
П Р О Т О К О Л

№ 2

От проведеното заседание на Общински съвет -  Разград на 
02.12.2019 година, от 13.30 часа, в зала 1101 на общината.

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 31.
Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 29 общински 

съветници.
По уважителни причини отсъстваха общинските съветници Радиана 

Димитрова и Стефан Стефанов.
След полагане на клетва от госпожа Румяна Балтова и господин 

Мирослав Цанев, избрани за общински съветници, заседанието на 
Общински съвет -  Разград продължи своята работа с 31 общински 
съветници.

/Приложение №1 към Протокола/.

На заседанието присъстваха: Денчо Бояджиев -  Кмет на Община 
Разград, г-н Добрин Добрев -  зам.-кмет на Община Разград, г-жа Нели 
Добрева- секретар на Община Разград, г-жа Ралица Костова -  Председател 
на ОИК Разград, г-жа Снежана Петрова -  финансов експерт А ВиК, 
кметове на кметства, представители на общинска администрация, 
журналисти и граждани.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Уважаеми съветници,
Уважаеми гости,
Уважаеми съграждани,
За днешното заседание на Общинския съвет са се регистрирали 31 

общински съветници, отсъстват двама по уважителни причини. Налице е 
необходимия кворум и обявявам заседанието за открито. Най-напред 
поради настъпили промени в състава на Общинския съвет ще пристъпим 
към изслушване на решения на Общинската избирателна комисия за 
прекратяване на мандата на избрани общински съветници и обявяване на 
избрани общински съветници от листата на съответните политически сили, 
които са се регистрирали и участвали в изборите. Затова най-напред следва 
да изслушаме Председателя на Общинската избирателна комисия госпожа 
Костова, която да ни запознае с решенията на Общинската избирателна 
комисия. Заповядайте, госпожо Костова.
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ТОЧКА ПЪРВА
ОБЯВЯВАНЕ РЕШЕНИЯ НА ОБЩИНСКА ИЗБИРАТЕЛНА 

КОМИСИЯ ГР.РАЗГРАД ЗА ИЗБРАНИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ

Г-жа Ралица Костова - Председател на ОИК Разград
Благодаря Ви, господин Председател. Добър ден и от мен. Днешната 

сесия на Общинския съвет е първа за двама новоизбрани общински 
съветници. Общинска избирателна комисия с Решение №192-МИ от 
17.11.2019 г. обявява госпожа Румяна Антонова Балтова за избрана 
общински съветник. Заповядайте да получите удостоверението. И 
следващия новоизбран съветник, това е господин Мирослав Цанев 
Маринов, който е обявен за избран общински съветник с Решение №193- 
МИ от 24.11.2019 г. От името на Общинска избирателна комисия искам да 
пожелая на новоизбраните общински съветници, преди всичко да бъдат 
здрави, да приемат мъдри и ползотворни решения в полза на общината и 
на гражданите на град Разград! Благодаря.

/Госпожа Ралица Костова връчи удостоверенията за избор на 
общински съветници Румяна Балтова и Мирослав Цанев/.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви, госпожо Костова. Сега, моля, нашите новоизбрани 

колеги, като общински съветници, да излязат отпред, защото следва да 
извършат нещо много важно, да положат клетва, която е предвидено в 
закона. Моля, заповядайте, тук отпред! Ела те, по-смело. Така. Моля, 
всички да станат! Аз ще прочета клетвата и след всеки израз, вие ще 
трябва да я повторите и накрая, разбира се, като обявите, че се заклевате.

„Заклевам се в името на Република България, да спазвам 
Конституцията и законите на страната и във всичките си действия да 
се ръководя от интересите на гражданите от община Разград, и да 
работя за тяхното благоденствие. Заклех се!“

/Бурни ръкопляскания в залата/

/След полагането на клетвата по Силата на Закона, общинските 
съветници Румяна Балтова и Мирослав Цанев подписаха клетвени листи, 
които са приложени към протокола/.

След като минахме тази тържествена процедура, сега следва да 
преминем към същинската делова работа на нашия Общински съвет.
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Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Г осподин Председател, може ли по процедура?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И ако има предварително някои въпроси, извън обсъждането на 

дневен ред, сега имате възможност. Г оспожа Елка Неделчева, заповядайте.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Благодаря,
Уважаеми господин Председател,
Уважаеми колеги,
Днес, както знаем, България се прощава с един гениален актьор, 

мъдър политик, изключителен човек Стефан Данаилов. В същото време 
преди няколко дни ни напусна още един голям човек Аврам Аврамов, наш 
съгражданин, ръководител на първата експедиция „Покоряване на 
Еверест“, почетен гражданин на Разград. Предлагам с минута мълчание да 
почетем паметта и на двамата. Благодаря.

/Едноминутно мълчание/.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Има ли някой предварителни въпроси преди да пристъпим към 

обсъждането на проекта за дневен ред и деловата част от нашата работа?

Г-жа Гюлчин Ахмедова -  „ЗНС“
Уважаеми господин Председател, уважаеми колеги,
От името на новосформиралата се група в Общинския съвет „ЗНС“, 

бихме искали да прочетем нашата декларация.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Заповядайте, госпожо Ахмедова.

Г-жа Гюлчин Ахмедова -  „ЗНС“
Декларация на групата на „Народен земеделски съюз“ в Общински 

съвет -  Разград. Като представители на нова за региона политическа сила, 
но отговорна към избирателите си и към всички жители на Община 
Разград, ние, съветниците от групата на ЗНС, искаме в началото на първия 
мандат, в който сме част от Общинския съвет, да обявим своите 
приоритети.

Ние нямаме амбициите и претенциите на големите партии с 
традиции в политическия живот. За нас е важно да работим за разрешаване 
на проблемите на хората от региона, такива, каквито те ги поставят. Това
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ще е основната ни цел в местния парламент, а най-важният ни приоритет е 
благоденствието на гражданите.

През следващите 4 години ще бъдем конструктивна група, чиито 
членове ще гласуват по съвест съобразно основаната ни кауза „Интересите 
на хората от Община Разград -  над всичко“.

Сред конкретните приоритети, за които ще работим, са:
- Въвеждане на система за мониторинг на качеството на въздуха в 

Разград;
- Безплатни детски градини за всички деца в общината, смятаме, че 

след като по-малки общини от Разград са открили финансов ресурс, който 
да покрие липсата на този приход в общинския бюджет, и Община Разград 
има такива възможности;

- Въвеждане методиката на д-р Мария Монтесори във възпитанието 
и обучението на децата;

- Прецизиране на административните такси в посока облекчаване на 
финансовата тежест върху гражданите за сметка на фирми, предприятия и 
юридически лица;

- Подобряване на бизнес-климата, за да може бизнесът да инвестира 
все повече в производство;

- Улеснение на административното обслужване на граждани и 
бизнеса;

- Привличане на извънбюджетни средства за подобряване живота на 
гражданите;

- Периодичен отчет от Общинска администрация пред Общинския 
съвет по отношение на реализацията на евро-проектите и инициативите с 
извънбюджетно финансиране;

- Развитие на съществуващите и намиране на нови форми за 
осмисляне на свободното време на децата и младежите в общината чрез 
занимания по интереси;

- Подобряване на спортната инфраструктура и създаване на условия 
младите хора да се включват в спортни дейности, подкрепа на развитието 
на традиционните спортове за региона, най-вече борбата;

- Предприемане на ефективни, съобразени с българското и 
европейско законодателство, мерки за намаляване на популацията на 
бездомните кучета;

- Подкрепа за културните институции в Община Разград;
- Подобряване на осветлението, канализационната система и 

честотата и качеството на сметосъбирането в малките населени места;
- Смятаме, че във всички решения на Общински съвет - Разград, 

касаещи пряко жителите на Общината, трябва да се обръща особено 
внимание на възрастните хора и на хората с увреждания и те да ползват 
облекчения.
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Приоритетите ни ще претърпят развитие по време на мандата 
съобразно проблемите, които хората поставят, но ще са подчинени на 
основната ни кауза „Интересите на хората от Община Разград -  над 
всичко“. Благодаря ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви и аз.
Уважаеми колеги, днешната сесия ние провеждаме преди още да са 

създадени всички организационни предпоставки за нормалната работа на 
всеки един Общински съвет. Имам в предвид, че нямаме приет правилник 
и нямаме изградени постоянни комисии. В този контекст и нашата работа 
ще бъде малко извън обичайния ритъм, обичайните правила и обичайния 
начин за заседаване на Общинския съвет. Предварително са ви раздадени 
две докладни записки, които касаят определяне и членуване в Асоциацията 
на председателите на Общинския съвет и докладна записка на кмета на 
общината господин Бояджиев, която касае провеждане на 19-ти декември 
на общото събрание на Асоциацията на ВиК. В петък, след като беше 
изчерпана процедурата, свързана с обществено обсъждане и изтичане на 
законови срокове за внасяне на проекта за правилник, по надлежния ред в 
деловодството на Общинския съвет са регистрирани още две докладни 
записки. Те касаят приемане на правилник и втората е за приемане на 
решение, относно състава, ръководствата на постоянните комисии на 
Общинския съвет и избор на заместник председатели. За това наред с двете 
докладни записки, които са ви раздадени предварително, аз правя 
формалното предложение, в днешния дневен ред да включим още два 
въпроса, а именно докладните записки, които са внесени от комисията, 
която е изградена за подготовка на правилника за работа на Общинския 
съвет и докладната записка от мен, като Председател на Общинския съвет, 
относно избор на членове, председатели на постоянни комисии и 
заместник председатели на Общинския съвет. По дневния ред, има ли 
други предложения за включване на въпроси? Има ли и съображения по 
направеното предложение за включване, условно казано, по ускорения 
извънреден способ на двете докладни записки за правилника и 
постоянните комисии? Не виждам. Затова подлагам най-напред на 
гласуване предложението, което правя за включване в дневния ред на 
днешното заседание и на докладните записки за приемане на правилник за 
организация на дейността на Общинския съвет и на решение за избор на 
членове на постоянни комисии, на ръководители, председатели на 
постоянните комисии и на заместник председатели. Моля гласувайте.

С 28 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 1, приема се 
решението за включването на тези докладни записки в дневния ред с 
Вх.№490 и Вх.№491.
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И понеже това ни беше първото гласуване в работната сесия на 
новоизбраните общински съветници искам да им обявя и да ги 
информирам, че ако приемем нашия правилник, така както е представен и 
оглед на изградената система за гласуване, всички гласувания на 
общинските съветници са явни и поименни, тъй като системата отразява 
гласа на всеки един от нас по съответния технически начин. И сега следва 
да приемем решение и да утвърдим така предложения дневен ред, който 
включва споменатите докладни записки. Обявявам режим на гласуване по 
проекта на дневния ред. Моля гласувайте.

С 31 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 
дневният ред се приема.

ТОЧКА ВТОРА 
ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ

С Т А Т И Я 1

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Пристъпваме към разглеждане на първата докладна записка с 

Вх.№477, която е внесена от мен като Председател на Общинския съвет -  
Разград.

ОТНОСНО: Даване на съгласие за членство на Председателя на 
Общински съвет Разград, да членува в Националната асоциация на 
председателите на общински съвети в Република България и за 
внасяне на дължимия членски внос.

Като вносител искам да поясня, че в мотивната част на докладната 
записка съм посочил, че тази Асоциация е създадена в 2004 година и от 
създаването и досега, Председателя на Общинския съвет е членувал в нея. 
Основните цели, които тя си е поставила са:

1. Дейност свързана със Сътрудническо и посредничество 
между Общинските съвети при разработването на обща стратегия 
и реализиране на програми за укрепване на местното 
самоуправление и гражданското общество, както и за устойчиво 
развитие на органите за местно самоуправление.

2. Повишаване знанията и уменията на председателите на 
общински съвети и на общинските съветници с оглед по -  силно и 
насочено към гражданите местно самоуправление.

3. Изучаване и разпространение на българския и 
чуждестранния опит в областта на местното самоуправление.
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4. Разширяване и обогатяване на общественото разбиране 
за ролята и важността на местното самоуправление, както и 
участието на гражданите в него.

Въпроси има ли от общински съветници, които да бъдат поставени 
във връзка с тази докладна записка. Не виждам желаещи. Мнения и 
съображения има ли желаещи да изразят по нея и проекта за решения? 
Няма. Затова обявявам за приключена дискусията и обявявам режим на 
гласуване. Моля гласувайте по проекта за решение за членуване в 
асоциацията.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов +
2. Антон Руменов Монев +
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев +
5. Галина Георгиева-Маринова +
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов +
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов +
11. Калоян Руменов Монев +
12. Левент Али Апти +
13. Мариан Пламенов Иванов +
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова +
18. Наско Стоилов Анастасов +
19. Николай Стефанов Колев +
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова +
25. Ремзи Реджеб Осман +
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева +
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
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30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ +
32. Таня Петрова Тодорова +
33. Хасан Халилов Хасанов +

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е 
№ 2

През 2004 г. е създадена Национална асоциация на 
председателите на общински съвети в Република България.

Досега председателят на Общински съвет Разград е членувал в
нея.
Определените в устава на асоциацията цели са:

1. Сътрудническо и посредничество между Общинските съвети 
при разработването на обща стратегия и реализиране на 
програми за укрепване на местното самоуправление и 
гражданското общество, както и за устойчиво развитие на 
органите за местно самоуправление.

2. Повишаване знанията и уменията на председателите на 
общински съвети и на общинските съветници с оглед по -  
силно и насочено към гражданите местно самоуправление.

3. Изучаване и разпространение на българския и чуждестранния 
опит в областта на местното самоуправление.

4. Разширяване и обогатяване на общественото разбиране за 
ролята и важността на местното самоуправление, както и 
участието на гражданите в него.

Условие за членуването в асоциацията е заплащането на 
членски внос, чийто размер е 990 лв. на година. Членският внос е за 
сметка на бюджета на „Общински разходи за Общинския съвет и 
параграфа за разходи за членски внос и участие в нетърговски 
организации“.

Считам, че продължаването на членството в асоциацията в 
мандат 2019 -  2023 г. ще бъде полезно за Общински съвет -  Разград.

Затова по изложените в по-горе мотиви и на основание на чл.21, 
ал.1, т.15 от ЗМСМА, Общински съвет - Разград, след поименно 
гласуване, с 30 гласа „ЗА“, „против“ -  няма, „въздържали се“ -  1,
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Р Е Ш И:

На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА дава съгласие 
Председателят на Общински съвет -  Разград, да членува в 
Националната асоциация на председателите на общински съвети в 
Република България, като дължимия членски внос е за сметка на 
бюджета на „Общински разходи за Общинския съвет и параграфа за 
разходи за членски внос и участие в нетърговски организации“.

Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 
и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му.

С Т А Т И Я 2

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Пристъпваме към разглеждане на следващата докладна записка с 

вх.№486.
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев -  Кмет на Община 

Разград
Относно: Провеждане на извънредно Общото събрание на 

Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, гр. Разград.

Тъй като нямаме комисии, няма да имаме и доклади и информация за 
разглеждането в постоянни комисии, затова давам думата на вносителя. 
Заповядайте, господин Бояджиев.

Г-н Денчо Бояджиев -  Кмет на Община Разград
Благодаря, господин председател.
Уважаеми дами и господа общински съветници,
В съответствие с изискванията на Закона за водите, на територията 

на Област Разград е създадена Асоциация по В и К на обособена 
територия, която включва общините Разград, Кубрат, Завет, Лозница и Цар 
Калоян, обслужвана от „Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, гр. Разград.

С Решение № 744 по Протокол № 55 от проведено на 17.02.2015 г. 
заседание на Общински съвет Разград е прието позицията на 
представителя на Община Разград в заседанията на Общото събрание на 
Асоциацията по В и К да се определя за всяко отделно заседание, с 
изрично решение на общинския съвет по отделните точки от дневния ред.

С писмо с изх. №, подробно описан от 15.11.2019 г. Областният 
управител на Област Разград в качеството си на Председател на
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Асоциацията по В и К ни уведомява, че на основание чл. 198в, ал. 6 от 
Закона за водите и чл. 10, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и 
дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация е свикал 
извънредно заседание на Общото събрание на Асоциация по В и К на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, 
гр. Разград на 19.12.2019 г., това е четвъртък от 11:00 часа, в зала 712 на 
Областна администрация Разград, при следния дневен ред:

1. Приемане на бюджет на Асоциация по В и К за 2019 г., на 
основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, намален с 50 % 
съобразно първоначално предложения. Докладване на отправено запитване 
от страна на Асоциацията относно неприетия до момента бюджет за 2019 
г. и получено становище от Министерството на регионалното развитие и 
благоустройството за необходимостта от приемането му.

2. Приемане на решение за препоръчителния размер на вноската на 
държавата в бюджета за 2020 г. по реда на чл. 20, ал. 3 от Правилника за 
организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 
канализация;

3. Други.
Съгласно разпоредбата на чл. 198е, ал. 3 от Закона за водите, 

представителят на общината в асоциацията по ВиК е кметът на общината, 
а при невъзможност той да участва общинският съвет определя друг 
представител. При отсъствието на кмета на Община Разград, в 
правомощията на Общинския съвет е да определи друг представител, като 
съгласува позицията и мандата за гласуване по точките от дневния ред, 
съгласно разпоредбите на чл. 198е, ал. 5 от Закона за водите и чл. 5, ал. 6 
от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация.

Във връзка с гореизложеното, предлагам Общинския съвет да вземе 
следното решение:

В съответствие с изискванията на Закона за водите, на територията 
на Област Разград е създадена Асоциация по В и К на обособена 
територия, която включва общините Разград, Кубрат, Завет, Лозница и Цар 
Калоян, обслужвана от „Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, гр. Разград.

С Решение № 744 по Протокол № 55 от проведено на 17.02.2015 г. 
заседание на Общински съвет Разград е прието позицията на 
представителя на Община Разград в заседанията на Общото събрание на 
Асоциацията по В и К да се определя за всяко отделно заседание, с 
изрично решение на Общински съвет Разград по отделните точки от 
дневния ред.

С писмо с изх.№, подробно описан от 15.11.2019 г. Областният 
управител на Област Разград в качеството си на Председател на 
Асоциацията по В и К ни уведомява, че на основание чл. 198в, ал. 6 от 
Закона за водите и чл. 10, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и
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дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация е свикал 
извънредно заседание на Общото събрание на Асоциация по В и К на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, 
гр. Разград на 19.12.2019 г. (четвъртък) от 11:00 часа, в зала 712 на 
Областна администрация Разград, при следния дневен ред:

1. Приемане на бюджет на Асоциация по В и К за 2019 г., на 
основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, намален с 50 % 
съобразно първоначално предложения. Докладване на отправено запитване 
от страна на Асоциацията относно неприетия до момента бюджет за 2019 
г. и получено становище от Министерството на регионалното развитие и 
благоустройството за необходимостта от приемането му.

2. Приемане на решение за препоръчителния размер на вноската на 
държавата в бюджета за 2020 г. по реда на чл. 20, ал. 3 от Правилника за 
организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 
канализация;

3. Други.
С горепосоченото писмо е предложен и проект за решения по т. 1 и т. 

2 от дневния ред, както следва:
Решение 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, 

членовете на Общото събрание на Асоциация по В и К на 
обособената територия, обслужвана от

„Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат бюджет на 
Асоциация по В и К за

2019 г.
Решение 2: На основание чл. 198в, ал. 4 от Закона за водите във вр. с 

чл. 20, ал. 3 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите 
по водоснабдяване и канализация, членовете на Общото събрание на 
Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат решение 
препоръчителният размер на вноската на държавата в бюджета за 2020 г. 
да е в размер на

9 485,15 лв. (девет хиляди четиристотин осемдесет и пет лв. и 15 ст.).
Съгласно разпоредбата на чл. 198е, ал. 3 от Закона за водите, 

представителят на общината в асоциацията по ВиК е кметът на общината, 
а при невъзможност той да участва общинският съвет определя друг 
представител. При отсъствието на кмета на Община Разград, в 
правомощията на Общинския съвет е да определи друг представител, като 
съгласува позицията и мандата за гласуване по точките от дневния ред, 
съгласно разпоредбите на чл. 198е, ал. 5 от Закона за водите и чл. 5, ал. 6 
от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация.

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 и 
чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната
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администрация, чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от Закона за водите, чл. 5, ал. 6 от 
Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация и Решение № 744 по Протокол № 55 от 
проведено на 17.02.2015 г. заседание на Общински съвет Разград, 
Общински съвет Разград РЕШИ:

I. Възлага на представителя на Община Разград в заседанието на 
извънредното Общо събрание на Асоциацията по В и К, което ще се 
проведе на 19.12.2019 г. (четвъртък) от 11:00 часа, да гласува по точки 1 и 
2 от дневния ред, относно:

1. Приемане на бюджет на Асоциация по В и К за 2019 г., на 
основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, намален с 50 % 
съобразно първоначално предложения. Докладване на отправено запитване 
от страна на Асоциацията относно неприетия до момента бюджет за 2019 
г. и получено становище от Министерството на регионалното развитие и 
благоустройството за необходимостта от приемането му.

2. Приемане на решение за препоръчителния размер на вноската на 
държавата в бюджета за 2020 г. по реда на чл. 20, ал. 3 от Правилника за 
организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 
канализация, както следва:

Решение 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, 
членовете на Общото събрание на Асоциация по В и К на 
обособената територия, обслужвана от

„Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат бюджет на 
Асоциация по В и К за

2019 г.;
Решение 2: На основание чл. 198в, ал. 4 от Закона за водите във вр. с 

чл. 20, ал. 3 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите 
по водоснабдяване и канализация, членовете на Общото събрание на 
Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат решение 
препоръчителният размер на вноската на държавата в бюджета за 2020 г. 
да е в размер на 9 485,15 лв.

II. Определя Денчо Стоянов Бояджиев -  Кмет на община Разград да 
участва в заседанието на асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, гр. Разград.

Завърших.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви, господин Бояджиев.
Само едно уточнение, в Раздел втори, тъй като кмета по Устав и по 

закон е представител на общината, ние ще трябва да определим заместващ 
представител в случаите когато кмета на общината е в невъзможност да 
участва. В този смисъл е и предложението.
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Уважаеми колеги, както вече споменах...

Г-н Елка Неделчева -  „БСП за България“
Г осподин Димитров, може ли по процедура?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ще Ви дам думата. Поради това, че нямаме още изградени постоянни 

комисии докладната записка я внасяме за разглеждане направо в пленарна 
зала на заседание на общинския съвет. И сега ще развием цялостна 
дискусия, относно въпроси, мнения и съображения, а и запълване на 
многоточията в проектите за решения с конкретика.

За процедура, давам думата на госпожа Елка Неделчева. 
Заповядайте.

Г-н Елка Неделчева -  „БСП за България“
Тъй като бюджета, който ще бъде гласуван на заседанието на 

Асоциацията ни беше раздаден преди заседанието и не сме имали 
възможност да се запознаем в детайли, от името на групата на „БСП“ 
искам 10 минути почивка.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
От името на група обявявам 10 минути почивка. Работим по 

процедурните правила, които са приети в общинския съвет.

ПОЧИВКА
ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Продължаваме нашето заседание, моля да заемете местата си. Най- 

напред имаме въпрос. В залата има ли представител на Асоциацията по В и 
К? За протокола ще помоля да се представите, на микрофон.

Г-н Снежана Петрова -  Финансов експерт в Асоциацията по В и К
Снежана Петрова - Финансов експерт в Асоциацията по В и К.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Петрова, ще има ли възможност ако бъдат поставени 

въпроси и към Вас, да отговорите и да улесните общинските съветници 
при обсъждането на тази докладна записка.

Г-н Снежана Петрова -  Финансов експерт в Асоциацията по В и К
Да, да.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Готова сте?

Г-н Снежана Петрова -  Финансов експерт в Асоциацията по В и К 
Да.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, благодаря Ви. И така колеги, пристъпваме към обсъждането на 

докладната записка касаещо общото събрание на В и К. Най-напред ще 
дам възможност желаещи общински съветници да поставят въпроси, както 
към вносителя -  кмета на общината господин Бояджиев, така и към 
госпожа Петрова, като представител на Асоциацията по В и К в област 
Разград. Има ли желаещи да поставят въпроси най-напред? Не виждам 
желаещи. Затова преминаваме към обсъжданията, и който желае да изрази 
мнения, предложения и съображения, да даде знак. Госпожа Елка 
Неделчева, заповядайте.

Г-н Елка Неделчева -  „БСП за България“
Благодаря. Имам следното предложение, малко по дългичко е така, 

че ще се наложи след това да ме изчакате, да го впиша официално и в 
лисчетата за предложения, но сега ще го зачета на колегите. Правя 
следните изменения, предлагам следните изменения в докладната записка: 
Ново решение едно, което е със следния текст -  Възлага на кмета на 
общината преди гласуване на бюджета за 2019 г., да предложи изменение в 
частта относно вноската на Община Разград, като тя да бъде в размер на 
2000 лв. В случай, че предложението бъде прието от членовете на 
асоциацията, в решение две да гласува „ЗА“. И продължавам, то са вече 
размествания на решенията произтичащи от това ново решение: Решение 
1, става Решение 2, а Решение 2 става Решение 3.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Очаквам в писмен вид да ми го представите.

Г-н Левент Апти -  1111 „ДПС“
Г осподин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Доктор Апти, понеже казвате важни неща, моля на микрофона за да 

бъдат записани.

Г-н Левент Апти -  1111 „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Неделчева, давам Ви възможност да изразите становище по 

повод Вашето предложение и възраженията, които бяха направени за него.

Г-н Елка Неделчева -  „БСП за България“
Аз мисля, че предложението е в рамките на дневния ред, тъй като 

този бюджет, който трябва членовете на асоциацията да гласуват, той няма 
ли да бъде обсъден по време на заседанието. Иначе защо се прави това 
заседание? То може и на подпис тогава да се вземе решението на всеки 
член на асоциацията. Нали в дискусията трябва да бъде обсъден бюджета. 
Така че, аз мисля, че е в рамките на дневния ред.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Галина Георгиева, виждам една много тънка усмивка по 

повод на дискусията. Моля Ви и Вие да изразите становище.

Г-н Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Аз бих предложила друго, да дадем думата на представителя на 

асоциацията. Това, което в момента разискваме изключително не е в 
правомощията на общинския съвет. Четири седмици предварително се 
обявява дневния ред. Той е един и същи за всички. Общинските съвети 
гласуват по него, не могат да се сменят вноските на общините, защото те 
са в процентно отношение определени. И има редица още неща, но нека 
представителя на асоциацията да ги дообясни.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Петрова, какво трябва да съдържа в многоточието за 2019 г. 

по решение 1?

Г-н Снежана Петрова -  Финансов експерт в Асоциацията по В и К
Трябва да ви е раздаден и бюджет за 2019 г., аз доколкото разбрах го 

нямате.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
За 2019 г., няма раздадени.

Г-н Снежана Петрова -  Финансов експерт в Асоциацията по В и К
А трябва да имате. Там е определена вноската на Община Разград, тя 

не се вижда в самия бюджет, но е приблизително около 4000 лв. По 
правилник на асоциацията, общинския съвет дава мандат на кмета как да 
гласува за приемане на този бюджет. Вноската не подлежи на обсъждане. 
Ние сме внесли бюджет с точни цифри, общинския съвет не разглежда 
цифрата. Единствено дава мандат -  „ЗА“, „против“ или „въздържал се“. В
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момента бюджета, който сме внесли е на 50 % от първоначално 
предложения за годината, защото нали досега не можа да се приеме такъв 
бюджет за 2019 г. по редица съображения, а за 2020 г., бюджета е внесен 
също с точни цифри, там имате подробно описано всичко. Там се дава 
мандат на кмета само за препоръчителния размер, вноската на държавата, 
искам да обърна внимание. Не за конкретна цифра, не за вашия размер, 
препоръчителния размер на вноската на държавата само се гласува.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Уважаеми колеги, разбрах, че проекта за бюджет за 2019 г. не ни е 

раздаден. Има ли желаещи да се запознаят с този бюджет, което 
предполага още една почивка.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
По предложение на господин Иво Димитров... Колко почивка искате 

пак за да видите бюджета за 2019 г.?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре. 10 минути почивка по искане на групата „Демократична 

България-Обединение“.

ПОЧИВКА
ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Уважаеми съветници, дали получихте всички материали необходими 

за проекта за бюджет за 2019 г.? Моля, Звеното да ускори раздаването. И 
така след като ни бяха предоставени допълнително материалите свързани с 
проекта за бюджет за 2019 г., които включват самият проект и обяснителна 
записка към него, можем да продължим дискусията, но ако някой от 
съветниците желае да постави въпроси във връзка с допълнително 
представените материали ще му дам такава възможност. Имате думата 
колеги. Госпожа Елка Неделчева, заповядайте.
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Г-н Елка Неделчева -  „БСП за България“
Благодаря.
Уважаеми колеги, след като така ни бяха обяснени от представителя 

на асоциацията правилата, които в общи линии са -  питам нещо ама 
отговора да е „Да“, и че представителя на общината, която и да е тя 
община в хода на заседанието няма право да прави промени във вече 
предложения бюджет, от гледна точка на всичко това оттеглям моето 
предложение. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря и аз. Други съветници желаят ли да вземат отношение? 

Очаквам също предложения за второ римско. Заповядайте, господин 
Анастасов.

Г-н Наско Анастасов -  ПП „ГЕРБ“
Господин председател, понеже много от колегите за първи път 

влизат в тази зала като общински съветници, искам да припомня, че тази 
докладна записка се предлага за четвърти път тази година. През няколко 
месеца я разглеждаме. Искам да ви зачета нещо.

Уважаеми колеги, една от основните причини за реформата в сектора 
водоснабдяване и канализация, предприета с текстове от Закона за водите 
беше да се изградят единни консолидирани оператори, които да 
осъществяват водоснабдяването на територията на съответните области. 
Идеите бяха да се обединят усилията -  финансови, организационни на 
всички общини на държавата и не на последно място на възможностите да 
бъде получен значителен, огромен бих казал финансов ресурс от 
Европейския съюз, за обновяването във В и К сектора, тъй като няма 
област в страната, където да не са необходими капиталовложения. 
Установените правила бяха такива, че тази, може би най-важна част за 
реконструкцията, модернизацията на водната инфраструктура, беше 
успешно осъществено в повечето области в страната и успешно бяха 
реализирани мерките за програмния период 2014-2020 г. И в много 
области, включително и в областните градове бяха инвестирани стотици 
милиони, ако не и милиарди левове за поддръжка, изграждане, 
модернизация на водната инфраструктура. Какво се получи обаче при нас, 
в разградска област? В разградска област и досега няма създаден 
консолидиран оператор на В и К услугите и от това автоматически липсва 
каквато и да е възможност за осигуряване на ресурси, за инвестиции в 
сектора водоснабдяване. В страната се забелязват такива процеси и в други 
области, където няма изграден такъв единен консолидиран оператор, като 
наскоро в благоевградска област бяха инициирани проекти за решения на 
общинските съвети за излизане определени общини от състава на 
асоциациите. Дълги дебати сме водили тук с участието на областни
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управители, кмет на общината. Кмета на общината ни е информирал и за 
позицията си да бъдем внимателни и пестеливи по отношение на 
разходването на средства и бюджета на тези асоциации. Водени бяха много 
разговори и положени бяха много усилия за изграждане на консолидиран 
воден оператор, и от страна на областния управител, от страна на 
централната изпълнителна власт. Мисля, че няколко пъти заместник 
министъра на Регионалното развитие, посещава тези общини, които 
упорстват и не желаят да бъдат изградени такъв единен воден оператор, но 
няма резултат. След като няма резултат досега, резонно е да се постави 
въпроса: Какво трябва да направи Община Разград и Общинския съвет, 
кметът и общинските съветници за да се постигне целта заради, която бяха 
създадени тези асоциации? Явно е, че досегашните средства и досегашните 
опити не дават резултат и ние, ако все още се надяваме, че е възможно в 
Община Разград е възможно да се осигуряват средства за финансиране на 
В и К сектора, то тогава трябва да продължим усилията си, но с по-голяма 
интензивност и ако е необходимо с позитивна радикализация на 
становището на Община Разград. Радикализацията за да може другите 
участници в този процес да разберат, че Общински съвет-Разград, 
общинската администрация в Разград няма да се примирят с това 
положение, в Община Разград да не бъде осигурено нито лев, нито 
стотинка за осъществяване възможностите занапред във В и К сектора. 
Какво ще последва от това ако ние като Общински съвет изразим позиция 
в този смисъл. Считаме, че кмета на Община Разград не следва да участва 
в нароченото събрание на В и К. Ще последва това, че там представителя 
на държавата ще може да разбере за пореден път, че с Община Разград, с 
общинска администрация, кмета и Общински съвет, трябва да се води 
диалог за намиране на решения, а не само така да си затваряме очите и да 
се правим, че нищо не е станало и нещата могат да продължават занапред. 
И да се съществува тази асоциация с нейния си бюджет, с нейния щат и с 
възможностите да бъдат предлагани цените на водата нататък, пак по този 
предвиден ред в тази печално вече известна комисия в центъра за 
определяне цените на водата. Ние с това ще покажем, че усилията на 
централната изпълнителна власт за решаване на този проблем трябва да 
продължат. Има няколко възможности. Първата е, ако не може да се 
постигне съгласие между общините, каквото сега се предлага по закон, то 
тогава централната изпълнителна власт чрез правителството може да 
инициатира законодателна промяна и да преуреди въпроса за 
съществуването на асоциациите и тяхното създаване, изграждане, 
функциониране вече да бъдат императивно уредени в съответните 
разпоредби на закона.

Колеги, цитирах това изказване на нашия председател господин 
Стоян Димитров на предната сесия където се разгледа тази докладна 
записка, където той изрази становището на групата на социалистите в
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Общински съвет-Разград. Ние бяхме солидарни и не подкрепихме 
участието, т.е. участието на кмета беше против предлаганата докладна 
записка. Така че, ние си поддържаме нашето становище да не се подкрепя 
бюджета и въобще тази асоциация. Завърших.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви, господин Анастасов. Има ли други желаещи да 

изразят становище? Очаквам и предложения.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Има ли направено предложение в този смисъл...

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, пояснявам -  в раздел второ римско от диспозитивната част 

на решението има многоточия, което ние трябва да запълним с конкретно 
име. Очаквам вашите предложения. Госпожо Неделчева, заповядайте.

Г-н Елка Неделчева -  „БСП за България“
Предлагам Добрин Добрев като заместник кмет, чийто ресор 

обхваща и тази дейност, да бъде предложен за наш представител при 
невъзможност кмета да вземе участие в заседанията на асоциацията. 
Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви. Господин Анастасов, ще може ли на тези бланки само 

да запишете в синтезиран вид това, което предложихте, а именно кмета да 
не е участник. Благодаря. Други съветници желаят ли да изразят 
становище? Заповядайте, госпожо Неделчева.

Г-н Елка Неделчева -  „БСП за България“
Да, благодаря. Тъй като ние всъщност отидохме направо на римско 

две, с предложение за запълване на многоточията, но остават многоточията 
в решение 1 и решение 2 към римско едно. Тука доколкото разбирам, 
колегите от „ГЕРБ“ предложението ще бъде да гласува „против“. Така ли е 
господин Анастасов, правилно ли разбрах?

Г-н Наско Анастасов -  ПП „ГЕРБ“
Да.

Г-н Елка Неделчева -  „БСП за България“
Така, аз правя обратното предложение: в решение 1 да гласува „ЗА“, 

а в решение 2 „въздържал се“.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля Ви на хартия да го напишете и да ми го представите. Докато 

колегите подготвят в писмен вид направените предложения, има ли някой 
друг желаещ да изрази становище? Не виждам. Изчаквам за да видя в 
писмен вид това, което предлагат колегите Наско Анастасов и Елка 
Неделчева и тогава ще пристъпим към произнасяне чрез гласуване по 
проекта за решение на докладната записка. Заповядайте, колега Иво 
Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Благодаря Ви, господин председател.
Ами оказва се, че тук в зала има много неясноти, които трябва да 

бъдат изчистени и за да се вземе едно прецизно решение, което да защити 
интерес на общината, аз смятам, че тази докладна записка следва да мине 
през обсъждане и становище на комисиите, които ние по-късно в тази 
сесия ще изберем. И заради това правя предложение за отлагане на 
следващо заседание решението, относно В и К асоциацията. Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви и аз, и Ви моля да го отразите в писмен вид. Г оспожо 

Неделчева, готова ли сте?

Г-н Елка Неделчева -  „БСП за България“
Г оспожа Елка Неделчева не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, понеже сме приели да работим по установените от много 

години процедурни правила, ще обясня само как ще проведем самото 
гласуване. Установената процедура е, първо да бъдат гласувани 
предложенията за отхвърляне. Такова прави колегата Наско Анастасов. 
След това предложението за отлагане за следващо заседание, такова прави 
колегата Иво Димитров. И следват предложенията за заместване, и за 
поправки и най-накрая е обсъждания текст.

Г-н Калоян Монев -  „ВМРО, Кауза Разград“
Господин председател, аз доколкото слушах колегата Наско 

Анастасов, неговото предложение е не за отхвърляне на решението, а той 
предлага да се гласува „против“ представителя на Община Разград. Аз 
поне така го разбрах или не съм разбрал добре.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, сега ще видим какво е изписал. Аз слушах какво говори и на тази 

база изразих това становище, но наистина в текста господин Наско
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Анастасов е записал дословно: По тази докладна записка с вх.№486 -  
Кмета да не участва на заседанието на В и К асоциацията. Ако някой не е 
съгласен ще му дам възможност да изрази становище. Третирам малко по- 
особено това необичайно предложение на колегата Наско Анастасов -  
кмета да не участва, като предложенията, които попадат в хипотезиса на 
точки 3 и 4 свързани с поправки и заместване на текста.

Г-н Калоян Монев -  „ВМРО, Кауза Разград“
Господин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, но говорим за процедура. И така, оказва се, че предложението 

което прави колегата Иво Димитров трябва да бъде подложено най-напред 
на гласуване. Но в тази връзка искам да поясня, че предварителните 
разчети за следващата сесия на Общинския съвет през месец декември 
показва, че трябва да проведем такава сесия и е твърде вероятно да я 
проведем преди датата на заседанието на В и К асоциацията 19 декември. 
И в предварителен план искам да Ви уведомя, че за сега съм се спрял на 
датата 18 декември, като дата на която да проведем следващото заседание. 
И излиза, че може и преди заседанието на В и К асоциацията, ако проведем 
сесията на 18-ти, ние да решим и този заплетен въпрос.

И така, обявявам режим на гласуване. Най-напред подлагам на 
гласуване предложението на общинския съветник Иво Димитров -  за 
отлагане на произнасянето на Общинския съвет на следващо заседание. 
Моля, гласувайте по това предложение.

С 18 гласа - “ЗА“, „против“- 3, „въздържали се“ - 3, 
предложението на общински съветник Иво Димитров се приема.

Господин Анастасов, държите ли да гласуваме Вашето предложение?

Г-н Наско Анастасов -  ПП „ГЕРБ“
Господин Наско Анастасов не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Не. Г оспожо Неделчева, Вие държите ли да гласуваме?

Г-жа Елка Неделчева -„БСП за България“
При това предложение, не.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да. С оглед на проведеното гласуване и резултата от това гласуване 

обявявам за приключена дискусията и работата по тази докладна записка,
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като решението на Общинския съвет е: Отлага произнасянето по тази 
докладна записка на следващо заседание на Общинския съвет.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е

№ 3

На основание чл.86, ал.1, т.2 от Правилника за организацията и 
дейността на Общински съвет-Разград, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет- 
Разград, с 18 гласа „ЗА“, „против“ -  3, „въздържали се“ -  3,

Р Е Ш И:

1. Отлага произнасянето по проекта за решение по докладна 
записка от Денчо Стоянов Бояджиев.

Относно: Провеждане на извънредно Общото събрание на 
Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване -  Дунав“ ЕООД, гр. Разград, за следващо заседание.

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 
и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 
му.

С Т А Т И Я 3

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Уважаеми колеги, сега пристъпваме към разглеждане на докладните 

записки с вх.№490 и следващата с 491.
Докладна записка от Стоян Ненчев, Калоян Монев, Галина 

Георгиева, Иво Димитров, Ахмед Ахмедов - общински съветници в 
качеството им на членове на временната комисия за изработване на 
устройствен правилник на Общински съвет Разград

Относно: Приемане на Правилник за организацията и дейността 
на Общински съвет -  Разград, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация.

Най-напред ще пристъпим към разглеждането на докладна записка с 
вх.№490, която касае приемане на Правилник за организацията и 
дейността на Общински съвет -  Разград, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация. Както вие известно, на 
предишната сесия ние избрахме комисия, която да подготви проекта за
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правилник. Тази комисия проведе две заседания, последната която беше на 
28 ноември и няма постъпили предложения в рамките на процедурата за 
обществено обсъждане, и комисията реши да възложи на нейния член -  
общинския съветник Калоян Монев да представи докладната записка и да 
участва от името на комисията в дискусията по нея.

Колега Монев, моля да заемете място тук за да имате възможност да 
участвате пълноценно в дискусията и по евентуално направените 
предложения, като Ви моля съвсем накратко, макар че е пояснено добре в 
обстоятелствената част, да дадете кратка информация за същината на 
докладната записка. Заповядайте.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Благодаря, господин председател.
Уважаеми колеги, както каза и колегата Стоян Димитров, комисията 

за изготвяне на проект за Правилник на Общински съвет-Разград се събра 
два пъти, като беше подготвен проект, който беше обсъден с членовете на 
комисията. Проекта за Правилник беше съгласно Закона за нормативните 
актове, беше закачен на страницата на Община Разград, беше обявена 
процедура за обществено обсъждане и съгласно справката, която аз 
виждам към докладната записка, мисля че в нейния край беше, не са 
постъпили никакви предложения от граждани или от общински съветници, 
като справката е от дата 29 ноември. База за проекта за Правилник, 
използвахме правилника на Общински съвет-Разград -  мандат 2015-2019 
година, като има няколко основни нововъведения. На първо място, това 
което комисията предлага -  Правилника на Общинския съвет от тук 
насетне да не бъде мандат за мандат, както е до сега, а да бъде постоянно 
действащ нормативен акт, което означава, че следващия общински съвет 
ще има готов правилник, с който може да работи още в стъпване в мандата 
си след следващите местни избори. Считам че, това е едно правилно 
решение с оглед на това, че и до момента виждате работим без наш 
нормативен правилник, което до известна степен затруднява дейността на 
ръководството на общинския съвет. Другите предложения, които бяха 
приети от комисията по изготвяне на правилника, ние сме ги 
имплантирали вътре в текста, като новост смея да отбележа е 
всъщност ...Новост или не, това е всъщност задълженията на общинските 
съветници да спазват реда в залата, като са предвидени и някои санкции 
към тези колеги, които ще си позволяват нередности в залата, както и по 
време на постоянните комисии. Предлагам Ви да започнем разглеждането 
на проекта -  глава по глава и раздел по раздел и да коментираме всъщност 
нововъведенията в разглеждането им по същество по текстове. Нещо 
против имате ли? Не виждам.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Уважаеми съветници, направено е процедурно предложение -  

обсъждането и произнасянето, ако има постъпили предложения да бъде по 
отделни глави и раздели. Има ли някой, който да е против това процедурно 
предложение?

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Г осподин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Започваме по раздели и след това ще го гласуваме разбира се, 

окончателно. Не виждам желаещ да изрази становище, но трябва да се 
произнесем по този процедурен въпрос, а именно, че Общинския съвет ще 
проведе обсъждането и гласуването по раздели на проекта за правилника. 
Обявявам режим на гласуване по това процедурно предложение. Моля 
гласувайте.

С 30 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“-няма, 
процедурното предложение се приема.

Благодаря Ви, господин Хасанов. С така проведеното гласуване 
утвърждаваме порядък на обсъждане -  раздел по раздел, по отделните 
глави. И така, пристъпваме към раздел първи -  Общи положения и статут.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

В този раздел, нови неща спрямо предния Правилник мисля, че няма. 
Ако имате някакви въпроси по него.Искате ли да зачитам текстовете, вие 
ги имате пред вас?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Заповядайте, госпожо Георгиева.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Аз бих искала да започна от заглавието, разбира се от текстовете. В 

един подзаконов нормативен акт, нали терминологията трябва да е много 
добре изчистена, както знаем всички юристи. Общински съвет-Разград е 
написан в Правилника по всевъзможни начини -  с тире, без тире, с малка, с 
голяма буква. Смятам, че това трябва да се уеднакви. Трябва да се приеме 
начина, по който ще се изписва и той да е навсякъде. Това само 
първоначално така го казвам. Член първи, също така не ми стана ясно
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Общински съвет-Разград, орган на местната власт ли е, както е написано в 
чл.1 или е орган на местното самоуправление, както е написано в чл.3. 
Нали може да ви се струва това малозначително, но всъщност в ЗМСМА е 
определено, че той е орган на местното самоуправление. Така че, от тук 
насетне следва да се третира по този начин навсякъде. Що се отнася до 
чл.5...

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Да разбирам ли, че правите предложение? Колеги, само да уточним, 
че госпожа Георгиева беше член на комисията по Правилника, присъства 
на първото заседание и отсъства на второто заседание на комисията. От 
тук насетне, когато сме всъщност фаза на предложения за проекта, който 
ви е представен ще ви помоля да спазваме процедурата и ако имате 
предложения нали да ги правим по съответния ред.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря за това уточнение. Господин председател, давате ли ми 

думата да обясня?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля, продължете.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Аз бях наистина на първото заседание на комисията и нито едно от 

моите предложения не беше прието. Държа да го посоча това, защо се 
наложи аз в пленарна зала, в заседанието на Общинския съвет да си кажа 
предложенията. По тази същата причина не съм подписала докладната 
записка, като съвносител. Това е само по повод Вашата реплика.

Чл.5 -  Кмета на общината и неговите заместници, кметовете на 
насели места, кметове имат кметствата, а не населените места. Отново 
грешка, която трябва да бъде поправена. На този етап е това.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Завършихте ли, госпожо Георгиева?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Да, благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, по една установена традиция и порядък, първо минаваме 

през етапа на въпросите за да могат да бъдат изчистени, но няма пречка и

25



при поставянето на въпроси да се кажат някои съображения, защо се 
поставя въпрос. Давам думата на общинския съветник госпожа Надежда 
Радославова. Заповядайте.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря Ви, господин председател. Аз наистина, действително 

много бързо така започнахме с другите неща, имам един въпрос, който 
мисля, че е от съществено значение. Първо искам да уведомя съветниците, 
че въпреки това, че в момента нямаме приет Правилник и точно в момента 
разглеждаме неговите текстове и това предстои. Все пак ние на предното 
заседание, което беше първо за този мандат приехме процедурните 
правила да важат за сесиите до приемането на Правилник за този мандат. 
Имаше добра практика в предишния мандат 2015-2019 г., независимо от 
това кои докладни записки влизат по извънредния способ, те трябва да 
бъдат входирани в деловодството на Общинския съвет до 12 часа на 
предходния работен ден. Доколкото разбрах това условие е изпълнено, 
така ни уведомихте в началото на заседанието при включването на тези 
докладни записки в дневния ред -  разглеждане. Практиката -  добрата, 
беше такава, че общинските съветници независимо от това, че в 
Правилника е упоменато, че ги получават на хартиен носител в началото 
на заседанието, добрата практика беше да ги получим на електронен такъв 
за да можем наистина да се запознаем с текстовете. Тука искам да кажа на 
всички колеги нещо, искам да кажа нещо -  едната от докладните беше, 
освен това, както на сайта беше бюджета на В и К Асоциацията господин 
Димитров, но Вие я изискахте в зала нали?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Напротив, напротив.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Радославова, продължете изказването си без да обръщате 

внимание на евентуални реплики.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Не мога да не обърна внимание на съветник Иво Димитров.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
По добре ще бъде, ако не го правите.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
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Няма как да стане. Така, във връзка с това искам да к аж а . За Вас 
винаги, колега Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Знам, за това го правя. Та искам да попитам, защото сега се запознах 

с текста на самата докладна записка, която придружава този нормативен 
акт, т.е. Правилника за дейността на Общински съвет-Разград. Той върви 
по краткия срок в закона, т.е. 14-дневния. За да бъде по този срок обаче, 
задължително в докладната записка би трябвало, поправете ме ако греша, 
да има мотиви и тя да съдържа такива, за това какво налага такъв 14- 
дневен кратък срок за обществено обсъждане. Няма да обсъждам как е 
написана докладната записка, разбирам защо госпожа Георгиева е отказала 
да я подпише, но аз не виждам мотиви за този срок. Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Монев, като член на комисията аз само ще отговоря за да има 

яснота. 14-дневния срок беше приет от самата комисия и в протокола на 
комисията са изложени подробни мотиви. Този протокол е обнародван и на 
интернет страницата заедно с проекта за Правилник. И в тази връзка и 
самия протокол и решенията на комисията са неразделна част от процеса. 
Госпожо Радославова, да разбирам ли, че Вие искате да направите 
предложение в мотивната част на проекта за решение да бъде упоменато, 
че се прилага съкратената процедура и съображенията за това?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин председател, не искам да правя предложение, просто 

зададох въпрос. Благодаря Ви за отговора.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Други желаещи има ли да изразят становище? Няма. Госпожа Елка 

Неделчева.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Тъй като госпожа Радославова отказа нали като предложение да 

направи, забележката която имаше, аз го правя това предложение -  в 
мотивната част да бъде включено и мотивацията включена в протокола на 
комисията, какво налага съкратената процедура. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
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Който е обнародван и публикуван на интернет страницата при 
обсъждането на проекта.

Колеги, други предложения има ли? Заповядайте, госпожо 
Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря Ви, господин Димитров. Сега, аз действително се 

вълнувам от това как и по какъв начин ще бъде организирана дейността на 
Общински съвет-Разград, както на неговите комисии, така и неговото 
взаимодействие с общинска администрация. Прави ми впечатление, че още 
в самото заглавие на този нормативен акт, за първи път в историята на 
Общински съвет-Разград липсва мандатност. Искам да Ви поздравя за това 
принципно, като решение, защото бяхме свидетели на първата сесия как се 
получава един вакуум, в който просто общинския съвет не знае по какви 
правила да работи на своето заседание. И действително би било чудесно да 
го няма, но според мен, тъй като този Правилник е почти copy-paste на 
Правилника от миналия мандат 2015-2019 г., за да си позволим нещо 
подобно, т.е. да го оставим неограничен във времето, въпреки че той 
подлежи на промяна, изменение и допълнение разбира се. Аз си мисля, че 
за да няма мандатност, ние трябва да имаме наистина сигурността и 
убеждението, че правим един наистина изключително добре издържан 
нормативен акт за работата на Общинския съвет. Тъй като смятам, че този 
Правилник не е такъв, аз предлагам в заглавието още -  да присъства 
мандата 2019-2023 г. Това ще е едното ми предложение. И имам още едно 
предложение, което касае чл.1, ал.2, където е казано, че Правилника се 
променя по ред определен в него, предлагам там да се допълни -  какъв е 
реда, който е в допълнителните разпоредби. Мисля си, че тук е по- 
нагледно и по-добре би стояло. Благодаря Ви. Ще подам предложенията си 
в писмен вид, относно този раздел.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви. Други съветници? Господин Пейчо Георгиев, 

заповядайте.

Г-н Пейчо Георгиев -„Демократична България-Обединение“
Аз имам една реплика към госпожа Радославова. Тя твърди, че този 

Правилник или проекта за Правилник, който приемаме е copy-paste от 
предния мандат. Изведнъж казва, че той не е бил добър и затова трябва да 
я променяме. Моля.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
За дуплика, ако ми позволите.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Дуплика, заповядайте госпожо Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин Георгиев, искам да изкажа безкрайните си уважения към 

Вас, като професионалист и директор на една от елитните гимназии в 
Разград. Наистина е чест, че Вие сте съветник в този мандат, но не бяхте 
такъв в предишния. Затова и предполагам, че не винаги сте успявали да 
следите активно сесиите на Общински съвет-Разград. На тези сесии 
многократно беше изтъквано, че Правилника не е несъвършен. За мене той 
все още остава такъв, предвид вида, който ни се представя. Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Други желаещи? Госпожа Елка Неделчева.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Уважаеми колеги, това което беше казано, че Правилника или 

проекта за Правилник, който ни се предлага не би трябвало да не бъде 
обозначен с мандат, защото не е изключителен нормативен акт, който 
безпрекословно нали да минава от мандат в мандат. Аз по тази логика си 
мисля, че в този случай значи и законите, които приема Народното 
събрание, ние сме свидетели как един и същи закон многократно се 
променя, в определени части, с преходни и заключителни разпоредби, в 
различни други закони. Означава ли това, че когато Народното събрание 
приема един закон трябва да пише, че е за еди кой си мандат или да важи 
закона само до еди кога си. Така че, този аргумент мисля, че е 
несъстоятелен от гледна точка на това дали трябва или не трябва да бъде 
фиксиран мандата, за който действа Правилника. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Радославова..Но това, което направи колегата Елка 

Неделчева, аз го схващам като втора реплика след колегата Пейчо 
Георгиев. Заповядайте.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Въпреки, че съветник Иво Димитров, тъй като колегата Стефан 

Стефанов отсъства, дойде тук да ме разсейва.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Очевидно неуспешно.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
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Но пък аз четири години имам богат опит. Искам да кажа на госпожа 
Неделчева, че е хубаво да имаме самочувствие Общинския съвет, все пак 
наистина на територията на общината, той е своеобразен местен 
парламент, но с това, което заявихте преди малко, като реплика към моите 
предложения, искам да кажа това, че всъщност ние продължаваме една 
практика, която е от всичките управления на „БСП“. Така че, сега да 
разбирам от Вашата реплика, че Вие не одобрявате това, което наследихме 
от „БСП“, така ли? Благодаря Ви.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Госпожо Радославова...

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
След като имате възможност за други изказвания, като може да си 

кажете каквото има да си кажете.
Колега Монев, каква е практиката в страната?

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Проверихме наистина практиката в другите общински съвети, искам 
да ви кажа, че в огромната си част са приели Правилник, който е 
постоянно действащ нормативен акт. Сега във Варна е още от 90-те 
години, променян е десетки пъти правилника им. Сега аз, нито членовете 
на комисията не твърдим, че това, което предлагаме е перфектно и 
издържало съдебен контрол. Напротив, предполагам че тепърва ще имаме 
възможност да правим промени в Правилника и аз се радвам, че групата на 
„ГЕРБ“ е тук, те ще имат възможност когато имат желание да предложат 
наистина действащи разпоредби, нямам нищо против да ги обсъдим, но 
сега в зала така просто на ангро да си говорим, аз не съм съгласен. Не съм 
съгласен и, че Общинския съвет не е орган на местната власт например. 
Да, наистина в Конституцията и в Закона за местното самоуправление и 
местната администрация е записано, че той е орган на местното 
самоуправление, но той е орган на местна власт. Знаем какви са властите в 
България. Така че, сега няма да влизам в полемика.. .Изпълнителната власт 
е държавна и местна, колега Апти.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Навлизаме в академична дискусия по касационна материя. Така, да 

концентрираме дискусията. Има ли желаещи за други предложения? 
Колега Неделчева, ще Ви помоля съвсем накратичко да напишете, че 
предлагате в обстоятелствената част да бъдат включени съображенията за 
прилагане на 14-дневния срок, които ги имаме тук в протокола. Има ли
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други желаещи да изразят становище по тази част от проекта за 
Правилник? Няма. Заповядайте, колега Апти.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Да разбирам ли, че комисията не приема това предложение, което 

беше направено от госпожа Георгиева -  да се направят тези корекции за 
по-добра точност? Да се придържаме към закона, нека да не измисляме 
нови терминологии, нови правни терминологии. Тъй че, да се придържаме 
смятам аз и комисията би трябвало деликатно да се съобрази с това нещо и 
да си направи корекциите.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Господин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Не, нека да се придържаме към закона това имам предвид.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Въпроса е д а л и .

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Колега Димитров, искате ли думата?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Да, моля Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Давам Ви.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Аз като пояснение, защото явно не се разбира тук репликата, то не е 

и предложение на доктор Апти. Тези предложения за унифициране на 
името навсякъде в текста, правено ли е на комисията от колежката от 
„ГЕРБ“?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Аз мисля, че категорично заявих, че съм направила няколко 

предложения.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Това предложение, Вие правила ли сте го в.
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Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Това точно -  не. Оставете ме да завърша, ако обичате. Това точно не 

е от тях, само че всичките останали бяха отхвърлени. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така, да продължим дискусията по същество. Има ли желаещи да 

вземат отношение по Раздел първи „Общи положения и статут“ и 
наименованието на правилника. Не виждам. В резултат на дискусията 
имаме постъпили в писмен вид две предложения. Едното е на госпожа 
Надежда Радославова, което гласи, че в заглавието на Правилника да се 
добави мандат 2019-2023 г., и в Раздел първи чл.1, ал.2 да бъде параграф 
три от Преходните и заключителни разпоредби. За пояснение само искам 
да обясня, ч е . .

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Изписах го така, защото е по кратко и може да го зачетете. 

Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, да. В чл.1, ал.2, който съдържа принципни положения има 

конкретна регламентация в параграф трети от Преходните, който казва кой 
може да направи предложения за изменения.

Така и понеже няма други предложения.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Господин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Няма.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Правя го.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Чета, в Раздел първи, чл.1, ал.2 да бъде параграф трети от 

Преходните и заключителни разпоредби. Сиреч да изчезне чл.1, ал.2 и той 
да се прероди и превъплъти в параграф.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
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Не, не. Извинявам се, ако така се разбира чисто юридически. Имам 
предвид съвсем друго. На мястото на чл.1, ал.2, да бъде текста от параграф 
трети. Това ясно ли е така казано?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря много. Ако трябва да го напиша отново?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Монев, налага се. Колега Димитров, като членове на 

комисията. В България действа Закона за нормативните актове, който 
определя структурата на нормативните актове, какъвто е и нашия 
Правилник и там са разписани правилата каква трябва да бъде тази 
структура. Въпросите свързани с изменение и на други нормативни актове, 
за някакви специални срокове или пък за процедурата по изменение и 
допълнение е предвидено да бъдат уредени или в Допълнителните 
разпоредби или в Преходните и заключителни разпоредби. Съвсем 
накратко, тъй като в другата част се съдържа същината на нормативния 
акт. Това са ни били и съображенията, но вие ще се произнесете по това 
предложение. Да, заповядайте колега Монев.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Кратка реплика. Ако ние в чл.1, ал.2, напишем как се променя този 
Правилник, т.е. ние започнем с процедурата по промяната, извинявайте 
ама малко несериозно звучи.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Защо я има изобщо тази алинея.

/Шум в залата/.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Тогава.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Ами трябва да отпадне категорично ал.2., като мястото му е в 

Преходните и заключителни разпоредби.
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Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Значи, едното или другото просто.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Общинските съветници, сега ще се произнесат, след като получиха.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин Димитров, ако ми позволите.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Заповядайте.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Остава в моето писмено предложение -  точка п ърва.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Мандат.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Мандата, отпада текста на точка втора и го заменям с текста на чл.1, 

ал.2, да отпадне. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, добре. Така, сега пристъпваме вече към гласуване. Общинският 

съветник Надежда Радославова предлага -  чл.1, ал.2, да отпадне. Обявявам 
режим на гласуване по това предложение. Моля гласувайте.

Г-н Хасан Хасанов -  Дежурен секретар
Общо гласували общински съветници -  19, „ЗА“ -  11, „против“ -  14, 

„въздържали се“ -  4.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Със 17 гласа „ЗА“, предложението се приема. Преминаваме по- 

нататък.

/Шум в залата/.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
17 гласа „ЗА“ чух, че обяви .

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
11.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
А, извинявайте. Значи, за да има яснота обявявам, секретаря е 

обявил: 11 гласа „ЗА“, 14 -  „против“, 4 -  „въздържали се“. При така 
обявения резултат за гласуване, това предложение на колегата Надежда 
Радославова не се приема.

Пристъпваме към гласуване.

/Шум в залата/.

Г-н Левент Апти- ПП „ДПС“
Г осподин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Господин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Иво Димитров -„Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Апти, аз попитах преди малко, имате ли възражения колегата 

Монев да застане. Добре, сега Вие правите процедурно предложение да 
отстраним колега Калоян Монев от мястото, което заема и да го помолим 
да заеме неговото място. Правите ли такова предложение?

Г-н Левент Апти-  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре, добре.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Господин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля да не изпадаме в дребнотемия, да продължим работа, че много 

ни чака още.
И са направени две предложения за допълване. Едното, е на 

общинския съветник колегата Радославова, която предлага Правилника,
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така както е озаглавен да завърши с израза -  мандат 2019-2023 година. 
Обявявам режим на гласуване по това предложение. Моля гласувайте.

С 11 гласа - “ЗА“, „против“ - 17, „въздържали се“ - 2, 
предложението не се приема.

Преминаваме към гласуване на предложението, на общинския 
съветник Елка Неделчева, което гласи: В обстоятелствената част, след 
абзац първи да бъде пренесено съдържанието на Протокол №1, касаещ 
прилагането на съкратения 14-дневен срок. Това е -  Общинския съвет 
констатира, че следва да се приложи разпоредбата на чл.26, ал.4, 
предложение 2 от Закона за нормативните актове, като определя срок за 
предложения и становища по проекта 14 дни. Налице са изключително 
важни причини за това. Без правилник за организацията и дейността на 
Общински съвет-Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинска администрация, общинския съвет и общинската администрация 
не могат да осъществяват пълноценно функциите си. Необходимо е да 
бъдат създадени постоянни комисии и спазване на императивни норми на 
Закона за местното самоуправление и местната администрация.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Г осподин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
В абзац първи, след израза колективни органи на местно 

самоуправление, да се запише и тази част от протокола.

/Шум в залата/.

Тогава ще го отразим, д а .

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Да, да в самото решение.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
След абзац първи, пак след израза действащи колективни органи на 

местното самоуправление.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
И какво точно ще решим с това?
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Какво точно ще решим с това?

Г-н Иво Димитров -„Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, обявявам режим на гласуване, и ви моля сега 

концентрирайте вашето внимание и се произнесете по предложението на 
колегата Елка Неделчева. Гласувайте.

С 18 гласа - “ЗА“, „против“ - 3, „въздържали се“ - 7, 
предложението се приема.

Други предложения по този раздел, първи „Общи положения и 
статут“ -  няма, затова ще гласуваме изцяло. Моля гласувайте за 
цялостното приемане на Раздел първи от Правилника, а именно „Общи 
положения и статут“. Режим на гласуване.

С 18 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - 8, Раздел 
първи „Общи положения и статут“ се приема.

Преминаваме към Раздел втори -  „Конституиране на общинския 
съвет“.

Колега, Монев нещо предварително има ли да поясните по него?

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Тука всъщност добавихме няколко законови регламентации по 
отношение на това, че при предсрочно прекратяване на пълномощията на 
председателя, както и при обсъждане на дейността му, заседанията му се 
председателстват от заместник председател, и друго като че ли няма 
новост, в този раздел.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви. Имате думата за мнения и предложения. Доктор 

Левент Апти, заповядайте.
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Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Благодаря Ви, господин председател.
Аз предлагам, чл.11, ал.1, т.1, 90 %, да се чете 70 %, т.е. това, което 

касае: Общинския съвет определя възнаграждението на председателя, 
както следва: При пълно работно време -  70 % от възнаграждението на 
кмета на Община Разград. Кратка аргументация. 90 % е по закон и това е 
максималния процент, който председателя на Общинския съвет може да 
получава като възнаграждение, но считам, че не е нужно. Предполагам и 
Вие господин Ненчев, ще кажете, че не е нужно да сме на максимума, тъй 
както и винаги в предизборните речи сме обяснявали как не само 
възнаграждението е стимул за работа. Предполагам и в този контекст, и 
съветниците на „Българската социалистическа партия“, също ще подкрепят 
моето твърдение или пък при всички положения, няма да са съгласни с 90- 
те процента. Очаквам подкрепа и от дясно. Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Георгиев. Колегата Пейчо Георгиев, моля Ви сега Вие да 

ръководите за кратко заседанието на Общинския съвет, тъй като аз искам 
да направя кратка реплика на колегата Апти.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Г оспожо Г еоргиева, искам да направя кратка реплика. В тази връзка 

имате ли възражения, колегата Пейчо Георгиев да ръководи тази част от 
заседанието?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Не, просто искам да знам защо е той. Попитах., нямам нищо 

против.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колегата Георгиев е тука и той след мен е доайена на Общинския

съвет.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“ 
Добре, нямам нищо против.

Г-н Наско Анастасов -  ПП „ГЕРБ“
Не е баш тъй, ама хайде.
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Г-н Иво Димитров -„Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България-Обединение“
Оказа се, че господин Анастасов е с един, два месеца.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля, да не влизаме в дискусия. Желаете ли господин Анастасов, 

Вие да бъдете обявен за втория най-възрастен съветник след мен?

Г-н Наско Анастасов -  ПП „ГЕРБ“
Господин Наско Анастасов не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Не желаете, добре. Моля, да ми се даде възможността за кратка 

реплика.
Доктор Апти, ние с Вас сме общински съветници с голям опит и на 

младите колеги, само ще трябва да се поясни дежавю. Тоя филм вече е 
игран и дебатите във връзка с намалено работно време и т.н., са 
коментирани, включително и заплатите на заместник председатели на 
Общинския съвет. И практиката в Общинския съвет е била винаги такава. 
Завърших.

Г-н Пейчо Георгиев -  Временно ръководещ заседанието на ОбС
Благодаря. Мога ли отново да предам ръководството във Ваши ръце?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря. Други колеги? Таня Тодорова, заповядайте.

Г-жа Таня Тодорова -  „БСП за България“
Аз искам да припомня на колегата доктор Апти, че предния мандат, 

относно работното време и възнаграждението са 90 %. Тогава, Вие не 
възразихте в никакъв случай да намалите тези проценти и затова правя 
предложение -  този процент, който предлагате: при пълно работно време 
да остане 90 % от възнаграждението на кмета на общината.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Други желаещи? За дуплика ли, доктор Апти? Заповядайте.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Колежката Тодорова, спомена моето име, няма как да не взема 

участие. Сега, да, вярно е госпожо Тодорова, госпожице Тодорова, 
извинявайте, че не съм искал някаква промяна тогава, защото съм счел, че
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тогава председателят на общинския съвет, заслужава това възнаграждение. 
Но нещата са динамични.

Г-жа Таня Тодорова -  „БСП за България“
А сега какви мотиви изтъквате?

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
С какво право ми задавате въпроса, госпожице?

Г-жа Таня Тодорова -  „БСП за България“
Доуточняващ.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така, да дадем възможност на други съветници, ако желаят по този 

раздел.. .Г оспожо Радославова, давам Ви думата.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря. И аз искам да успокоя малко страстите, да направя едно 

конструктивно предложение, което касае - чл.14.
Член 14, колеги е: Пълномощията на председателя на Общинския 

съвет се прекратяват предсрочно, и присъства при, присъстват две алинеи. 
Аз предлагам, тъй като това повтаря ЗМСМА, да присъства и третата 
алинея от ЗМСМА, която е допълнена 2018 година, и която на чл.24, ал.3, 
т.3 от ЗМСМА, която гласи: Влизане в сила на акт, с който е установен 
конфликт на интереси по Закона за конфликт на интереси. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви.
Колега Монев, аз ще Ви дам възможност. Госпожо Радославова, във 

връзка с Вашето предложение, което има своето основание, мога да Ви 
посоча, че в нашето законодателство съществуват и много други законови 
основания поради, които един председател може да бъде освободен от 
заеманата длъжност, а даже и да не бъде общински съветник.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Само ще ми позволите да кажа, че правя предложението така, че да 

бъде наистина, да отговаряме на закона, по който действително работи 
Общинския съвет. Аз си мисля, че това е важно. Това е закона на 
общинските съвети в България, на общинските администрации. Така че, 
когато ги цитираме е добре да е дословно.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
В писмен вид? Заповядайте, госпожо Георгиева.
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Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Ако може аз да взема отношение.Въпрос ли трябва да задам или 

какво? Защото наистина по какви правила в момента работим, аз не мога 
да се ориентирам изобщо. Ако трябва да е въпрос, задавам следния въпрос 
към вносителите. Добре, тогава е предложение. Председатели на групи, 
ръководители на групи, терминологията отново във всички разпоредби е 
различна. Аз съм наясно, че различните групи си избират различно 
ръководно тяло и поради тази причина, според мен трябва да бъдат и 
двете, т.е. да има наклонена черта: председатели на групи/ ръководители 
на групи, ако приемете такава да е редакцията. Пък ако искате да ви изброя 
текстовете, къде е председател, къде е ръководител мога да ви ги кажа. В 
чл.12, чл.36 и чл.95 се говори за председатели на групи, а за ръководители 
на групи се говори в чл.20, чл.23 и чл.67. Предложението ми е, да се 
уеднакви навсякъде да стане или по един начин, или да бъде с „или“ и 
черта. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ще го внесете ли в писмен вид, макар че е редакционно? Други 

предложения колеги, имате ли по този раздел, който касае: Конституиране 
на Общинския съвет? Няма. Колегата Георгиева, ще представи своето 
предложение. Досега са постъпили предложения от доктор Левент Апти, 
който касае -  разпоредбата на чл.11, ал.1, т.1 и по своето естество 
съставлява предложение за поправка. И от госпожа Надежда Радославова, 
която прави предложение за допълване на чл.14, ал.3 с текст от закона, 
който ще ви прочета. Член 24, ал.3: Правомощията на председателя на 
Общинския съвет се прекратяват предсрочно при подаване на оставка и 
трайна невъзможност, както е предложено, и т.3 -  в сила от 2018 г., 
влизане в сила на акт, с който е установен конфликт на интереси по Закона 
за противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно придобито 
имущество. Това е за редакционно усъвършенстване на самото 
съдържание. Заповядайте, колега Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Аз имам въпрос. Ако към някой е влязло в сила, че по този закон за 

несъвместимост, той незагубва ли правото си да бъде общински съветник?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Загубва.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Което означава, че не може да бъде председател след като вече не е 

общински съветник. Тогава защо го правим това. В смисъл, приемането на
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този текст в Правилника няма никаква стойност, след като той вече няма 
да б ъ д е .

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
По Вашата логика, тогава не трябва да съществува и в ЗМСМА. Така 

ли да го разбирам?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Не.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да внесем предложение в Народното събрание, да отпадне.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
В ЗМСМА си съществува и то не е за председатели, а за общински 

съветници, но е закон. Добре, след като е уредено в закон, защо трябва да 
бъде преповтаряно в подзаконов акт?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Г оспожа Г алина Г еоргиева не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
По тази логика чл.14, трябва да отпадне.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Чухте аргументите достатъчно подробно. Други предложения, питам 

за последно има ли? Ако няма пристъпваме към гласуване на двете 
предложения, от които най-напред ще подложа на гласуване
предложението на доктор Левент Апти, което касае чл.11, ал.1, т.1, а
именно: Процента 90, да бъде заменен със 70. Обявявам режим на 
гласуване. Моля гласувайте.

С 12 гласа - “ЗА“, „против“ - 13, „въздържали се“ - 5,
предложението не се приема.

Преминаваме към гласуване на предложението, на госпожа 
Радославова, което касае: чл.14 с добавяне на нова алинея 3, която ви 
изчетох от текста на Закона за местното самоуправление и местната 
администрация. Режим на гласуване. Моля колеги, гласувайте по това 
предложение.

С 13 гласа - “ЗА“, „против“ - 8, „въздържали се“ - 9,
предложението не се приема.
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С това приключихме. Госпожо Георгиева, извинявайте държите ли 
специално да се произнасяме по Вашето редакционно предложение, 
защото комисията може още веднъж да огледа нещата, някъде може да има 
пропуснати запетайки, членуването да не е както трябва?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Не държа тогава, но държа нали да се отрази в правилника. 

Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да. Госпожа Георгиева, прави предложение в следния смисъл: 

навсякъде в текста на Правилника, изразът „председатели на групи“ и 
„ръководители на групи“, да придобие редакция -  „председатели“ или 
„ръководители“ на групи. Ами ще се произнесем и по това предложение, и 
обявявам режим на гласуване.

С 27 гласа - “ЗА“, „против“ - 1, „въздържали се“ - 2, 
предложението се приема.

Колеги, преминаваме по-нататък -  Раздел трети „Групи на 
общинските съветнци“. Заповядайте, колега Монев.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Колеги, раздела касае създаването и участието на груп и .

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Извинявайте.Ще се върнем за да прогласуваме в цялост Раздел 

втори. Обявявам режим на гласуване за Раздел втори от Правилника. Моля 
гласувайте.

Със 17 гласа - “ЗА“, „против“ - 2, „въздържали се“ - 5, Раздел 
втори „Конституиране на общинския съвет“ се приема.

И сега преминаваме към Раздел трети „Групи на общински 
съветници“. Колега Монев, имате думата.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград
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Както личи от името на раздела, касае се за условията и реда, по 
който се създават групи общински съветници, нещо което вече всички 
направихме доколкото разбирам независимо, че не сме приели 
Правилника, но това е раздела. Новото от стария Правилник е 
разпоредбата на чл.23, ал.2, която изрично урежда, че когато общински 
съветник реши да напусне групата, трябва да подаде писмено заявление до 
нейния ръководител и да уведоми председателя на Общинския съвет. 
Други нововъведения, няма.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, въпроси имате ли? Няма. Мнения, съображения? 

Заповядайте, доктор Апти.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Благодаря Ви, господин председател.
Участвах в заседание на комисията по изготвяне на Правилника, 

тогава изразих своята позиция, сега ще я изразя и тук в зала. Член 19, ал.2 
-  минималния брой общински съветници за образуване на група е двама 
казва тука. Колеги, ние с този нормативен акт, променяме смисъла на 
думата „група“. В българския език, може би и филолозите ще кажат, че 
когато количеството на нещо, особено за същества като става въпрос е 
двойка съветници. А самите нормативни актове, така се пишат, където се 
следи смисъла на думите в изречението, тяхната взаимовръзка с 
определени части на изречението и със запетайки, тирета и други средства, 
които са утвърдени. Ние понякога с нормативните актове тръгваме да 
променяме семантично смисъла на думата. Тъй че, нека да не променяме 
смисъла на думата „група“, тъй като считам, че няма да бъде естетично 
най-малкото, което е. Благодаря Ви и ще направя писмено предложение.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Монев, моля Ви да дадете пояснение.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Моята реплика -не, ще зачета българския тълковен речник. Първо, 
съществително име от женски род, известен брой лица или еднородни, 
предмети, които са на едно място. Това е първото значение. Второто, 
обединение на лица, предмети и явления въз основа на общ признак. Няма 
посочено -  двама, трима, петима или повече.

Доктор Апти, Вие дадохте един много добър пример по време на 
комисията, не го давайте сега, моля Ви.
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Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Не, няма да го дам. В същия този контекст питам аз, нещо и 

половина прави ли борба?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Освен в други групи няма половин общински съветник.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Не, не казах общински съветник..

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Едно и половина, след като казвате става дума за „група“

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Нещо и половина, казах.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Нещо и половина, означава общински съветник и половина. В 

другите групи няма общински съветник, който да бъде приет за половина.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Замислете се, какво говорите.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Димитров, моля Ви да си искате думата и ще Ви бъде дадена, 

за да спазим Правилника. Така, ще го дадете в писмен вид. Други 
предложения има ли? Няма. Тук се ограничаваме само до дебата -  що е то 
група. Обаче не от какво да е, а от живи същества, хора общински 
съветници.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Г осподин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
По същество, докато пише доктор Апти, само да ви улесня при 

гласуването -  чл.19, ал.2, накрая думата „двама“ да бъде заменено с 
„трима“. Чухте какво е предложението на доктор Апти, касаещо чл.19, ал.2 
-  „двамата“ да станат „трима“. Обявявам режим на гласуване. Моля 
гласувайте. Режим на гласуване колеги, гласувайте.
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С 13 гласа - “ЗА“, „против“ - 13, „въздържали се“ - 5, 
предложението не се приема.

Сега ще прогласуваме целия Раздел трети. Обявявам режим на 
гласуване, моля гласувайте.

С 23 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - 4, Раздел 
втори „Групи на общински съветници“ се приема.

Раздел четвърти „Комисии на Общинския съвет“. Колега Монев, 
заповядайте.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Колеги, раздела касае създаването на най-важния помощен орган към 
Общинския съвет, а именно неговите постоянни и временни комисии. 
Виждате от проекта, че предлагаме комисии по ПК по бюджет ПК по 
бюджет, финанси и икономическа политика; ПК по управление на 
общинската собственост, тук добавихме и „стопанство“; ПК по законност, 
превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации, в името на тази 
комисия изчистихме две думички, които вече не са относими към 
действията на тази комисия; ПК по устройство и развитие на територията, 
транспорт на Общината; ПК по околна среда, селско, горско, водно и 
ловно стопанство; ПК по социална политика, трудова заетост и 
здравеопазване; ПК по образование и наука; ПК по култура, културно- 
историческо наследство и духовни ценности; ПК за младежта, спорта и 
туризма; ПК по международно сътрудничество.

В ал.2 на чл.26, сме предвидили създаването на комисия, която 
действа по специалния Закон за противодействие на корупцията, а именно 
ПК за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси. Други 
новости. Остана изискването всеки общински съветник да бъде избиран 
най-много в три и не по-малко от две постоянни комисии. Направили сме 
по-точна редакция на чл.35 и чл.36 по отношение на включване на 
допълнителни въпроси към работата на постоянните комисии, като сме 
използвали действащата разпоредба на това за извънредните докладните 
записки за сесия, сме го поставили като изискване за постоянни комисии, а 
именно 12:00 часа на предходния ден. Други новости мисля, че няма. Има 
редакционни бележки, които сме ги съобразили. Това е към този раздел.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
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Да, благодаря Ви. Има ли желаещи да поставят въпроси? За въпроси, 
заповядайте колега Г алина Г еоргиева.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря.
Уважаеми господин председател,
Уважаеми общински съветници,
Така аз както съм прочела този раздел и по-специално чл.37, ал.5, 

преди заседанията на постоянните комисии председателя на общинския 
съвет информира обществеността за времето и мястото на заседанията, т.е. 
няма срок, колко предварително се информират обществеността. А в ал.6, 
гражданите имат срок да си заявят участие в тези комисии, как точно се 
случва това нали те като не знаят кога ще бъдат обявени комисиите? 
Гражданите имат три работни дни да заявят участие в комисията, 
изказвания, а пък иначе няма срок колко време по-рано трябва да се обяви 
комисиите. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Предложения?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Три работни дни да бъде предварително уведомяването.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
В писмен вид.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Така и гражданите няма да са екстрасенси. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Други предложения, колеги? Въпроси?

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Г осподин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Не, изобщо. Въобще няма никакъв срок за свикване на комисиите.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Вие предлагате да има конкретен срок?
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Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Точно така.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
За изпълнение на това задължение. Аз давам възможност някой ако е 

пропуснал да си постави въпроса, да го направи. Въпроси... Заповядайте, 
колега Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
За предложение.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
А, за предложение, заповядайте.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“ 
Благодаря Ви, господин председател. Аз като член на комисията по 

изработване на този проект, дълго време мислих и моя опит като общински 
съветник ме накара да направя още две предложения за постоянни 
комисии, така че да бъде обхваната специализираната дейност на 
Общинския съвет. Правя предложение за създаване на още две постоянни 
комисии. Първата е ПК по подготовка на общински програми, проекти и 
контрол върху изпълнението им. Втората комисия, е ПК по общинско 
сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ. Смятам че, тези две 
специализирани комисии ще изпълнят голяма част от функциите, които в 
предишния мандат бяха по занемарени и изпуснати от полезрението на 
Общинския съвет. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви и аз. Очаквам в писмен вид да го дадете. Госпожо 

Радославова, заповядайте.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря Ви.
Господин председател, аз ще се възползвам от това, което казахте за 

съветник Димитров, но той направи предложение. Ще помоля да ми дадете 
възможност да задам въпрос.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Към кого?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Към вносителя на докладната записка.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Към комисията.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да, и на някой от вносителите.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Заповядайте.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Защото виждам, че господин Монев го няма, но Вие сте тук, Иво 

Димитров е тук, така че има кой да ми отговори.
Аз искам само да попитам, няма да правя повече предложения, 

защото явно няма да се приемат, така че няма смисъл да се хабя излишно. 
Но искам да попитам чл.36, който касае кой може по изключение по 
извънреден способ да внася в комисиите материали за разглеждане. Такъв 
извънреден способ се ползва и за сесия, където разпоредбата е чл.58, ал.4. 
Оказва се, че много по подробно е изписано кой точно на комисии може да 
внася, а в ал.4 на чл.58, касаещ сесиите на Общинския съвет е много така 
схематично. Просто нещо се търси ли с това определено? И ще ви кажа 
защо питам, защото в чл.36 е изписано: По изключение председателят на 
Общинския съвет, кметът на общината или упълномощен от него 
заместник кмет, председателите на групи общински съветници и 
председателят на постоянната комисия могат да предложат включване в 
дневния ред. А в чл.58, ал.4: По изключение председателят на Общинския 
съвет, кметът на общината или общински съветник могат да предлагат за 
включване на неотложни въпроси. Според мен, този текст е по-добър да 
бъде и за комисиите, защото така не даваме право на общинския съветник, 
даваме му право да внася материали за сесия, а не му даваме право да 
внася на комисии.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Приемате ли, това нещо да го коментираме и да го внесете когато 

стигнем до чл.58?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Ами той касае и двата раздела. Аз затова го коментирам сега, защото 

след това ще се наложи едно връщане, което е процедурно неудобно на 
мен ми се струва. Просто това е като въпрос, исках да разбера защо по този 
начин е формулирано. Благодаря.
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Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Г осподин Калоян Монев не говори на микрофон

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Защо чл.58 е по лаконично формулирано и е ограничен броя на 

активно легитимираните да внасят предложения.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин Монев, ще Ви кажа. Общинският съветник отсъства в 

чл.36, като възможност да внася по извънреден способ на комисия. В 
същия този момент има тази възможност на сесия, според чл.58, ал.4. И 
въпросът ми беше към членовете на комисията, това пропуск ли е или 
конкретно се има нещо предвид. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И предлага да бъдат еднакви, и чл.58, ал.4 и чл.36. Субектите да 

бъдат едни и същи.
Колеги, други предложения имате ли, докато се оформи становище и 

по този въпрос? Не виждам.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Госпожо Радославова, Вие направихте ли писмено това предложение 
или не сте?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин Монев, казах, че повече предложения няма да правя тъй 

като е видно, че не се приемат, но просто навеждам комисията на мисълта. 
Благодаря.

Г-н Валентин Василев -  ПП „ГЕРБ“
Господин председател, много Ви моля да влезете във функцията си 

на председател. Има наш общински съветник, който е притеснен в момента 
от друг. Много Ви моля да внесете ред в залата.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Господин Иво Димитров, моля Ви .

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Искам да се извиня за причиненото притеснение.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
. и  заемете веднага мястото си, моля Ви. Ако вече сте изморени 

знаете как трябва да процедирате, но да караме в едно делово темпо 
колеги. Та така, от името на комисията ще изразим ли някакво становище 
да уеднаквим кръга на субектите. Така ли да разбираме, госпожо 
Радославова?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Ако го приемате за разумно.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Общинският съветник по чл.36, също да има право?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Ами за мене е абсолютно излишно да присъстват всички тези 

изброени в чл.36, по скоро -  по изключение председателят на Общинския 
съвет, кметът на общината или упълномощен от него заместник кмет или 
общински съветник могат да предлагат. И това абсолютно.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Предложението Ви е много резонно, направете го в писмен вид и да 
го гласуваме.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Радославова, аз Ви предлагам следното -  да направите 

предложение за израза да бъде така: По изключение председателят на 
Общинския съвет, кметът на общината или упълномощен от него 
заместник и общински съветници -  могат. Председателите на групи са все 
общински съветници, на комисии са все общински съветници и т.н. 
Напишете го това нещо след думата „заместник кмет“ да се запише 
„общински съветник“. И това е, да.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Ще приемете ли, ако направя предложението за чл.36, и за чл.58,

ал.4?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
В аванс, да. Няма проблеми. Като стигнем чл.58, аз ще го докладвам.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Добре.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля не водете полемика в залата без да имате думата. Пречите на 

съветниците да работят. Така, други предложения има ли? Няма. Явно ще 
се ориентираме към финализиране на дискусията и произнасяне с решение 
по направените предложения. За чл.36 дайте, след това ще има възможност 
за другите.

Колеги, ако имате готовност за предложения по другите раздели, 
можете предварително да си ги напишете за да спестим това време, което 
сега е за изчакване да бъдат написани предложенията. Тука има бланки и 
може да си вземе всеки от тях.

Колеги, вече имаме яснота по направените предложения. Всички те 
са за допълване. Ще ги докладвам по реда на постъпването. Госпожо 
Г еоргиева, Вие направихте своето предложение най-напред? Да.

Докладвам направеното предложение от общинския съветник Галина 
Георгиева, което е: в чл.37, ал.5, след израза „преди заседанието на 
постоянните комисии председателят на Общинския съвет, информира 
обществеността за времето и мястото на заседанието“, да се допълни в 
края на изречението „в срок три работни дни преди заседанието“. 
Обявявам режим на гласуване, моля гласувайте това предложение.

С 27 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - 1, 
предложението се приема.

Преминаваме по-нататък към предложението на колегата Иво 
Димитров, което гласи: Общинския съвет създава още две постоянни 
комисии.Колега Димитров, я да видим сега това към кой член да го 
отнесем. Член 26, а л .1 .

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да пиша ли тук от Ваше име чл.26 или Вие държите да си го 

напишете?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Член 26, ал.1 -  да се допълни. И така предложението е следното: В 

чл.26, ал.1, с л ед . много мразя тези точици, които ги наричат с чужда 
дума „булет“. Едно, две, три, четири, пет, шест, седем, осем, девет, десет. 
След десетия булет колеги, да има още два булета. Единадесетото да
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гласи: ПК по подготовка на общински програми, проекти и контрол върху 
изпълнението. И още един булет, което да гласи: да има и ПК по общинско 
сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ. Или функционалните комисии 
да станат 12 наред със специалната по конфликт на интереси.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Процедурно предложение господин председател, да гласуваме тези 

комисии поотделно, всяка сама за себе си.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре. Постъпило е процедурно предложение, комисия по комисия 

да ги гласуваме и сега ще започнем подред.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Аз казвам обратното становище, така че трябва да го подложете на 

гласуване.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ами процедурата казва, ако има някой, който иска да каже обратно 

становище да вдигне ръка и Вие го казвате.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Дали бях разбрана правилно, господин Димитров? Имам предвид 

предложенията на съветник Иво Димитров, да бъдат гласувани поотделно. 
А не всичките комисии една по една.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре, това беше полезно уточнение. И затова най-напред по реда на 

процедурните правила, а именно за допълване ще гласуваме 
предложението на колегата Иво Борисов Димитров. Поотделно ли или и 
двете заедно да ги гласуваме?

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
И аз изказах обратното становище.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Разбира се, че ще го подложим, няма да го оставим без гласуване. 

Подлагам на гласуване процедурното предложение -  гласуването относно 
двете комисии, които предлага общински съветник Иво Димитров да бъде 
разделно. Поотделно да гласуваме дали да има такива комисии или не. 
Моля гласувайте за това процедурно предложение. С 16 гласа - “ЗА“, 
„против“ - 11, „въздържали се“ - 2, процедурното предложение се приема.
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Прави ли някой предложение за проверка на кворум? 29, кворум имаме, 
повече от 17. Можем да заседаваме.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Господин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
В самото начало ви казах, че двама души отсъстват -  Радиана 

Димитрова и Стефан. След това положиха клетва двамата новоизбрани и 
закона казва, че ние сме 33-ма, и сме толкова без двама, ето тука празните 
места ги виждате, 31. Съмнения някой има ли или да проверяваме кворума 
с натискане на пултове? Няма, добре. И така, предложението се приема, ще 
гласуваме поотделно. И пристъпваме към гласуване поотделно на 
предложенията на общинския съветник Иво Димитров -  в Общинския 
съвет да има и ПК по подготовка на общински програми и проекти и 
контрол върху изпълнението му. Режим на гласуване колеги, моля 
гласувайте.

Със 17 гласа - “ЗА“, „против“ - 3, „въздържали се“ - 8, 
предложението се приема.

Сега ще се произнесем с гласуване по другото предложение, а 
именно в Общинския съвет да има ПК по общинско сътрудничество и 
взаимодействие с НСОРБ. Обявявам режим на гласуване, моля гласувайте.

С 18 гласа - “ЗА“, „против“ - 1, „въздържали се“ - 1, 
предложението се приема.

Преминаваме към произнасяне на предложенията направени от 
общинския съветник Надежда Радославова, а именно: чл.36, който да 
придобие следната редакция -  по изключение председателят на 
Общинския съвет, кметът на общината или упълномощен от него 
заместник кмет, или общински съветник могат да предложат включване в 
дневния ред на текущо заседание и т.н. и т.н. Видяхте го колеги. Обявявам 
режим на гласуване, моля гласувайте.

С 28 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - няма, 
предложението се приема.

Други направени предложения -  няма постъпили при мен и затова 
финализираме и този раздел с цялостно гласуване на Раздел четвърти
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„Комисии на Общинския съвет“. Моля гласувайте раздела, обявявам 
режим на гласуване.

С 16 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - 8, Раздел 
четвърти „Комисии и на Общинския съвет“ се приема.

Раздел пети „Общински съветник“. Колега Монев, заповядайте.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Това е един от големите раздели в Правилника, касаещ от чл.42 до 
чл.52. Новостите, които всъщност са от предходния Правилник е 
разпоредбата на чл.45 за това какво няма право да прави общинския 
съветник по време на сесия или комисия. Другата новост, която се 
предлага е да върнем една традиция, която е била до преди, а именно 
председателите на постоянни комисии и да имат с 5 % по-голямо месечно 
възнаграждение от общинските съветници, както и една редакционна 
бележка по отношение на това какво се случва, когато се замества 
председателя на Общинския съвет, а именно неговия заместник да 
получава добавка към възнаграждението си равно на дневната ставка от 
това на председателя на Общинския съвет, т.е. когато реално се замества 
председателя. Друга новост е добавката на чл.50, ако не се лъжа ал.3 беше, 
където отново взаимствахме от закона и сме добавили, че общинския 
съветник не може да е едноличен търговец, съдружник, акционер, член на 
управителен, надзорен или контролен съвет, на търговско дружество, което 
има сключени договори с общината, в която е общински съветник, както и 
с търговски дружества с общинско участие и с общински предприятия. 
Това е императивна законова разпоредба и в общи линии това е по този 
раздел.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, благодаря Ви. Въпроси имате ли колеги по този раздел? Няма. 

Предложения? Господин Димитров, ще отстъпиш реда на госпожа Галина 
Г еоргиева. Заповядайте, госпожо Г еоргиева.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Уважаеми господин председател,
Уважаеми общински съветници,
Моето предложение е по отношение на чл.46. Така както той е 

формулиран, не е точно в съответствие...
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ако може на микрофона.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Извинявайте. Формулировката, която е в Правилника не съответства 

напълно на законовата. Аз ще кажа коя е разпоредбата в ЗМСМА, тя е 
чл.34, ал.3 и там не става дума за право на неплатен служебен отпуск, а 
става дума за това, че се ползва. Тоест това не е право, а в общия случай е 
задължение. Предложението ми е да придобие редакцията, която е в 
закона, а именно: общинският съветник за времето през, което е зает във 
връзка с дейността си на съветник -  ползва неплатен служебен отпуск, 
който се признава за трудов стаж. Това е чл.34, ал.3 от ЗМСМА, едно към 
едно. Става дума не за право, а за задължение, тогава когато, разбира се 
той е работник или служител, не в останалите случаи когато е работодател 
и е императив закона ползването на неплатен служебен отпуск. Ще го 
направя в писмен вид. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Заповядайте, общинския съветник Иво Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Благодаря Ви, господин председател.
Аз правя две предложения за промяна в чл.47, който е ал.1 и промяна 

в чл.47, ал.2. Член 47, ал.1, да придобие следния вид: За участията си в 
заседания на Общинския съвет и неговите комисии, общинският съветник 
получава месечно възнаграждение в размер на 1 лев. И второто ми 
предложение, съветниците избрани за председатели на постоянни комисии 
получават месечно възнаграждение в размер на 2 лева. Правя това 
предложение за да бъде изпълнен закона, който казва, че общинският 
съветник за работата си получава възнаграждение. Това е минималното 
възнаграждение, което общинският съветник може да получи за да не 
затрудняваме счетоводството с една стотинка. Освен това, основание за 
тези предложения са, че в Общинския съвет-Разград няма според мен, 
общински съветник, който в предизборната кампания да е заявявал, че иска 
доверието на своите избиратели за да получава заплата. Сигурен съм, че 
огромното мнозинство от общински съветници-избрани, са обещавали с 
чисто сърце, премислено, без колебания, че ще работят с пълно 
себеотдаване за интересите на своите избиратели, на хората, които са ги 
избрали. Приемането на тези текстове, също така ще даде ясен сигнал 
първо, че общинските съветници са едни и същи, и в предизборната 
кампания и след като са избрани. И второ, ще дадат ясен сигнал, че всички 
мераклии за общински съветник на следващи избори ще знаят, че в 
Общинския съвет-Разград хората избрани за общински съветници, не
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стават такива заради материална облага. Правя тези две предложения в 
писмен вид.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви. Доктор Апти, заповядайте.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Благодаря Ви. Аз ще предложа, чл.47, ал.2 и ал.3 -  да отпаднат. Няма 

да се аргументирам.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, аз ще ви информирам предварително, преди да гласуваме 

отделните предложения. Други предложения? Заповядайте, госпожо 
Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин председател, тъй като сега на съветниците ще им е 

необходимо малко време за да внесат в писмен вид предложенията, които 
чухме от тях преди малко, аз ще Ви помоля, тъй като няма действащ 
Правилник да ми позволите да се върна на въпроси, ако нямате нищо 
против.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Разбира се, заповядайте.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря. Моя въпрос по този раздел е във връзка със същия този 

член, който коментираме. Явно той е най-интересен и стои на вниманието 
ни - чл.47, но въпроса ми касае ал.5. Ще я зачета за съветниците -  
Възнаграждението на общинския съветник е дължимо за реалното му 
участие в съответните заседания за време не по малко от две трети от 
тяхната продължителност. Въпроса ми е как точно отчитаме тези две 
трети- участие на общинския съветник за да вземе той възнаграждението 
си от един или два лева, в зависимост от това какво гласуваме след малко? 
Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да заповядайте, Мариан Иванов.

Г-н Мариан Иванов -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря, господин председател. Аз имам един въпрос, не е ли по 

редно корекцията, която направи господин Димитров, да бъде изразена 
процентно? Тъй като в ЗМСМА ясно е казано, от-до колко процента. Ако
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Вие не коригирате Вашето предложение, аз правя процедурно 
предложение...ЗМСМА...до, до 65 %. Но е процентно, не в левова 
стойност.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Димитров, това е реплика. Ако искате след това дуплика.

Г-н Мариан Иванов -  ПП „ГЕРБ“
Правя предложение за 1 %.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Други предложения има ли по този раздел? Не виждам. И тогава ще 

се ориентираме към приключване на дискусията и да започнем с гласуване.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
А някой ще ми отговори ли на въпроса?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Монев...

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Ами пий гинко билоба.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Това не е към комисията, това е към изпълнението на текста, 
доколкото разбирам.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Радославова, Вие много добре знаете, но явно имате 

желанието другите да научат как става тази работа. И тя става по следния 
начин. Ако е заседание на постоянна комисия, председателя следи кой кога 
идва и започва участието си в комисия, кой кога излиза и напуска 
заседанието на комисията, отчита началото на заседанието и края на 
заседанието и смята според правилата на аритметиката, дали този съветник 
е бил две трети от това време. Същото важи и за сесията.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
За мене беше много важно да се изговори точно. Благодаря.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви и аз.
Уважаеми колеги, по този раздел имаме пет предложения. На 

госпожа Георгиева, е и за заместване и за допълване, на господин Иво 
Димитров е за заместване, на доктор Апти е за отпадане, и на колегата 
Мариан Иванов е също за заместване. Затова най-напред ще подложа на 
гласуване предложението на доктор Апти, който предлага да бъдат 
отхвърлени предложенията за съществуването на чл.47, ал.2 и ал.3, а 
именно: съветниците избрани за председатели на постоянни и временни 
комисии, да получават месечно възнаграждение в размер на 70 % от 
средната брутна заплата от общинска администрация и при заместване на 
председателя на общинския съвет неговият заместник да получава добавка 
към възнаграждението си като общински съветник, равна на дневната 
ставка на възнаграждението на председателя на общинския съвет.

Обявявам режим на гласуване по това предложение на доктор Апти. 
Моля гласувайте.

С 11 гласа - “ЗА“, „против“ - 13, „въздържали се“ - 5, 
предложението не се приема.

Преминаваме към гласуване на предложението на госпожа Галина 
Георгиева, което свързано с чл.46. То е в голяма степен редакционно и 
свързано и с редакцията на закона, и гласи: Да придобие следната редакция 
този текст -  Общинския съветник за времето през което е зает във връзка с 
дейността си на съветник, получава неплатен служебен отпуск. ползва, 
да.ползва, който се признава за трудов стаж. Обявявам режим на 
гласуване. Моля гласувайте по това предложение.

С 24 гласа - “ЗА“, „против“ - 2, „въздържали се“ - 3,
предложението се приема.

Преминаваме към произнасяне по предложението на колегата Иво 
Димитров, което касае чл.47, ал.1 и ал.2. Предложението касаещо чл.47, 
ал.1 от проекта гласи: За участието си в заседанията на общинския съвет и 
неговите комисии, общинския съветник получава месечно възнаграждение 
в размер на 1 лев. Моля гласувайте, режим на гласуване.

С 10 гласа - “ЗА“, „против“ - 1, „въздържали се“ - 7,
предложението не се приема.

Преминаваме към гласуване на второто предложение, касаещо чл.47, 
ал.2, а именно: Съветниците избрани за председатели на постоянни
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комисии, получават месечно възнаграждение в размер на 2 лева. Моля 
гласувайте, колеги.

С 10 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - 7, 
предложението не се приема.

И приключваме гласуването с предложението на колегата Мариан 
Иванов, което гласи: В чл.47, алинея.И  двете алинеи ли господин Иванов 
или първата алинея?

Г-н Мариан Иванов -  ПП „ГЕРБ“
Да господин Димитров, тъй като тя втора не отпадна, ако може да 

допълня моето предложение в ал.2 -  възнагражденията на председателите 
на комисиите да бъде 2 %. Да го допълните.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така, в ал.1 да бъде 1 %...

Г-н Мариан Иванов -  ПП „ГЕРБ“
1 %, а в ал.2 -  2 %.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре, и добавям в ал.2 -  2 %. Или предложението на колегата 

Мариан Иванов е касаещо двата вида възнаграждения: на членове и на 
председатели. Възнаграждението за членовете да бъде 1 %, а за 
председателите 2 %. Режим на гласуване, моля гласувайте.

С 10 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - 8, 
предложението не се приема.

Преминаваме по-нататък. уважаеми колеги. Но преди това трябва да 
гласуваме в цялост Раздела и подлагам.Всички предложения ги 
изчерпахме, други предложения няма. И сега гласуваме в цялост раздела, 
по който сега коментирахме Раздел пети. Режим на гласуване, моля 
гласувайте.

Със 17 гласа - “ЗА“, „против“ - 4, „въздържали се“ - 3, Раздел пет 
„Общински съветник „ се приема.

Раздел шести „Заседания на Общинския съвет“. Колега Монев, нещо 
особено има ли по този раздел.
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Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Особеното е, че въвеждаме в чл.55 дисциплинарни мерки, които са: 
напомняне, забележка и отнемане на думата когато общинските съветници 
не спазват реда в залата, същото важи и за участие в постоянни комисии. 
Другата редакционна, но необходима бележка е в чл.54, ал.2 -  където 
добавяме, че е възможно заседанията на общинския съвет да се провеждат 
и на друго, беше зала досега, стоеше, че само в зала може да ги 
провеждаме, добавяме друго подходящо място тъй като сме имали случаи 
когато това е било необходимо в предходния мандат. Други бележки като 
за начало нямам.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Доктор Апти, за въпрос ли?

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Не, по процедура господин председател.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Заповядайте.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Въпреки, че не сме приели Правилник, ми позволете от името на ПП 

„ДПС“ да искаме 10 минути почивка.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Обявявам 10 минути почивка, като запомнете стигнали сме до Раздел 

шести „Заседания на Общинския съвет“ - въпроси.

ПОЧИВКА
ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, продължаваме нашата работа. Стигнахме до Раздел шести 

„Заседания на Общинския съвет“, изслушахме и поясненията дадени от 
колегата Калоян Монев, и сега имате възможност да поставите въпроси 
или да изразите мнения или съображения. Заповядайте, госпожо 
Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин председател, съветник Иво Димитров не си е на мястото и 

ме разсейва.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Димитров, напуснете мястото до колегата Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Тъй като това е раздел, който е съществен момент от работата на 

общинския съвет, аз имам тука няколко въпроса, като начало. Първият от 
тях е една промяна: в чл.64 -  Всяка група общински съветници има право 
да поиска удължаване на определеното време за изказване по конкретен 
въпрос, правото по предходното изречение може да бъде упражнено само 
веднъж, като удължаването може да бъде максимум до 10 минути. 
Промяната е в това, че в предходни правилници минутите бяха 5. Искам да 
напомня само на съветниците, че по принцип разпоредбата на чл.61 е, че 
отделния съветник има право на изказване до 10 минути, с тези още 10 
минути стават 20 минути за изказване. Въпроса ми е, какво налага толкова 
много? И другият ми въпрос е свързан с чл.70 и чл.71, ал.1, също касае 
срокове -  на заседанията на общинския съвет се води аудио запис, който се 
съхранява не по-малко от 5 години, което беше така променено между 
друго в предишния мандат и тука промяната е, че пълните писмени 
протоколи се съхраняват в сроковете по чл.70, т.е. също 5 години, което е 
намалено от 10 на 5 години. Втория ми въпрос е, какво налага тази 
промяна?

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Г осподин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Член 71, ал.1 - Пълните писмени протоколи от заседанията се 

оформят от аудио записа и се съхраняват от звеното в сроковете по чл.70.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на
Общински съвет-Разград

Тоест, имате предвид 5 години?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Точно така.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на
Общински съвет-Разград
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Ами аз ще Ви кажа мотива. Почвам отзад-напред, мотива ми за тези 
5 години, свързана и с работата ми като адвокат, мога да Ви кажа, че 
протоколите и съдебните актове, преписките по съдебните актове в 
съдебната система на България се пазят 5 години, след това се 
унищожават, като се оставят само решенията. Нотариалните преписки по 
същия начин, пазят се 5 години. След 5 години преписката се унищожава, 
остава само акта на нотариуса, който е. И в тази връзка е нашето 
предложение -  да бъде 5 години, тъй като 10 години е прекалено дълъг 
срок за да се съхраняват преписките. Тука не говорим за решенията на 
общинския съвет, говорим за протоколите от заседанията. По отношение 
на изказванията, ако не се лъжа дори времето беше 15 минути в един от 
правилниците, така че тука е станало 10. Имаме действащ Правилник, 
имало е действащ Правилник с 15 минути, което наистина вече малко се 
пресолява манджата. Завърших.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Други въпроси? Заповядайте, госпожо Георгиева.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Член 71...

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Г осподин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Не, не съм, не съм подписала въпреки, че сте ми сложили името. 

Член 71, ал.2 - Общинските съветници имат право във 7 дневен срок от 
деня на изготвянето да прегледат протокола и да поискат поправка в него. 
Отново в закона срока е 7 дни, само че от деня на заседанието, това е чл.29 
от ЗМСМА. Така че, ще го направя да стане 7 -  дневен срок от деня на 
заседанието. Член 72 - Пълните писмени протоколи от заседанията на 
общинския съвет се публикуват на електронния сайт на Община Разград в 
тридневен срок след изтичане на законно определения срок за изготвянето 
им. Законоустановения срок, в който трябва да се изготвят и съответно 
представят е 7-дневен и той е посочен и в ЗМСМА, и в чл.8, ал.2. Така че, 
този тридневен срок допълнително, който е за качване на протоколите е 
изцяло незаконосъобразен. В този ред на мисли, предлагам направо 
разпоредбата на чл.72 да отпадне, тъй като регламентацията я има в чл.8,
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ал.2, и ще го представя и това. И още нещо последно, чл.76 - кои имат 
право да са вносители на решенията. Тука липсва председателя на 
общинския съвет по много странен начин, а пък е сложен секретаря на 
общината, като вносител. Ако зачетем нали правомощията на секретаря, 
които са в ЗМСМА, сега ще ви кажа в кой член са, в чл.43, ал.3 виждаме, 
че той няма никакви правомощия да е вносител, пък и никога не е бил 
такъв, но пък председателя на общинския съвет е редно да е вносител, 
както в случая имаме докладна от името на председателя. Така че, чл.76 
според мен трябва да придобие редакция, така че да се допълни 
председателя на общинския съвет, а да отпадне секретарят. И ще го 
направя в писмен вид. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Монев, с общи усилия ще дадем кратко пояснение. Въпроса 

за секретаря има своята дълбока история още от далечната вече 1991 
година, когато беше избран първия демократичен съвет на Община Разград 
и тогава още не бяха добре изяснени отделните функции, и секретаря не е 
това, което е сега, и по една традиция и в предишните мандати, и винаги 
като се започне от времето когато кмет беше Венелин Узунов тъй и досега 
и последния правилник, имаше такава възможност. Ако решите за 
прецизност, това няма да създаде политически проблеми, защото 
секретаря ако иска да бъде внесена някаква докладна записка, ще го 
направи чрез другите -  кмет или заместник кмет. И по отношение на 
председателя, той е и общински съветник, но ако прецените изрично да 
бъде посочен също не е проблем.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Г осподин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Други желаещи? Не виждам предложения. Ще

изчакаме. Заповядайте, госпожо Радославова, давайте сигнали по-бързо, 
че времето лети.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Аз на база на въпросите, които зададох, ще направя и предложение в 

писмен вид. Вече съм готова, касаещо чл.64 и чл.70 -  тези срокове, които 
са визирани там: в чл.64, предложението ми е да бъде до 5 минути 
удължаването на срока за изказване по искане на група и в чл.70, също 
касае срок -  не по-малко от 10 години. Внасям го в писмен вид.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Заповядайте, колегата Таня Тодорова.
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Г-жа Таня Тодорова -„БСП за България“
Аз предлагам едно редакционно предложение, в чл.83, ал.2, на 

страница 18 от докладната записка, който гласи: Явното гласуване се 
извършва чрез: Електронна система; Поименно извикване на всеки един 
общински съветник; Саморъчно изписване на имената; Вдигане на ръка, 
тук предлагам тези точици или булети да бъдат заменени с арабските 
цифри -  1, 2 ,3 и 4 и по този начин ще стане по-ясно долното изречение 
Явното гласуване по т.1, 2 и 3 се счита за поименно.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, благодаря Ви. И Вие явно сте войник против тези булети. Моля в 

писмен вид да го напишете и да ми го представите. Други предложения 
има ли колеги? Ще изчакаме и колегата Галина Георгиева.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин председател.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Заповядайте.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Един пропуск имам, защото ние го изговорихме по рано на сесията, 

касаещ комисиите и уеднаквяването на текстовете относно извънредния 
способ, по който влизат материали в Общинския съвет. Тука в чл.58, ал.4 
за да уеднаквим с члена касаещ това -  комисиите, трябва да допълним: По 
изключение председателят на общинския съвет, кметът на общината или 
упълномощен от него заместник кмет или общински съветник могат да 
предлагат. Да го добавя ли в предложението си?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Член 58, ал.4?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
За заместник кмет ли предлагате?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да. Където...
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добавете го. Обръщам се към колегата Галина Георгиева във връзка 

с нейното предложение. Вие сте опитен и съветник и администратор, какво 
ще стане при Вашата хипотеза ако на седмия ден бъде изготвен протокола 
от заседанието и как ще осигурим правото на общинския съветник, макар 
че протокола е изготвен в законов срок, той да се възползва от правото си в 
седемдневен срок от заседанието?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Абсолютно има логика в това, което ме питате, само че аз не съм го 

писала този закон и ще Ви го прочета нали за да няма никакво двоумение. 
29 от ЗМСМА, че си го измислям аз. Нали казах, че разпоредбата ще я 
приведа в съответствие със закона.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Аз ще я прочета: За всяко заседание на общинския съвет се води 
протокол. Съветниците имат право в седемдневен срок от деня на 
заседанието да прегледат протокола и да поискат поправки в него. При 
спор въпросът се решава от съвета на следващото заседание. Това е .

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Седемдневен срок от заседанието.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Всъщност ние с този Правилник сме удължили срока, в който 
общинските съветници имат право да искат поправки по него.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Само че, този срок -  седемдневен е за изпращане на протокола и на 

кмета и на областния управител, и няма как нали след този срок изобщо 
общинските съветници да се запознават с протокола.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Георгиева, аз и госпожа Радославова сме полагали 

титанични усилия да спазваме седемдневния срок. И ако на 23 декември 
правим сесия и след това следват седем почивни дни, сме работили даже и 
през празничните дни. Но ние имаме законното право председателите, при 
изтичане на седемдневния срок, на седмия ден 5 минути преди изтичането 
на деня -  да го правим и на областния управител и на кмета. Нарушаваме
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ли закона? Не. Е как тогава общинския съветник ще дойде 1 минута преди 
да го пратим, тогава да го проверява. Това го казвам за да констатираме, че 
понякога и законите са недобри, неизпипани и това е една безсмислица. И 
логиката на Правилника е тази, да можем да дадем възможност за 
съветника. Ако държите общинските съветници, ще преценят, ще го 
запишем така. Но това означава никой общински съветник да не може да 
се възползва от това право, защото ние веднага ще му отговорим -  изтекъл 
е седемдневния срок от заседанието, сега сме осмия ден -  не може нищо да 
правиш. Така излиза, ако спазваме сляпо и буквално този текст на закона, 
който е недомислица.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря. Ако ми дадете думата, ще изразя моето становище по 

Вашето така да се каже предложение. След седемдневния срок, 
общинските съветници и да разглеждат протокола, те няма как да направят 
поправки, тъй като в седемдневния срок този протокол следва да се 
изпрати и на кмета, и на областния управител. Как след това той ще бъде 
коригиран?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ще Ви отговорим, ще Ви отговорим. Правилника дава отговор на 

този въпрос и ако има спор между общински съветник свързан с 
Правилника, този спор ще се реши от Общинския съвет. Как? На сесия, 
разбира се. По начина, по който се свиква заседание на Общинския съвет. 
А това означава -  дни след това нещо. Такива са реалностите.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Вие нали разбирате, че кмета и областния управител трябва да се 

произнесат в законоустановен срок, 14-дневен от получаване на протокола. 
Общинския съвет и да има грешки в този протокол, и да бъдат коригирани 
ще е изтекъл срока за произнасяне и за връщане.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Пак ще Ви отговорим с нещо, което правят практикуващи юристи, 

които се явяват по дела. В такива случаи уважаеми колеги, закона е 
предвидил поправка на решенията, допълване на решението и 
отстраняване на явна фактическа грешка. Те са отделни и самостоятелни 
производства, които имат собствено битие. Нали е така, колега Монев? И 
процедурата за спор между съветник относно протокола се развива в 
самостоятелна фаза, и тя завършва с произнасянето на Общинския съвет. 
През това време е пратено на областния управител, пратено е на кмета, те 
реагирали, нереагирали, но може да се стигне до хипотеза при която 
Общинския съвет -  ен броя дни, след това нещо, констатира и казва на
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страница 15 -  вместо доктор Левент Апти, да се запише, че се е изказал 
съветникът Наско Анастасов, защото е сгрешено и т.н. Така са нещата, 
уважаеми колеги.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Аз не мога разбера нали, в момента спорим за текста на закона или 

какво точно? Защото това е едно към едно разпоредбата на закона, не може 
да се прилага разширително.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Разбира се. Ние може да кастрираме нашия Правилник и на практика 

ще го превърнем в един импотентен текст, но думата имате Вие. Така, 
продължаваме по-нататък. Няма други предложения.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Димитров, правите ли предложение или не? Ако не, да 

преминаваме към гласуване. Така, всички предложения са свързани с 
допълване и заместване, и затова ще предложа по реда на възходящата 
градация. Член 5 8 . Тук имам предложение от Таня Тодорова, Галина 
Георгиева, Галина второ и на Надежда Радославова. Други предложения? 
Няма.

Надежда Радославова, предлага: В чл.58, ал.4, отворете колеги, да се 
добави „и заместник кмет“. Подлагам на гласуване това предложение. 
Моля гласувайте.

С 29 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - 1, 
предложението се приема.

Преминаваме по следващото предложение на госпожа Надежда 
Радославова -  чл.64. В чл.64, тя предлага: израза 10 минути, най-накрая 
който е, да бъде заменен с 5 минути. Обявявам режим на гласуване, моля 
гласувайте по това предложение.

С 14 гласа - “ЗА“, „против“ - 12, „въздържали се“ - 4, 
предложението не се приема.

Преминаваме към следващото предложение касаещо чл.70, а именно: 
за срока за аудио записа да бъде 10 години, а не 5. Режим на гласуване, 
гласувайте колеги.
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член.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Не само за аудио записа, защото този срок остава и в следващия

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Тука при мене е записано, чл.70, алинея.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да, но той касае и пълните протоколи, защото срока е по чл.70.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре, това вече е чл.71.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Но в чл.71 е записано, срока по чл.70.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така, и Вие какво предлагате сега? За чл.70 или чл.71?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Ами защото той е визиран този срок в чл.70 и в чл.71. Така че, искам 

да кажа -  промяната касае не само аудио записите, това е като 
доизясняване, не само аудио записите, а и пълните протоколи.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, но сега коментираме само чл.70, който ви го изчетох. Обявявам 

режим на гласуване, моля колеги гласувайте по това предложение.

С 12 гласа - “ЗА“, „против“ - 6, „въздържали се“ - 9, 
предложението не се приема.

Преминаваме към предложенията на госпожа Галина Милкова 
Георгиева. Те касаят чл.72 и предложението за него е: да отпадне този 
член, и ако се приеме след това ще следва промяна на редакцията и на 
номерацията на членовете. Госпожо Георгиева, нали така да разбираме 
Вашето предложение? Член 72, да отпадне.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Абсолютно и казвам, защо. Не да не се публикува, в чл.8 е казано, че 

се публикуват, но срока не е тридневен след изготвянето, а седемдневен.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, добре -  ясно. Обявявам режим на гласуване по предложението 

касаещо чл.72, моля гласувайте.

С 13 гласа - “ЗА“, „против“ - 8, „въздържали се“ - 5, 
предложението не се приема.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на
Общински съвет-Разград

Г осподин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
А къде се съдържат актовете на Общинския съвет? Не в 

протоколите?

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на
Общински съвет-Разград

Господин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, това след това ще го изясним. Да продължим с гласуването. Член 

76 е следващото предложение на колегата Галина Георгиева. И то 
предвижда: след думата „секретар“, да се добави и председателя на 
Общинския съвет, да разширим кръга на тези, които имат право да бъдат 
вносители на проекти.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Аз казах -  да отпадне секретар и там така е изписано, а да се добави 

председател на Общинския съвет.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Аз го разчитам след думата секретар, а то било да отпадне.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Да отпадне.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Извинявайте. Малко по четливо пишете колеги в бързината. Значи, 

предложението било: „секретар“ да отпадне и да се замени с „председателя 
на Общинския съвет“.
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Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Господин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре, да ги подредим по йерархия. Разбрахте ли колеги? Йерархия 

ще има, но секретаря ще отпада. Режим на гласуване, моля гласувайте.

С 26 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - няма, 
предложението се приема.

Преминаваме към следващото предложение на госпожа Георгиева, то 
касае чл.71, ал.2 и предлага да придобие този текст, следната редакция: 
Общинските съветници имат право в седемдневен срок от заседанието, 
вместо деня от изготвяне. Или думите „от деня на изготвяне“, да бъдат 
заменени „от заседанието“. Нали така, госпожо Георгиева?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.

/Шум в залата/.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, проведохме дискусия.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, но аз съм изготвил протокола и съм го пратил, и си закъснял. 

Гласуваме. Моля, няма да правим дискусия. Сега ще се произнесем с 
решение. По това предложение, моля гласувайте.

С 13 гласа - “ЗА“, „против“ - 14, „въздържали се“ - 2,
предложението не се приема.

И остана предложението на Таня Петрова Тодорова: в чл.83, ал.2, 
т.нар. булети да бъдат заменени с и цифрите -  1, 2 ,3 и 4. Колеги 
гласувайте по това предложение.

С 20 гласа - “ЗА“, „против“ - 3, „въздържали се“ - 4,
предложението се приема.
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Сега остава да се произнесем цялостно по целия Раздел, касаещ 
заседанията на Общинския съвет, Раздел шести в главата, по точно 
раздела-шести. Моля гласувайте цялостно раздела.

С 18 гласа - “ЗА“, „против“ - 4, „въздържали се“ - 3, Раздел 
шести „Заседания на общинския съвет“ се приема.

Преминаваме към Глава втора, Раздел първи, а главата е именно 
„Взаимодействие между Общинския съвет и общинската администрация“, 
Раздел първи е „Общи положения“. Колега Монев, нещо особено има ли?

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Не по този раздел няма никакви добавки.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Въпроси имате ли по този раздел за общите положения по 

взаимодействието?

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Г осподин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Не Ви разбрах.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ние приехме решение по раздели, но ако държите и глава първа да 

гласуваме отделно, след това и цялостно Правилника. Приехме по раздели 
да бъде гласуването. Така, продължаваме. Раздел първи от глава втора. 
Няма въпроси, няма предложения. Заповядайте, госпожо Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Има една фактическа точка в този Раздел първи от глава втора. В 

чл.90, ал.1, последното изречение: Кметът на общината определя в 
Устройствения правилник на общинската администрация задълженията на 
неговите служители, това касае всъщност служителите в Звеното, а 
длъжностните характеристики се утвърждават от председателя на 
Общинския съвет принципно. Така че, аз предлагам изречението да 
отпадне.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Други предложения? Мнения, съображения? Няма. Ще изчакаме да 

бъде оформено в писмен вид.
Колеги, постъпило е писмено предложение каещо чл.90, ал.1 и то е: 

да отпадне последното изречение, а именно - Кметът на общината 
определя в Устройствения правилник на общинската администрация 
задълженията на неговите служители. Пристъпваме към произнасяне и 
обявявам режим на гласуване. Моля гласувайте по това предложение.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин председател, по процедура. Бихме ли повторили пак 

гласуването, че нещо пултовете наистина не работят.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Може ли да изчетете отново текста, който гласуваме?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Член 90, ал.1, отворете колеги внимателно проекта, който имате. 

Така, и предложението е в чл.90, ал.1: да отпадне последното изречение. 
Последното изречение в ал.1, започва с: Кметът и завършва със служители. 
Така и сега възстановяваме процедурата по гласуване и Ви моля 
отново..Техниката позволява ли? Да. Режим на гласуване по това 
предложение. Моля гласувайте.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Моя не работи.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И тук излиза, че не работи господин Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Да го прегласуваме.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Не, Вие кажете Вашия вот. Така господин Хасанов, докладвайте.

Г-н Хасан Хасанов -  Дежурен секретар
Гласували общо 26 общински съветници, „ЗА“ -  15, „против“ - 7, 

„въздържали се“ - 4.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така, уважаеми колеги, при така обявения резултат: 26 участвали, 15 

са „ЗА“, предложението се приема.
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Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Обяснение на отрицателен вот, може ли?

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Всъщност това е нововъведението в сегашния Правилник, пропуснах 
да отбележа, че в предния мандат нямаше обяснение на отрицателен вот, 
нищо че го правихме на всяка сесия, сега вечен го регламентираме най- 
официално.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Неделчева, заповядайте

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Колеги, искам да Ви кажа, че по Кодекса на труда, работодателя е 

този, който изготвя длъжностната характеристика на служителя или 
работника, с който сключва какъвто и да е вид договор, трудов или по 
служебно правоотношение. Така че, това е абсолютно неправомерно, което 
в момента беше предложено, прегласувано и прието, защото кмета е 
работодател на служителите в това Звеното, които обслужват Общинския 
съвет.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ами защо не направихте искане за прегласуване тогава, като е 

незаконосъобразно?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
След обявяване на разултата, обявил съм резултат, прави ли някой 

искане за ново гласуване?

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Г осподин председател, ние два пъти вече гласуваме. Както има една 

приказка, да не я повтарям „Кьорав, карти не играе“. Два пъти сме 
гласували по тази точка.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Един път сме гласували, защото първия път не бяхте наясно и 

трябваше да Ви прочетем.
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Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Защото пултовете не работеха, моля Ви се господин председател, 

нарушаваме вече Правилна, който още не сме приели.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля, моля...Обявил съм само резултат от едно гласуване. Значи сме 

гласували един път. Прави се оспорване на това гласуване и затова 
обявявам, че ще се произнесем с гласуване.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Два пъти гласувахме вече, два пъти гласувахме.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Не сме гласували два пъти.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Два пъти гласувахме. Втория път по искане на доктор Апти и сега в 

момента се иска трети път прегласуване по искане на съветник Димитров.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Точно затова и първия път нямаше обявен резултат.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Хайде искам да ми кажете, важат ли процедурните правила или не 

важат? Защото на първата сесия нали взехме решение, че по процедура 
следваме Правилника от миналия мандат.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Господин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Уважаеми колеги, първия път доктор Апти каза, не сме наясно какво 

гласуваме.
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Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Казах, че пулта не работи. Ще проверим протоколите господин 

председател. Няма да слагате така думи в устата на общински съветник. 
Казах, че не сме гласували, защото пулта не работи.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И какво четем, а оспорване на гласуването се прави сега за пръв път. 

Няма двойно оспорване, няма повторно оспорване, а първо оспорване, 
което следва да бъде уважено и затова сега още веднъж подлагам на 
гласуване предложението на колегата Надежда Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля, ще Ви дам думата после.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля колеги, ще стане полунощ ако така продължавате. Подлагам на 

гласуване предложението касаещо чл.90, ал.1 - да отпадне последното 
изречение. Моля гласувайте.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Г осподин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Разбира се, че имате право. Моля гласувайте.

Г-н Хасан Хасанов -  Дежурен секретар
Гласували общо 29 общински съветници, „ЗА“ -  12, „против“ - 14, 

„въздържали се“ -  3.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин председател, първо обявихте резултата, отговор на 

отрицателен вот имаше и подложихте незаконово повторно гласуване. 
Моментално след гласуването се извършва повторното гласуване, а не след 
отрицателния вот. Това Ваше предложение за прегласуване, е абсолютно 
незаконосъобразно. Моля Ви се, да не се отчете това решение на 
Общинския съвет.
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/Шум в залата/.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Няма отрицателни вотове.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
„ДПС“ предлага, „ДПС“ предлага да не се отчита решение на 

Общинския съвет.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Госпожо Неделчева, обяснете на Вашия председател, че вече бутона 

е на слой.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Успокойте се. Тя пожела да направи това нещо, но не и беше дадена 

възможност.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Доктор Апти, аз взех думата с намерение за отрицателен вот, който 

обаче се оказа, че по Правилника, по който все още работим, аз нямам 
право да правя такъв.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Но го направихте, госпожо Неделчева и всички го чухме.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Разбирам вашето желание да предизвикате скандали, наясно съм 

защо го правите. Замълчете и се успокойте.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
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Господин председател, ще проверим протоколите. След отговор на 
отрицателен вот, Вие подлагате отново на гласуване, а не непосредствено 
след това. Ще проверим протоколите.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре, а сега се успокойте. Аз се обръщам още веднъж към...Моля, 

колега Неделчева замълчете, ще Ви дам думата. Имаше ли предложение за 
повтаряне на гласуването, колега Димитров?

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Аз направих предложението.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И с това приключваме. Разбирам, че резултата Ви изнервя, не Ви 

удовлетворява, н о .

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Че сте безсилни, не се усетихте какво гласувате. По-скоро т о в а .

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Напротив, напротив. Вие просто малко така увлечен в емоции, 

объркахте нещата.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Доктор Апти, успокойте се.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Искате ли почивка и л и .

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Добре. Успокойте се.
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Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Г осподин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
А добре, сега може да продължим. Сега гласуваме в цялост Раздел 

първи „Общи положения“ от глава втора. Режим на гласуване.

С 19 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - няма, 
Раздел първи от глава втора „Общи положения“ се приема.

Преминаваме към Раздел втори „Взаимодействие по други 
дейности“.

Колега Монев, нещо особено има ли?

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Не, н я м а .

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Предложения по този раздел? Имате ли предложения по този раздел? 

Не виждам предложения по този раздел и обявявам дискусията по него за 
приключена. Пристъпваме към гласуване, понеже нямаше конкретни 
предложения, гласуваме в цялост Раздел втори„Взаимодействие по други 
дейности“ от чл.92 до чл.96 включително. Режим на гласуване, моля 
гласувайте.

С 19 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - няма, 
Раздел втори от глава втора „Взаимодействие по други дейности“ се 
приема.

Преминаваме по-нататък към глава трета, Раздел първи „Контрол на 
общинския съвет над изпълнителната власт“. Колега Монев, по него имате 
ли някакви.

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Не нямам какво да добавя.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Няма. Предложения, въпроси. Заповядайте, госпожо Радославова.
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Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря Ви, господин председател. Ще направя едно предложение, 

което е доизясняващо. Тъй като чл. 98, ал.1, и една промяна също ще 
предложа в тази алинея на този член. В изречение второ питането се 
изготвя в писмена форма, подписва се от общинския съветник и се завежда 
в деловодството на общината, Раздел „Общински съвет“, най-късно -  тук е 
промяната, три работни дни преди началото на заседанието. Ще го внеса в 
писмен вид. Ще обясня и на колегите общински съветници защо го правя, 
особено държа на деловодството и Раздел „Общински съвет“. Случвало се 
е материали, които трябва да бъдат разпределени от председателя на 
Общинския съвет, съответно питанията, както са да бъдат изпратени на 
кмета, когато се входират за общината, отиват при кмета или някъде в 
администрацията и от това се получават недоразумения. Така че ми се 
струва, това не е някаква промяна кой знае каква, но е добро уточнение в 
случая.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Не, просто явно.В ие за пети мандат ли сте съветник, господин 

Димитров?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Очевидно Вие ги знаете и ги броите. Аз съм Ви пример в живота.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Е до 5 мога да б р о я .

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Господин Димитров, нека завърши колегата Радославова. 

Завършихте ли?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Не.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Продължете.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Искам да обясня, ако ми позволите.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Да.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
. д а  обясня на съветник Димитров, който за четири пълни мандата и 

започна пети, не е разбрал, че деловодството е едно, но има печати, които 
са за Общински съвет, има печати с входящи номера, които са за Община 
Разград. И когато се сложи съответния печат, той си тръгва по реда, който 
му е зададен.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Кой поставя този печат?

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Г осподин Калоян Монев не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Няма го кмета да каже кой поименно, но аз не мога да отговоря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да работим по същество, оставете тези дребни неща. Заповядайте, 

колега Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“ 
Благодаря, господин председател. Това предложение е абсолютно 

лишено от логика, тъй като се базира единствено на опита от последните 
четири години през мандата на „ГЕРБ“, когато голяма част, 
преобладаващата част от общинската администрация -  работещи 
партийно, непрофесионално и без компетентност, което се доказваше от 
машинациите, които се правиха при завеждане на материали в 
деловодството. Ако досега това е минавало и беше практика, аз смятам, че 
през новият мандат деловодителките в деловодството няма да си позволят 
да плюят на професионализма си, изпълнявайки прищевките на този и 
онзи. Благодаря Ви.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
За реплика.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
За реплика?
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Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Доктор Василев, и Вие ли за реплика?

Г-н Валентин Василев -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря, господин председател. Не знам дали съм закъснял, но 

искам да направя едно предложение за влизане на още един член в 
Правилника -  общинските съветници да не говорят глупости. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Може да го направите в писмен в и д .

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Обричате се на вечно мълчание?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Моля. Г оспожо Радославова, за реплика.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Искам да кажа и да внеса едно уточнение, и с това да реплекирам 

съветник Иво Димитров. Той е бил човека поради незнанието, което 
демонстрира и преди малко на тази сесия, който е подвеждал и граждани и 
общински съветници, защото както всички бяхме свидетели само преди 5 
минути, преди неговото изказване се оказа, че той не е наясно по какъв 
начин се случват нещата в деловодството. Приключих, благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Други предложения? Дуплика? Добре, дуплика.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
В една администрация, в едно деловодство, в което няма никаква 

логика, в която цареше разхвърляност и слугинаш, няма как да има 
възправяне нормално на тази ситуация. Логиката е политическа, да бъдат 
назначени компетентни хора, които да не се влияят от това, председателя 
на Общинския съвет къде им казва да бъдат разпределени погрешни 
пътеки в общинската администрация -  и жалби, и предложения на 
граждани и да се загубват електронни пощи, изобщо пълния набор о т .

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин Димитров, демонстрирате пълна липса на познавателност 

върху нещата. Жалко, че 21 година вече сте в Общинския съвет.
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Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Много интересно как беше разпределена електронната поща от 

гражданите, когато се предлагаха миналия път, в миналия Общински 
съвет, последния мандат, как се предлагаха таксите за МПС и как се губеха 
пощи.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така, да продължим сега по темата.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Адресирани до общинския съвет, до комисия на общинския съвет, не 

се допускаха предложения, не се допускаха въпроси на граждани, като се 
каза, че били адресирани на грешно място. А адресирането се прави от две 
служителки на фронт офиса. Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Доктор Апти, заповядайте.

Г-н Левент Апти- ПП „ДПС“
Имам процедурно предложение, ако предложението на госпожа 

Радославова мине, т.е. Общинския съвет се съгласи, това предложение да 
се прегласува няколко пъти до неговото отхвърляне. Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така, ще отминем без коментар това Ваше словоизлияние и 

продължаваме сериозно. Други предложения, има ли колеги? Няма. 
Приключваме и се оказа, че по този раздел има само едно предложение, 
което касае чл.98, ал.1. Член 98, ал.1, госпожа Радославова 
предлага.Г оспожо Радославова, ако обичате прочетете го.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да, ще го прочета. В деловодството на общината, второто изречение, 

след „деловодството на общината“, Раздел „Общински съвет“, „най-късно 
три работни дни“, след което текста продължава така както е в проекто- 
правилника.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да. Колеги, обявявам режим на гласуване, гласувайте.

С 14 гласа - “ЗА“, „против“ - 9, „въздържали се“ - 6, 
предложението не се приема.
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Сега ще прогласуваме изцяло раздела от глава трета „Контрол на 
общинския съвет над изпълнителната власт“. Моля гласувайте.

С 18 гласа - “ЗА“, „против“ - 4, „въздържали се“ - 2, Раздел 
първи от глава трета, се приема.

Преминаваме към Раздел втори „Контрол на кмета върху решенията 
на общинския съвет“. Колега Монев, нещо особено има ли д а .

Г-н Калоян Монев -  Докладващ докладната записка от името на 
времената комисия за изработване на Устройствен правилник на 
Общински съвет-Разград

Не, нямам какво да добавя.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Въпроси по този раздел? Не виждам желаещи. Изказвания? Няма. 

Обявявам край на дискусията и режим на гласуване. Моля гласувайте по 
Раздел втори „Контрол на кмета върху решенията на общинския съвет“.

С 19 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - няма, 
Раздел втори от глава трета, се приема.

Преминаваме към обсъждане на Раздел трети „Контрол по 
реализиране на Глава първа и втора“, от чл.102 и до чл.102, един единствен 
член. Имате ли съображения по него? Не виждам желаещи. Приключваме 
дискусията и пристъпваме към гласуване. Моля гласувайте по този раздел, 
който се състои от чл.102.

С 19 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - няма, 
Раздел трети от глава трета, се приема.

И на финала от отделните части на проекта за правилник са 
Преходните и заключителни разпоредби, от параграф първи до параграф 
трети. Въпроси, мнения, съображения по тях имате ли? Няма. 
Приключваме с дискусията и обявявам режим на гласуване. Моля 
гласувайте Преходните и заключителните разпоредби.

С 19 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - няма, 
Преходните и заключителни разпоредби се приемат.

И сега финализираме нашата работа по приемане на правилника с 
цялостно гласуване на проекта за правилник, с така направените и приети
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изменения и допълнения. Обявявам режим на гласуване за цялостно 
приемане на правилника. Моля гласувайте.

С 19 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - няма, 
Правилника за организацията и дейността на Общински съвет- 
Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация, се приемат.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е

№ 4

В изпълнение на прието решение по Протокол №1 от заседание 
на Общински съвет Разград проведено на неговата учредителна сесия 
на 11.11.2019 г., избраната петчленна временна работна комисия 
изготви проект на Правилник за организацията и дейността на 
Общински съвет -  Разград, неговите комисии и взаимодействието му 
с общинската администрация Предложеният устройствен акт е 
съобразен с изискванията на законодателството на Република 
България и в частност със Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, като е възприел добрите практики от досега 
действащите колективни органи на местно самоуправление. 
Комисията констатира, че следва да се предложи разпоредбата на 
чл.26, ал.4, предложение 2 от Закона за нормативните актове, като 
определя срок за предложения и становища по проекта от 14 дни.

Налице са изключително важни причини за това. Без Правилник 
за организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 
Общинският съвет и общинската администрация не могат да 
осъществяват пълноценно функциите си. Необходимо е да бъдат 
създадени постоянни комисии и да се осигури спазване на 
императивни норми от ЗМСМА.

С оглед горното и на основание чл.21, ал.3 от ЗМСМА, 
Общински съвет Разград, с 19 гласа „ЗА“, „против“ -  няма, 
„въздържали се“ -  няма,
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Р Е Ш И:

1. Приема Правилник за организацията и дейността на 
Общински съвет -  Разград, неговите комисии и взаимодействието му 
с общинската администрация.

2. Препис от решението да се изпрати на кмета на Община 
Разград и на областния управител на област с административен 
център Разград в седемдневен срок от приемането му.

Решението подлежи на оспорване пред Административен съд 
Разград по реда и условията на АПК.

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  РАЗГРАД

ПРАВИЛНИК

за организацията и дейността на
Общински съвет -  Разград, неговите комисии и взаимодействието му

с общинската администрация
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ГЛАВА ПЪРВА
ОРГАНИЗАЦИЯ И ДЕЙНОСТ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ

Раздел I
Общи положения и статут

Чл.1. /1/ Този правилник регламентира устройствения статут на 
Общински съвет Разград като орган на местната власт, уреждащ 
обществените отношения, свързани с местното самоуправление и местната 
администрация.

/2/ Правилникът се променя по ред, определен в него.
Чл.2. /1/ Общинският съвет организира и осъществява дейността си в 

съответствие с изискванията на Конституцията на Република България, 
Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
“Европейската Харта за местното самоуправление” и този Правилник.

/2/ За неуредени от Правилника положения общинският съвет 
приема отделни решения.

Чл.3. Общинският съвет е орган на местното самоуправление и 
определя политиката за изграждане и развитие на общината във връзка с 
осъществяване на дейностите по чл.17 (1) от ЗМСМА, както и на други 
дейности, определени със закон.

Чл.4. Общинският съвет се състои от 33 общински съветници.
Чл.5. Кметът на общината и неговите заместници, кметовете на 

населени места и кметските наместници участват в заседанията на 
общинския съвет със съвещателен глас.

Чл.6. Общинският съвет:
1.Създава постоянни и временни комисии и избира техните членове;
2.Одобрява общата численост и структурата на общинската
администрация в общината и кметствата по предложение на кмета на
общината;
3.Избира и освобождава председателя на общинския съвет;
4.Определя размера на трудовите възнаграждения на кметовете в 

рамките на действащата нормативна уредба и средствата за работна 
заплата на персонала от общинския бюджет по предложение на кмета на 
общината;

5.Приема и изменя годишния бюджет на общината, осъществява 
контрол и приема отчета за изпълнението му;

6.Определя размера на местните такси и данъци;
7.Приема решения за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество и определя конкретните правомощия на кмета на 
общината и кметовете на кметства;
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8. Приема решения за създаване, преобразуване и прекратяване на 
търговски дружества с общинско имущество и избира представителите на 
общината в техните органи;

9. Приема решения за ползване на банкови кредити, за предоставяне 
на безлихвени заеми, както и решения за поемане на общински дълг чрез 
сключване на договори за заем или емитиране на общински ценни книжа и 
за издаване на общински гаранции при условия и по ред, определени със 
закон;

10. Приема решения за създаване и одобряване на устройствени 
планове и техни изменения за територията на общината или за части от нея 
при условията и по реда на Закона за устройство на територията;

11. Приема стратегии, прогнози, програми и планове за развитие на 
общината, които отразяват и европейските политики за развитие на 
местните общности;

12.Определя изисквания за дейността на физическите и 
юридическите лица на територията на общината, които произтичат от 
екологичните, историческите, социалните и другите особености на 
населените места, както и от състоянието на инженерната и социалната 
инфраструктура;

13. Приема решения за създаване и за прекратяване на общински 
фондации и за управлението на дарено имущество;

14. Приема решения за участие на общината в сдружения на местни 
власти в страната и в чужбина, както и в други юридически лица с 
нестопанска цел и определя представителите на общината в тях;

15. Създава кметства при условия и по ред, определени със закон;
16. Прави предложения за административно-териториални промени, 

засягащи територията и границите на общината;
17. Приема решения за именуване и преименуване на улици, 

площади, паркове, инженерни съоръжения, вилни зони, курорти и 
курортни местности и други обекти с общинско значение;

18.Обсъжда и приема решения по предложения на кметове на 
кметства по въпроси от своята компетентност;

19.Приема решения за произвеждане на референдуми и общи 
събрания на населението по въпроси от своята компетентност;

20.Одобрява символ и печат на общината;
21. Удостоява с почетно гражданство български и чуждестранни 

граждани;
22. Може да избира обществен посредник в съответствие с 

разпоредбата на чл. 21а от ЗМСМА;
23. Решава и други въпроси от местно значение, които не са от 

изключителната компетентност на други органи;
24. Упражнява текущ и последващ контрол върху изпълнението на 

приетите от него актове.
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Чл. 7. Общинският съвет има своя бюджетна сметка, която се приема 
с бюджета на общината.

Чл.8. /1/ Общинският съвет приема правилници, наредби,
инструкции, решения по въпроси от местно значение, декларации и 
обръщения, които се изпращат на областния управител и на кмета на 
общината в 7- дневен срок от приемането им.

/2/ Актовете на общинския съвет се разгласяват на населението на 
общината в срока по ал. 1 чрез средствата за масово осведомяване и чрез 
интернет страницата на общината. Оспорването, спирането, отмяната или 
потвърждаването на оспорените актове на общинския съвет се разгласява 
по същия ред.

/3/ Кметът на общината определя подходящо помещение в сградата 
на общината, където се съхраняват копия от актовете на общинския съвет 
от последните 10 години на хартиен носител и се осигурява достъп на 
желаещите граждани да ги четат на място в рамките на осемчасовото 
работно време във всеки работен ден. На всеки гражданин, желаещ да 
получи копие от даден акт на общинския съвет, се осигурява възможност 
за това срещу нормативно определено заплащане. Актуалните редакции на 
актовете на Общинския съвет по ал.1, с възможност за пълнотекстово 
търсене, са достъпни чрез интернет страницата на общината.

Раздел II
Конституиране на общинския съвет

Чл.9. /1/ Общинският съвет избира от своя състав председател с 
тайно гласуване.

/2/ За избран се смята кандидатът, който е получил повече от 
половината гласове от общия брой на съветниците.

/3/ Когато при първото гласуване няма избран кандидат се провеждат 
следващи такива при условията на предходната алинея.

Чл.10. Цялостната дейност на общинския съвет се ръководи от 
председателя, който има права и носи отговорности по смисъла на закона и 
на този Правилник.

Чл.11. /1/ Общинският съвет определя възнаграждението на 
председателя както следва:

1. При пълно работно време 90 % от възнаграждението на кмета на 
Община Разград;

2. При намалено работно време, пропорционално на неговата 
продължителност;

3. Продължителността и вида на работното време се определя с 
решение на ОбС.
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/2/ Председателят на общинския съвет има всички права по трудово 
правоотношение освен тези, които противоречат или са несъвместими с 
неговото правно положение.

/3/ Председателят на общинския съвет има право на всички 
доплащания, отпуски и осигуровки по Кодекса на труда и други 
нормативни актове в размери и по ред определени за кмета на общината.

Чл.12. Председателят на общинския съвет може да свиква заседания 
с участието на заместник-председателите, председатели на
групи/ръководители на групи съветници и/или председателите на 
постоянни комисии по въпроси, касаещи дневния ред на предстоящи 
заседания на общинския съвет и по организация на дейността на 
Общински съвет - Разград.

Чл.13. Председателят на общинския съвет:
1. Свиква общинския съвет на заседание;
2. Определя проект на дневен ред за заседанието;
3. Ръководи подготовката на заседанията на общинския съвет;
4. Провежда срещи и консултации със заместник-председателите,

председателите на постоянни комисии, председателите на групи общински 
съветници, представители на политически партии, обществени
организации и граждани;

5. Разпределя работните материали, свързани с дейността на 
общинския съвет между неговите комисии според компетентността им;

6. Осигурява условия за работа на комисиите и координира 
тяхната работа;

7. Подпомага съветниците в тяхната дейност;
8. Упражнява контрол върху разходването на средствата, 

разчетени в бюджета на общината за издръжка на общинския съвет;
9. Удостоверява с подписа си протоколите от заседанията и 

актовете на общинския съвет;
10. Определя местата в заседателната зала на общинските 

съветници съгласувано с председателите на групи общински съветници.
11. Командирова кмета в чужбина.
12. Представлява общинския съвет пред външни лица и 

организации.
13. Изпълнява и други функции възложени му от законите на 

страната, общинския съвет и този Правилник.
Чл.14. Пълномощията на председателя на Общинския съвет се 

прекратяват предсрочно при:
/1/ Подаване на писмена оставка;
/2/ Трайна невъзможност или системно неизпълнение на 

задълженията си като председател за повече от 3 месеца - с решение на 
общинския съвет, взето с тайно гласуване по реда на чл.9, ал.1 и ал.2 от 
Правилника.
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Чл.15. /1/ Общинският съвет може да избере от състава си заместник 
- председатели.

/2/ Заместник - председателите се избират и освобождават с 
мнозинство повече от половината от общия брой общински съветници.

/3/ При отсъствие на председателя или по време на участието му в 
обсъждането на даден въпрос, заседанието се води от посочен от него 
заместник -  председател до гласуването на проект за решение или 
прекратяване на обсъждането.

/4/ При предсрочно прекратяване на пълномощията на председателя 
на общинския съвет, както и при обсъждане на дейността му, заседанията 
на съвета се председателстват от заместник-председател.

/5/ Заместник -  председателите подпомагат председателя и 
изпълняват отделни негови функции и правомощия, когато той им възложи 
това, следят за спазване на процедурите по вземане на решения, 
координират работата на постоянните комисии, подпомагат съветниците в 
тяхната дейност.

Чл.16. /1/ Председателят на общинския съвет се подпомага в 
работата си от общински съветници, които изпълняват функциите на 
секретари. Те са представители на всички групи общински съветници и 
изпълняват функциите си на ротационен принцип.

/2/ Всяка група общински съветници излъчва от своя състав 
съветник, който изпълнява функциите на секретар за едно или повече 
заседания на общинския съвет.

Чл.17. Секретарите:
• Информират председателя за присъствието на общинските 

съветници;
• Проверяват протоколите от заседанията, на които са били 

дежурни;
• При необходимост четат в заседанието текстове на проекто 

решенията, подлежащи на обсъждане и гласуване в Общинския съвет;
• При явно гласуване преброяват присъстващите в залата 

общински съветници с оглед установяване кворума, както и гласувалите 
„за ”, ” против ” и ” въздържал се ” и съобщават на председателя 
резултатите от гласуването.

• Осъществяват и други възложени им от председателя 
технически задачи, свързани с организиране дейността на Общинския 
съвет.

Раздел III
Г рупи на общинските съветници

Чл.18. Общинските съветници могат да образуват групи на 
съветниците според своята партийна принадлежност или политическа 
ориентация.
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Чл.19. /1/ Не могат да се образуват групи на общинските съветници, 
които да представляват местни, етнически, религиозни, частни и 
професионални интереси.

/2/ Минималният брой общински съветници за образуване на група е 
двама.

/3/ Когато броят на членовете на една група общински съветници 
падне под изискуемия минимум, тя преустановява своето съществуване.

Чл.20. Всяка група представя на председателя на Общинския съвет 
решение за образуването си, списък на членовете и състава на 
председатели на групи/ръководители на групи, подписани от всички 
общински съветници от съответната група.

Чл.21. Групите общински съветници и промените в състава и 
ръководствата им се вписват в специален регистър и се обявяват от 
председателя на общинския съвет пред общинските съветници

Чл.22. Всеки общински съветник може да членува само в една група 
съветници.

Чл.23. /1/ Условията за членуване, възникване и прекратяване на 
членството, както и правата и задълженията на членовете се определят от 
самата група съветници, в съответствие с разпоредбите на този Правилник.

/2/ Общински съветник може да напусне групата, като подаде 
писмено заявление до нейния председател на група/ръководител на група и 
уведоми председателя на общинския съвет.

Чл.24. /1/ Групите съветници определят своите представители, които 
ще се изказват от тяхно име, както и поредността им.

/2/ Изискванията по предходната алинея не ограничават правото на 
общинския съветник да се изкаже по реда на записването си при 
председателя на Общинския съвет, ако е направил такова.

Раздел IV
Комисии на общинския съвет

Чл.25. /1/ Комисиите са работен орган на общинския съвет, 
изпълняващи инициативни, съвещателни и контролни функции.

/2/ Комисиите на общинския съвет са постоянни и временни.
Чл.26. /1/ Общинският съвет създава следните постоянни комисии:
• ПК по бюджет, финанси и икономическа политика.
• ПК по управление на общинската собственост и стопанство
• ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 
организации.

• ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на 
Общината.

• ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство.
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• ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване.
• ПК по образование и наука.
• ПК по култура, културно-историческо наследство и духовни 

ценности.
• ПК за младежта, спорта и туризма.
• ПК по международно сътрудничество.
• ПК по подготовка на общински програми, проекти и контрол 

върху изпълнението им.
• ПК по общинско сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ. 
/2/ Общинският съвет избира от своя състав, съгласно Закона за 
противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно 
придобитото имущество, постоянно действаща комисия с 
наименование: "ПК Предотвратяване и установяване на конфликт на 
интереси”.

Чл.27. Общинският съвет може да извършва промени във вида, броя 
и състава на постоянните комисии.

Чл.28. /1/ Общинският съвет определя числеността на състава на 
всяка постоянна комисия, която не може да бъде по-малка от 5 члена.

/2/ Председателите и членовете на постоянните комисии се избират 
от общинския съвет по предложение на председателя на общинския съвет, 
след консултации с ръководствата на групите на общинските съветници.

/3/ Председателят на комисията ръководи заседанията и поддържа 
връзки с председателите на другите комисии и с председателя на 
общинския съвет.

/4/ При отсъствие на председателя на комисията той упълномощава 
заместника си, а при негово отсъствие - друг член на комисията да 
ръководи заседанието й.

/5/ При формиране на постоянните комисии се осигурява по 
възможност пропорционално представителство на групите на общинските 
съветници.

/6/ За подпомагане работата на постоянните и на временните 
комисии на общинския съвет могат да бъдат привличани специалисти в 
качеството им на експерти и консултанти, на които може да бъде 
определено възнаграждение, съгласно утвърдения бюджет на общинския 
съвет. Възнаграждението се изплаща с разпореждане на председателя на 
общинския съвет по предложение на съответната комисия.

/7/ В заседания на постоянните комисии задължително участва юрист 
от общинска администрация.

Чл.29. Всеки общински съветник може да бъде избран най-много в 
три и не по-малко от две постоянни комисии. Всяка комисия избира 
заместник - председател.
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Чл.30. Постоянните комисии могат да образуват подкомисии и 
работни групи.

Чл.31. Постоянните комисии могат да подготвят проекти за решения, 
наредби, правилници, инструкции, декларации и обръщения и да ги внасят 
в Общинския съвет по определения в Правилника ред.

Чл.32. По всеки внесен материал и проект за решение в общинския 
съвет съответната постоянна комисия изготвя доклад и предлага тяхното 
приемане, отхвърляне, изменение или допълнение.

Чл.33. Държавните органи, стопанските и обществените
организации, са длъжни да оказват съдействие на комисиите към 
общинския съвет, като им предоставят сведения и документи, които са им 
необходими във връзка с дейността им, освен когато те са класифицирана 
информация, представляваща държавна или служебна тайна по смисъла на 
закона.

Чл.34. Постоянната комисия се свиква на заседание от нейния 
председател: по негова инициатива, по искане най-малко на 1/3 от 
членовете на комисията - в тридневен срок от заявяването му, или по 
инициатива на председателя на общинския съвет.

Чл.35. Материалите за разглеждане в постоянните комисии се 
предоставят на общинските съветници 3 работни дни преди заседанието в 
писмен или електронен вид.

Чл.36. По изключение председателят на общинския съвет, кметът на 
общината или упълномощен от него заместник -  кмет или общински 
съветници могат да предложат включване в дневния ред на текущо 
заседание разглеждане на неотложни въпроси ако същите се регистрират 
при звеното по чл.29а, ал.2 от ЗМСМА не по-късно от 12.00 часа на 
предхождащия заседанието ден.

Чл.37. /1/ Заседанията на постоянните комисии са открити.
/2/ Постоянните комисии по изключение могат да решават отделни 

заседания да бъдат закрити.
/3/ Участващите в заседанията на комисията са длъжни да спазват 

изискванията на закона във връзка с опазването на служебната и фирмена 
тайна, както и на сведенията, отнасящи се до личния живот и доброто име 
на гражданите.

/4/ При обсъждане на материали и проекти за решения, вносителят 
или упълномощен негов представител присъства на заседанията и дава 
необходимите разяснения.

/5/ Преди заседанията на постоянните комисии, председателят на 
общинския съвет информира обществеността за времето и мястото на 
заседанията в срок три работни дни преди заседанието.

/6/ В началото на заседанията на постоянните комисии се изслушват 
най-много четирима желаещи граждани, представители на обществени 
организации и юридически лица в рамките на до 5 минути всеки. Заявки за
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това се правят чрез Председателя на общинския съвет, в писмена форма, 
най-малко три работни дни преди заседанията на комисиите.

/7/ Граждани или представители на обществени организации и 
юридически лица, по изключение, могат да се изкажат по въпрос, поставен 
в дневния ред на комисията, заявявайки това и непосредствено преди 
началото на заседанието. В този случай е необходимо изрично решение на 
присъстващите членове на комисията.

Чл.38. Постоянните комисии вземат решения при присъствие на 
повече от половината от членовете им. Решенията се вземат с обикновено 
мнозинство от присъстващите членове на комисията с явно гласуване.

Чл.39. /1/ Постоянните комисии могат да провеждат съвместни 
заседания, които се ръководят от един от председателите по споразумение.

/2/ При съвместни заседания всяка комисия взема поотделно 
решение по обсъждания въпрос.

/3/ При различни становища всяка комисия прави свой съдоклад пред 
общинския съвет.

/4/ Във всеки доклад на постоянната комисия се отразяват 
различните становища по обсъждания проблем и мнозинството, с което е 
взето решението.

/5/ На заседанията на постоянните комисии се води съкратен 
протокол, който се подписва от председателя.

Чл.40. Временни комисии се образуват по конкретен повод, по 
предложение на председателя на общинския съвет, по предложение на 
постоянна комисия или с писмено предложение най-малко на 1/6 от 
общинските съветници.

Чл.41. Задачите, числеността, съставът и срокът на дейност на 
временните комисии се определят от общинския съвет, като правилата за 
работа на постоянните комисии са приложими и при тях.

Раздел V
Общински съветник

Чл.42. Пълномощията на общинския съветник възникват от деня на 
полагане на клетвата и се прекратяват с изтичане мандата на общинския 
съвет.

Чл.43. Пълномощията на общинския съветник се прекратяват 
предсрочно по реда и условията на чл.30, ал.4 от ЗМСМА, като 
предсрочното прекратяване се обявява пред общинския съвет от неговия 
председател.

Чл.44. /1/ Общинският съветник има право:
1. да бъде избиран в състава на постоянни и временни комисии на 

общинския съвет;
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2. да предлага включването в дневния ред на заседанията на 
общинския съвет разглеждането на въпроси от компетентността на съвета 
и да внася проекти за решения;

3. да участва в обсъждането и решаването на всички въпроси от 
компетентността на съвета;

4. да отправя питания към кмета.
/2/ Държавните органи, стопанските и обществените организации са 

длъжни да оказват съдействие на общинския съветник, както и да му 
предоставят сведения и документи, които са му необходими във връзка с 
дейността му на съветник, освен когато те съставляват класифицирана 
информация, представляваща държавна или служебна тайна.

Чл.45 Общинският съветник по време на заседание на Общинския 
съвет или на неговите комисии няма право:

• да прекъсва изказващия се;
• да отправя лични нападки, оскърбителни думи или 

заплахи;
• да разгласява данни, отнасящи се до личния живот или 

уронващи доброто име на други лица;
• на непристойно поведение или на постъпки, които 

нарушават реда на заседанието;
Чл.46. Общинският съветник, за времето през което е зает във връзка 

с дейността си на съветник, ползва неплатен служебен отпуск, който се 
зачита за трудов стаж.

Чл.47. /1/ За участието си в заседания на общинския съвет и неговите 
комисии общинският съветник получава месечно възнаграждение в 
размер на 65 % от средната брутна работна заплата в общинска 
администрация Разград за съответния месец.

/2/ Съветниците избрани за председатели на постоянни и временни 
комисии получават месечно възнаграждение в размер на 70 % от средната 
брутна работна заплата в общинска администрация Разград за съответния 
месец.

/3/ При заместване на председателя на общинския съвет, неговият 
заместник получава добавка към възнаграждението си като общински 
съветник, равно на дневната ставка от възнаграждението на председателя 
на общинския съвет.

/4/ При отсъствие по неуважителни причини от заседание на 
постоянни комисии или на сесия на общинския съвет, свикани по реда на 
настоящия правилник, общинският съветник получава възнаграждението 
си по ал. 1 намалено съответно с 20 и с 40 %.

/5/ Възнаграждението на общинския съветник е дължимо за реалното 
му участие в съответните заседания за време, не по-малко от две трети от 
тяхната продължителност.
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/6/ Възнагражденията се изплащат ежемесечно до 10-то число на 
следващия месец на база заверени присъствени листи от председателите на 
комисии или от председателя на общинския съвет, в зависимост от вида на 
заседанието.

/7/ Пътни и други разноски, направени от общинския съветник във 
връзка с работата му в общинския съвет, се поемат от общинския бюджет. 
Общият месечен размер на тези разноски не може да превишава 30% от 
възнаграждението по ал.1

Чл.48. На общинския съветник се изготвя карта, легитимираща го 
пред съответните органи.

Чл.49. Общинският съветник е длъжен да присъства и да взема 
участие в заседанията на общинския съвет и на постоянните комисии, да 
поддържа връзка с избирателите си и да ги информира за дейността и 
решенията на общинския съвет.

Чл.50. /1/ Общинският съветник не може да участва при вземане на 
решения, когато се отнасят до негови имуществени интереси или до 
интереси на съпруг и роднини по права линия и по съребрена линия до 
четвърта степен включително и по сватовство до втора степен 
включително.

/2/ Общинският съветник не може да бъде член на управителен, 
надзорен или контролен съвет, съвет на директорите, контрольор, 
управител, прокурист, търговски пълномощник, синдик или ликвидатор на 
търговски дружества с общинско участие или директор на общинско 
предприятие по Закона за общинската собственост, както и да заема 
длъжност като общински съветник или подобна длъжност в друга държава 
- членка на Европейския съюз.

/3/ Общинският съветник не може да е едноличен търговец, 
съдружник, акционер, член на управителен, надзорен или контролен съвет 
на търговско дружество, което има сключени договори с общината, в която 
е общински съветник, както и с търговски дружества с общинско участие 
или с общински предприятия.

/4/ Общинският съветник не може да използва положението си на 
съветник в лична изгода. Той не може да защитава интересите на 
физическо или юридическо лице пред общинския съвет и неговите 
комисии, освен ако това не е в обществен интерес.

/5/ Общинският съветник не може да използва общинско имущество 
за лична изгода.

/6/ Общинският съветник не може да използва или разкрива 
информация, получена при или по повод изпълнение на задълженията си.

/7/ Общинският съветник няма право да използва положението си за 
получаване на специални привилегии, освобождаване от задължения, 
лични придобивки или избягване на последствията от свои или на другиго 
незаконни действия.
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Чл.51. Ако общински съветник не участва в три поредни или в общо 
пет заседания на общинския съвет за една календарна година без наличие 
на уважителни причини, за които писмено да е уведомил председателя на 
общинския съвет, правомощията му се прекратяват с решение на 
Общинската избирателна комисия след спазване на процедурата по чл.30, 
ал.6 от ЗМСМА.

Чл.52. За осигуряване дейността на общинските съветници, връзките 
им с избирателите и публичността на взетите решения се организира Клуб 
на общинския съветник. Реда и начина на ползването на Клуба се урежда 
от Общинския съвет с отделен Правилник.

Раздел VI
Заседания на общинския съвет

Чл.53. /1/ Общинският съвет се свиква на заседание от неговия 
председател не по-малко от шест пъти годишно по:

1. негова инициатива;
2. искане на поне 1/3 от общинските съветници;
3. искане на поне 1/5 от избирателите на общината;
4. искане на областния управител.
/2/ В случаите на т.2, т.3 и т.4 от предходната алинея председателят 

на общинският съвет свиква заседание, което се провежда в 7-дневен срок 
от внасяне на искането. След изтичането на този срок, ако заседанието не 
бъде свикано от председателя, то се свиква от вносителя на искането и се 
провежда в 7-дневен срок от свикването.

/3/ Ръководството на заседанията на общинския съвет се осъществява 
от неговия председател или от посочен от него заместник-председател.

Чл.54. /1/ Заседанията на общинския съвет са открити. Съветът може 
да реши по изключение отделни заседания да бъдат закрити.

/2/ Общинският съвет заседава всеки последен вторник от месеца, от 
13.30 часа, в залата на XI-я етаж, в сградата на Община Разград. По 
решение на председателя отделни заседания може да се провеждат в друго 
време и/или на друго подходящо място.

/3/ Лицата, които не са общински съветници, могат да присъстват 
като заемат определени от председателя места и спазват изискванията на 
реда.

/4/ Председателят осигурява ред сред присъстващите и може да 
разпореди нарушителите да бъдат отстранени. Забранява се говоренето по 
мобилни телефони по време на заседания.

/5/ Откритите заседания на Общинския съвет се излъчват директно 
по Общинско радио Разград и по един телевизионен канал;

Чл.55 /1/ Председателят на общинския съвет, заместник-
председателите или председателите на постоянни комисии, по време на
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техните заседания, могат да налагат на общинските съветници следните 
дисциплинарни мерки:

1. напомняне;
2. забележка;
3. отнемане на думата по определен въпрос от дневния ред;
/2/ Напомняне се прави на общински съветник , който се отклони от 

предмета на разискванията или превиши времето за изказване.
/3/ Забележка се прави на общински съветник, който нарушава реда 

на заседанието или се е обърнал към свой колега или други присъстващи 
на заседанието с обидни думи, жестове или със заплаха.

/4/ Отнема се думата по определен въпрос от дневния ред на 
общински съветник, който:

1 .има наложени две дисциплинарни мерки.
2.след изтичане на времето за изказване продължава изложението си 

въпреки поканата на председателя да го прекрати;
Чл.56. /1/ Предложение за закрито заседание може да направи 

Председателят на Общинския съвет или всеки общински съветник.
/2/ При постъпило предложение по предходната алинея, 

Председателят отстранява гражданите от залата. След като изслуша 
подробно мотивите на вносителя на предложението, председателят го 
поставя на обсъждане и гласуване, съобразно резултатите от което 
заседанието продължава като открито или закрито.

Чл.57. /1/ Председателят открива заседанието при наличие на кворум 
- присъствие на повече от половината от общия брой общински съветници.

/2/ При изразено съмнение от общински съветник, председателят 
разпорежда да се извърши преброяване на присъстващите в залата, като в 
протокола се отбелязва часа на проверката, която може да бъде и 
поименна.

/3/ Когато в залата няма необходимия кворум председателят отлага 
заседанието с 30 минути. Ако и тогава няма кворум председателят 
прекратява заседанието.

Чл.58. /1/ Председателят на общинския съвет на всяко заседание 
уведомява общинските съветници за новопостъпили материали и проекти 
и техните вносители.

/2/ Общинските съветници се уведомяват писмено за мястото, датата, 
часа и дневния ред на следващото заседание най-малко три работни дни 
преди това.

/3/ За информация на гражданите, в срока по предходната алинея, се 
прави обявление в регионален вестник и на интернет страницата на 
общината.

/4/ По изключение председателят на общинския съвет, кметът на 
общината, заместник кмет или общински съветник могат да предлагат за 
включване на неотложни въпроси в дневния ред, ако се регистрират при

99



звеното по чл.29а, ал.2 от ЗМСМА не по-късно от 12.00 часа на 
предхождащия заседанието ден.

/5/ Причина за включване на неотложни въпроси в дневния ред може 
да бъде:

1 .настъпването на непредвидими обстоятелства - природни бедствия, 
промишлени аварии със значителни щети, обществени, социални 
проблеми, които изискват спешно вземане на решение;

2. спазването на нормативно изискуем срок, който не позволява 
прилагането на установената процедура;

3. други непредвидими обстоятелства, касаещи своевременно 
решаване на важни за местната общност проблеми.

/6/ Неотложните въпроси се включват в дневния ред с решение на 
общинския съвет, взето с обикновено мнозинство.

/7/ В началото на заседанието на общинският съвет се изслушват 
граждани, представители на обществени организации и юридически лица 
по поставени от тях въпроси свързани с дневният ред на заседанието. В 
едно заседание се изслушват не повече от четирима желаещи по реда на 
постъпване на исканията.

/8/ Лицата, желаещи да бъдат изслушани от общинския съвет по ал.7, 
внасят искане за това до председателя не по-късно от един работен ден 
преди заседанието. В искането те посочват въпросите, които желаят да 
поставят пред общинския съвет. Времетраенето на изложението на сесията 
на общинския съвет не може да превишава 5 минути. Дебат по 
повдигнатия въпрос не се открива. Поставеният въпрос се насочва към 
постоянните комисии по реда на чл.74 от Правилника за организацията и 
дейността на Общински съвет -  Разград, неговите комисии и
взаимодействието му с общинската администрация.

/9/ В края на всяко заседание се обсъждат текущи въпроси.
/10/ Не могат да бъдат обсъждани въпроси, които не са включени в 

дневния ред.
/11/ Материалите по дневния ред за всяко заседание се предоставят в 

писмен или електронен вид на съветниците най-късно три работни дни 
преди датата на заседанието, а материалите по алинея 6 - до началото на 
заседанието.

Чл.59 /1/ Председателят ръководи заседанията и дава думата за 
изказване.

/2/ Думата се иска от място с вдигната ръка или по предварителна 
заявка.

/3/ Общинските съветници говорят само от трибуната или от 
определеното им работно място, след като се представят за протокола.

Чл.60. /1/ По процедурни въпроси думата се дава веднага, освен ако 
има направени искания за реплика, дуплика или за обяснение на 
отрицателен вот.
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/2/ Процедурни са въпросите, с които се възразява срещу конкретно 
нарушаване на реда за провеждане на заседанията, предвиден в този 
правилник, или които съдържат предложения за изменение и допълнение 
на приетия ред за развитие на заседанието, включително тези за:

1. прекратяване на заседанието;
2. отлагане на заседанието;
3. прекратяване на разискванията;
4. отлагане на разискванията;
5. отлагане на гласуването.
/3/ Процедурните въпроси се поставят в рамките на не повече от 2 

минути, без да се засяга същността на главния въпрос.
/4/ Когато процедурният въпрос се отнася до начина на водене на 

заседанието, председателят има право на обяснение до 2 минути.
Чл.61. Отделният съветник има право на изказване до 10 минути.

Той не може да говори по същество повече от един път по един и същи 
въпрос от дневния ред.

Чл.62. /1/ Общинският съветник има право на реплика.
/2/ Репликата е кратко възражение по същество на приключилото 

изказване, което се прави веднага след изказването и има времетраене не 
повече от 3 минути.

/3/ По едно и също изказване могат да бъдат направени най-много 
две реплики.

/4/ След направената реплика изказалият се общински съветник има 
право на отговор /дуплика/ в рамките на 3 минути.

Чл. 63. /1/ Общинският съветник има право на лично обяснение до 2 
минути, след като в изказване на заседание е засегнат лично и поименно.

/2/ Общинският съветник има право на обяснение на своя 
отрицателен вот след гласуването в рамките на 2 минути.

/3/ Право на обяснение на отрицателен вот има само този общинския 
съветник, който при обсъждането на въпроса не се е изказвал.

/4/ За обяснение на отрицателен вот думата се дава най-много на 
трима общински съветници.

/5/ Не се допуска обяснение на отрицателен вот след тайно гласуване 
или след гласуване на процедурни въпроси.

Чл.64. Всяка група общински съветници има право да поиска 
удължаване на определеното време за изказване по конкретен въпрос. 
Правото по предходното изречение може да бъде упражнено само веднъж, 
като удължаването може да бъде максимум до 10 минути.

Чл.65. Предложенията за изменение и допълнение на конкретните 
текстове се внасят в писмен вид.

Чл.66. Кметът на общината, заместниците му и кметовете на 
кметства имат право на изразяване на становища, мнения и съображения 
по разглежданите въпроси.
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Чл.67. /1/ Право по горния текст имат и председатели на 
групи/ръководители на групи на групите общински съветници.

/2/ Ако списъкът на изказващите се е изчерпал и никой общински 
съветник не иска думата, председателят обявява разискванията за 
прекратени.

Чл.68. В случай, че е постъпило предложение за прекратяване или 
отлагане на разискванията преди гласуване на предложението, думата се 
дава на един общински съветник, който не е съгласен. Предложението за 
прекратяване се подлага на гласуване преди предложението за отлагане.

Чл.69. Всяка група общински съветници и председателят на 
общинския съвет имат право да искат прекъсване на заседанието за 
определено време, но за не повече от 15 минути и само веднъж на едно 
заседание. Председателят дава почивка, след като бъде поискана.

Чл.70. На заседанията на общинския съвет се води аудио запис, 
който се съхранява не по-малко от 5 години.

Чл.71. /1/ Пълните писмени протоколи от заседанията се оформят от 
аудио записа и се съхраняват от звеното в сроковете по чл.70.

/2/ Общинските съветници имат право във 7 дневен срок от деня на 
изготвяне да прегледат протокола и да поискат поправка в него. При спор, 
въпросът се решава от общинския съвет на следващото заседание.

Чл.72. Пълните писмени протоколи от заседанията на общинския 
съвет се публикуват на електронния сайт на Община Разград в тридневен 
срок след изтичане на законно определения срок за изготвянето им.

Чл.73. Всички доклади, материали и проекти за решения се изпращат 
до председателя на общинския съвет и се регистрират.

Чл.74. Председателят на общинския съвет разпределя постъпилите 
материали между постоянните комисии по компетентност в тридневен 
срок.

Чл.75 /1/ Общинският съвет може да организира и проведе публични 
обсъждания на проекти, на проекти за решения и други актове, 
представляващи значителен обществен интерес и засягащи голям брой 
граждани на общината. При обсъждането се регистрират и разглеждат 
направените предложения от граждани, обществени организации, 
юридически лица.

/2/ Решението за провеждане на публично обсъждане се взема с 
мнозинство повече от половината от общия брой съветници и с него се 
определят предмета, мястото, времето и правилата на обсъждане.

Чл.76. Право да бъдат вносители на проекти за решения имат: 
председателя на общинския съвет, постоянните комисии, чрез своите 
председатели, общинските съветници, кметът на общината, неговите 
заместници, а на предложения и друг род материали - всички граждани.

Чл.77. Постоянните комисии обсъждат изпратените материали и 
представят при председателя своите доклади не по-късно от 20 дни след
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постъпването им. Ако комисията бездейства или не спазва горните 
срокове, вносителят има право да поиска разглеждане на материала или 
проекта направо в заседание на общинския съвет.

Чл.78. /1/ Решенията на общинския съвет се вземат с явно гласуване, 
с мнозинство повече от половината присъстващи общински съветници.

/2/ Решенията на общинския съвет по чл. 21, ал. 1, т. 1, 2, 3, 6, 7, 8, 9, 
10, 16, 17и 20 и по чл. 21а, ал. 3 от ЗМСМА се вземат с мнозинство повече 
от половината от общия брой на съветниците.

/3/ Решенията на общинския съвет по чл. 21, ал. 1, т. 6, 7, 8, 9, 10, 14 
и 15 се приемат с поименно гласуване, което се отразява в протокола от 
заседанието.

/4/ Общинския съвет приема решения с квалифицирано мнозинство в 
предвидените от закона случаи.

Чл.79. Когато счете за необходимо, общинският съвет приема 
решение за допълнително обсъждане на проекта и го връща на съответната 
комисия, като го включва в дневния ред на следващото заседание.

Чл.80. Вносителят на проекта може да го оттегли до започване на 
обсъждането в заседание на общинския съвет, а след този момент - само 
със съгласието на съветниците.

Чл.81. Право да внасят проекти за декларации или обръщения имат 
групите общински съветници, общински съветници, невключени в групи и 
постоянните комисии, по реда на този правилник.

Чл.82. Гласуването е лично. Гласува се "за ”, ” против ”, и 
"въздържал се ". Общинският съветник може и да не участва в гласуването.

Чл.83. /1/ Гласуването се извършва явно или тайно.
/2/ Явно гласуване се извършва чрез:

1. Електронна система за гласуване чрез разпечатка на 
поименно изписване на общинските съветници и техния 
вот;
2. Поименно извикване на всеки един общински съветник, 

който отговаря „ЗА”, „ПРОТИВ” или „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”;
3. Саморъчно изписване на имената, отбелязване на вота 

„ЗА”, „ПРОТИВ” или „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” и подпис;
4. Вдигане на ръка;

Явното гласуване по т.1, 2 и 3 се счита за поименно.
/3/ Всеки общински съветник гласува чрез индивидуален пулт за 

гласуване, идентифициран с неговото име. Никой няма право да гласува с 
чужд пулт.

/4/ Към протокола на заседанието на общинския съвет се прилагат 
доказателства за резултатите от проведеното поименно гласуване.

/5/ Тайно гласуване се извършва с бюлетина.
/6/ За произвеждането на тайно гласуване по чл. 9 /1/ се избира 

комисия.
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/7/ Комисията утвърждава образец на бюлетина и плик и предлага 
процедура за гласуване.

Чл.84. Най-малко 1/5 от всички общински съветници могат да 
предложат гласуването да бъде поименно или тайно. Предложението се 
поставя на гласуване без разисквания.

Чл.85. Председателят обявява, че се пристъпва към гласуване.
Докато трае процедурата на гласуването думата не се дава на никого.
Чл.86. /1/ Гласуването се извършва по следния ред:

1. Предложения за отхвърляне;
2. Предложения за отлагане за следващо заседание;
3. Предложения за заместване;
4. Предложения за поправки;
5. Обсъждан текст, който може да съдържа и одобрени вече 

поправки;
6. Предложения за допълнения;
7. Основно предложение.

/2/ Когато има две или повече предложения от едно и също естество, 
те се гласуват по реда на постъпването им.

Чл.87. Когато протичането на гласуването или резултатът от него 
бъдат оспорени, председателят може да разпореди то да бъде повторено. 
Резултатът при повторно гласуване е окончателен.

Чл.88. Предложението се счита прието, когато за него са гласували 
общинските съветници с мнозинство по реда на чл.27, ал.3 и ал.4 и по 
начин, определен в ал. 5 от ЗМСМА, други специални закони и този 
Правилник.

ГЛАВА ВТОРА
ВЗАИМОДЕЙСТВИЕ МЕЖДУ ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ И 

ОБЩИНСКАТА АДМИНИСТРАЦИЯ

Раздел I
Общи положения

Чл.89. /1/ Общинският съвет няма администрация със собствен щат. 
Дейността на Общинския съвет се подпомага и осигурява от общинската 
администрация.

/2/ Кметът на общината осигурява експертното и организационно 
обслужване на общинския съвет. Конкретните задължения на отделни 
служители, свързани с подпомагане дейността на съвета и неговите 
комисии, се определят в длъжностните им характеристики от кмета на 
общината.

/3/ Общинската администрация е длъжна да оказва пълно съдействие 
на общинските съветници при изпълнение на техните права и задължения.
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Чл.90. /1/ В структурата на общинската администрация се създава 
специализирано звено за подпомагане и осигуряване на работата на 
общинския съвет, на неговите комисии и на групите общински 
съветници. Кметът на общината определя в Устройствения правилник на 
общинската администрация задълженията на неговите служители.

/2/ Служителите в звеното по ал.1 се назначават и освобождават от 
кмета на общината по предложение на председателя на общинския съвет.

Чл. 91. Специализираното звено за подпомагане и осигуряване на 
работата на Общинския съвет и на неговите комисии:

1. Осигурява деловодното обслужване на общинския съвет и на 
неговите комисии;

2. Осигурява предоставянето на материалите и поканите за заседания 
на съвета и на неговите комисии;

3. Осигурява воденето на протоколите и на присъствените книги от 
заседанията на съвета и на постоянните комисии, изпращането на актовете 
на общинския съвет и становищата на комисиите;

4. Подпомага председателя на общинския съвет при изпълнение на 
неговите функции и съдейства за осъществяване дейността на Клуба на 
общинския съветник;

5. Изпълнява и други функции, възложени му от председателя на 
общинския съвет, или определени в Устройствения правилник на 
общинската администрация.

Раздел II
Взаимодействие по други дейности

Чл. 92. /1/ Общинският съвет определя размера на трудовите 
възнаграждения на кмета на общината и кметовете на кметства в рамките 
на действащата нормативна уредба по предложение на кмета на общината.

/2/ Общинският съвет решава и други въпроси произтичащи или 
свързани с правата по трудово правоотношение по отношение на лицата по 
ал.1, които не са от изключителна компетентност на други органи.

Чл.93. Кметът на общината осигурява на групите общински 
съветници и на комисиите към общинския съвет подходящи помещения за 
провеждане на заседанията им.

Чл.94. Кметът на общината и председателят на общинския съвет 
съгласуват дейностите от взаимен интерес, свързани с обучения, семинари, 
служебни съвещания и други.

Чл.95. Общинският съвет, ежегодно през месец януари, утвърждава 
Програма за международна дейност на Община Разград по предложение на 
кмета и след становище на Постоянната комисия по международно 
сътрудничество. Съставът на групите по изпълнение на тази Програма се
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определя от кмета, председателя на общински съвет и председатели на 
групи/ръководители на групи общински съветници.

Чл.96. Общинският съвет утвърждава състава на обществени съвети, 
комисии или други формирования по предложение на кмета на общината 
или председателя на общинския съвет и периодично приема отчет или 
изслушва информация за тяхната работа.

ГЛАВА ТРЕТА 
Контролна дейност

Раздел I
Контрол на общинския съвет над изпълнителната власт

Чл.97. /1/ Общинският съвет упражнява контрол върху актове на 
кмета на общината, издадени в изпълнение на актовете на общинския 
съвет.

/2/ Общинските съветници упражняват контролните си функции чрез 
питания.

Чл. 98. /1/ Общинският съветник отправя питания чрез председателя 
на общинския съвет. Питането се изготвя в писмена форма, подписва се от 
общинския съветник и се завежда в деловодството на общината най-късно 
два работни дни преди началото на заседанието. То трябва да бъде ясно и 
точно формулирано и да не съдържа обвинения и лични нападки.

/2/ По изключение питане в устен или писмен вид се отправя на 
самото заседание, а отговорът се дава по реда на Чл. 99 /1/ от Правилника.

Чл.99. /1/ Кметът отговаря на питането на следващото заседание, 
освен ако по своя преценка реши да отговори на същото или общинският 
съвет реши друго. Отговорът може да бъде устен или писмен. Отговорът 
трябва да бъде писмен, когато общинският съветник отправил питането е 
изразил изрично желание за това.

/2/ Питането се снема от дневния ред, когато общинският съветник, 
който го е направил, отсъства или го е оттеглил. Това не отменя 
задължението на кмета да отговори писмено, когато това е заявено.

/3/ След пристъпване към разглеждане на питането, вносителят може 
да го изложи в рамките до 5 минути. След отговор на питането, задалият го 
общински съветник има право на не повече от два уточняващи въпроса и 
на становище дали е удовлетворен от отговора .

/4/ Разисквания по отговора не се допускат.
Чл.100. /1/ Общинският съвет може да отмени или да оспори актове 

на кмета, извършени в нарушение на решенията на съвета по чл.21 от 
ЗМСМА, съгласно чл.45 от същия.

/2/ Мотивирано предложение за отмяна или за оспорване на такъв 
акт може да направи всеки съветник чрез сезиране на Постоянна комисия
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по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствените организации 
към общинския съвет, която е длъжна след проучване на предложението да 
излезе със становище пред общинските съветници в 7 дневен срок.

Раздел II
Контрол на кмета върху решенията на общинския съвет

Чл.101. /1/ Кметът на общината може да върне за ново обсъждане 
незаконосъобразните или нецелесъобразните актове на общинския съвет 
или да оспорва незаконосъобразните актове пред съответния 
административен съд и да иска спиране на изпълнението на общите 
административни актове и действието на подзаконовите нормативни 
актове. Кметът на общината не може да върне за ново обсъждане по 
целесъобразност вътрешно служебни актове, свързани с организацията и 
дейността на общинския съвет и на неговите комисии.

/2/ Върнатият за ново обсъждане акт заедно с мотивите за връщането 
му се изпраща на председателя на общинския съвет в 7-дневен срок от 
получаването му.

/3/ Върнатият за ново обсъждане акт не влиза в сила и се разглежда 
от общинския съвет в 14-дневен срок от получаването му.

/4/ Върнатият за ново обсъждане акт може да бъде оспорен пред 
Административен съд -  Разград от кмета на общината, съответно от 
областния управител, в 7-дневен срок от изтичане на срока по ал. 3, ако в 
този срок общинският съвет не се произнесе по него.

/5/ Общинският съвет може да отмени, да измени или да приеме 
повторно върнатия за ново обсъждане акт.

/6/ Актът, върнат за ново обсъждане, се приема повторно с 
мнозинството, определено в закон, но с не по-малко от повече от 
половината от общия брой на общинските съветници.

/7/ Измененият или повторно приетият акт на общинския съвет може 
да бъде оспорван пред Административен съд -  Разград по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс.

Раздел III
Контрол по реализиране на Глава първа и втора

Чл.102. Постоянната комисия по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации осъществява контрол по изпълнение на 
решенията на Общинския съвет.
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Преходни и заключителни разпоредби

§ 1. Пълномощията на кметските наместници по чл. 46а от ЗМСМА 
се определят от общинския съвет при условията на ал. 4 от същия текст по 
предложение на Кмета на общината и се регламентират в Устройствения 
правилник на общинска администрация, утвърждаван от кмета на 
общината в рамките на пълномощията му по чл. 44, ал.1, т.17 от ЗМСМА.

§ 2. Този Правилник се приема на основание чл.21, ал.3 от ЗМСМА, 
влиза в сила от деня на приемането му.

§ 3. Настоящият правилник може да се изменя по предложение на 
председателя или по искане на поне 1/3 от общинските съветници.

С Т А Т И Я 4

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, вече имаме Правилник и като го изучим добре се надявам, че 

ще можем да работим пълноценно и да го спазваме. Продължаваме. 
Докладна записка с вх.№491 от председателя на общинския съвет.

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев -  Председател на 
Общински съвет-Разград

Относно: Избор на членове, председатели на постоянни комисии 
и заместник председатели в Общински съвет-Разград.

Уважаеми колеги, като вносител искам да поясня, че това, което се 
изисква по закон следва да го направим с приемането на проекта за 
решение, който представяме.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Г осподин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, добре. Само за момент. И с оглед на това, че е приет вече е приет 

и Правилник, който предвижда и заместник председатели съм направил 
предложение да се произнесете и по този въпрос.

Колега Димитров, колко време искате почивка?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България-Обединение“
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
5 минути почивка.
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ПОЧИВКА
ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги продължаваме. Имате ли въпроси и съображения по 

докладната записка касаеща постоянните комисии и заместник 
председателите? Питам още веднъж, имате ли въпроси?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Не стана ясно, господин Председател, по отношение на какво имаме 

ли въпроси?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
По отношение на докладната записка, която ви докладвах преди 

почивката, за избор на членове, председатели на постоянни комисии и 
заместник председатели на Общинския съвет -  Разград. След това 
поискаха почивка и я дадохме. Заповядайте, госпожо Георгиева.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Нямам спомен да сте я представили, но така или иначе тя е пред нас 

раздадена ни е преди сесията. Тука няма две от новите комисии, които се 
приеха с правилника. Нали бяха приети още две комисии по предложение 
на... Къде са техния... ?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И питате, да. Отговарям на вашето питане. Докладната записка е 

изготвена въз основа на проекта за правилник, който беше обсъден и приет 
от избраната комисия. И в пленарна зала този проект беше променен и 
беше прието да има още две комисии. Това е сега.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Искате да кажете, че допълнително ще приемаме числен състав и 

председатели на останалите две комисии, а няма да ги допълните сега, така 
ли да го разбирам като вносител?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И разбирам въпроса, имам ли готовност като вносител да изпълня 

изискванията на току що приетия правилник. Имам такава готовност.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Ще ни запознаете ли все пак?
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ще.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Добре.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
На въпроса на госпожа Галина Георгиева, във връзка с това, че 

приехме да има още две функционални комисии, именно постоянна 
комисия по подготовка на общински програми, проекти и контрол върху 
изпълнението им и постоянна комисия по общинско сътрудничество и 
взаимодействие с Национално сдружение на общините в Република 
България (НСОРБ), правя следното предложение за персонален състав и 
председател на комисията:

За първата комисия по подготовка на общински програми, проекти и 
контрол върху изпълнението им, предлагам общинските съветници Огнян 
Досев Обрешков, който да бъде и председател на комисията и членове 
Милен Йоргов Минчев, Левент Али Апти, Ахмед Басриев Ахмедов, 
Г алина Милкова Г еоргиева. По следващата комисия.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Може ли, може ли? Само не разбрах председател кой ще бъде на тази 

комисия?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Огнян Досев Обрешков. По следващата комисия по общинско 

сътрудничество и взаимодействие с Национално сдружение на общините в 
Република България (НСОРБ), предлагам комисията, както и предишната 
да се състои от пет члена и да бъде в състав, първо Надежда Радославова 
Димитрова председател и членове Хасан Халилов Хасанов, Али Бахриев 
Кязимов, Пейчо Добрев Георгиев и Мариан Пламенов Иванов.

Заповядайте, госпожо Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Г осподин Председател, изключително много съм изненадана от това, 

което чувам в момента и ми се струва, че пак ще използвам ваш любим 
израз „Някак на коляно са направени тия неща“. Тука се спомена моето 
име, аз и във връзка с това исках да ми дадете думата и то като председател 
на една новосформирана комисия, новоизмислена, с мене, искам да уточня, 
че не е говорено за такова нещо, аз не съм го обсъдила с групата, на която 
съм съпредседател, така че си правя самоотвод.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
От какво?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
От председателското място.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Не желаете да бъдете председател, добре.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да, категорично.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Г оспожо Г еоргиева, заповядайте.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Аз понеже наистина сега се запознавам с .  В интерес на истината не 

бях виждала тази докладна записка, тя разбира се, не беше и качена в 
сайта. Така както се виждам, аз лично съм в четири комисии, като ме 
слагате в тази последната, което противоречи с правилника.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Ами я да сравним.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Еми да сравним. Аз съм в законност.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
В комисията по собственост ли сте?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
И в законност.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
И в законност ли сте?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
В законност, да.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
И коя е третата?
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Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Корупция и .  По тази, по която е постоянно действаща комисия към 

Общинския съвет за противодействие на корупцията и за отнемане на 
незаконно...

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, там с общи усилия с госпожа Радославова и колегата Калоян 

Монев ще поясним тоя казус, защо така се получава. Подред колегата 
Калоян Монев.

Г-н Калоян Монев -  „ВМРО, Кауза Разград“
Да, колеги, искам да направя едно много важно уточнение, че тази 

комисия, нищо, че я наричаме постоянно действаща, тя е такава по силата 
на закона, тя не е постоянна комисия към Общинския съвет, тоест ресор на 
постоянна комисия, тя не заседава за всяка сесия, тя заседава когато има 
сигнали за корупция, надявам се в тоя съвет няма да има такива и комисия, 
която събира част от декларациите за конфликт на интереси. И в този 
смисъл считам, че участието ни, щото и аз излизам, че съм в четири 
комисии, участието ни в тази специализирана комисия считам, че не 
следва да го броиме като такова по ЗМСМА, тоест няма пречка да 
участваме в четвъртата специализирана комисия за конфликт на интереси. 
Що се касае до другите две комисии, ако не ме лъже паметта колегата Иво 
Димитров направи своята идея, разви своята идея за тези две комисии още 
на председателския съвет, който беше свикан от Председателя на 
Общинския съвет, тоест и те не са нещо ново за общинските съветници, 
ако, разбира се, техните председатели на групи са ги запознали. Завърших.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря Ви. И като продължение. Ще ви дам думата, колега 

Димитров, малко търпение имайте. Като продължение на това, което каза 
колегата Монев, тук с госпожа Радославова ще потвърдим, че и в 
предишните мандати от момента, в който нашето законодателство 
предвиди такива комисии за противодействие на корупцията и за отнемане 
на незаконно придобитото имущество, била е такава практиката. За пример 
ще посоча себе си, аз бях в предишния мандат председател на тази 
комисия за конфликт на интереси, освен това бях член на още три 
комисии: по законност, по собственост и по териториално и средищно 
устройство. И това беше въз основа на предложенията, които бяха 
направени тогава при структурирането на комисиите. Така ли беше, 
госпожо Радославова?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Имам Ви пълно доверие.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря. Колега Димитров, но в синтезиран вид, да направим 

дискусията.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Аз само да кажа, че бях във вашето положение в по -  предишния 

мандат като член на три постоянни комисии плюс специализираната, но 
сега искам да кажа нещо много важно за тази комисия по взаимодействие с 
Националното сдружение, както правилно каза господин Монев, тези две 
предложения аз ги направих в работата на комисията и на председателския 
съвет и тогава получих горещото одобрение на госпожа Радославова. 
Защото тя като досегашен представител и Председател на Общинския 
съвет, беше съвсем наясно колко е важно тази дейност на Общинския 
съвет, заради това аз съм склонен и горещо ще я подкрепя да стане 
председател на тази комисия. Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Г-н Стоян Ненчев не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да, ако ми позволите. Той реплика ли направи? На кое точно?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
На кое точно?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Кое изявление? Кога беше то? След това Калоян Монев, Галина 
Георгиева. Защото след това не искам да кажете, че съм си 

ползвала.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Г-н Стоян Ненчев не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Да, благодаря Ви. Аз в този ред на мисли само искам да внеса едно 

уточнение, защото ние сме свикнали определени общински съветници да
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говорят както им е удобно според ситуацията, която за тях е сгодна. Да, 
така е, на председателския съвет, на който аз присъствах, действително 
беше направено от съветник Димитров това предложение във връзка с тези 
още две постоянни комисии в Общински съвет -  Разград. Специално 
изразих становище за лично, тъй като не бях разговаряла с групата, това 
предложение го получихме на съвета, изразих личното си становище, че 
проекти и програми няма да подкрепим, аз лично, но наистина има 
новативност в това предложение свързано с общинското сътрудничество и 
със сътрудничеството с Националното сдружение на общините. 
Действително е така, че аз имам познавателност, но откакто се направи 
това предложение виждам, че е мислено и говорено за състав и числен, и 
поименен, както за председателско място, беше редно това нещо да се 
обсъди предварително, а не ние тука на момента да получаваме 
информация, кой ще бъде, къде и да се правят такива предложения. Това е 
изключително непрофесионално бих казала. Именно с това е и моя 
самоотвод като Председател на тая комисия. В тая връзка пък искам да 
задам два въпроса: след като не е постоянно действаща комисия тая, която 
е във връзка с конфликт на интереси и знаем, че е така, защото в нея няма 
докладни записки, тя се занимава единствено с приемането на 
декларациите, които са длъжни кметовете, наместниците и. Кметовете и 
общинските съветници да подават и евентуално, ако има сигнали за 
корупция, да, тогава се събира да разглежда и да взема отношение по тях. 
В тази връзка аз бих искала да попитам, как точно тези две комисии ще 
функционират и как, по смисъл, по какъв начин те ще бъдат постоянни, 
такива каквито са останалите десет постоянни комисии в състава на 
Общинския съвет, които привнасяме от предишния мандат. Незнам обаче 
кой може да ми отговори на тоя въпрос, предполагам, че човека, който е 
направил предложението. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Колегата Иво Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
По темата, но ще включа и професионализма на един дългогодишен 

Председател на Общинския съвет, разбира се от „ГЕРБ“, но това е 
показателно, че госпожа Радославова не е знаела или забравила удобно, че 
поименният състав се прави по предложение на Председателя на 
Общинския съвет и не можем да вземем това негово право, и да го дадем 
на друг. Както е по закон, така ще бъде и в този Общински съвет.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Абсолютно неточно. Прави се, но след председателски съвет.
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Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Говоря за поименния състав на постоянните комисии. Не 

демонстрирайте още веднъж невежество.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Заповядайте, госпожо Георгиева.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
За реплика. Новия правилник чл.28, ал.2, председателите и членовете 

на постоянните комисии се избират от Общинския съвет по предложение 
на Председателя на Общинския съвет, след консултации с ръководствата 
на групите на общинските съветници.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Дадохме. Моля Ви се. Аз мога в момента да извадя и да представя 

на общинските съветници, да видят какво съм подала аз като 
съпредседател на групата на политическа партия „ГЕРБ“. Това, което сме 
подали е за десетте комисии, които бяха включени в проекта за правилник 
и се виждаше за какво става въпрос, както и нашите предложения за 
председатели на комисии съответно. За тези две комисии изобщо не е 
имало предложение и не е имало обсъждане за поименен състав, численост 
и за председателски места. Ако обичате! Н езнам . Ама трябва да си пиете 
хапчетата ми се струва.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Щом така демонстрирате непохватно своята невъзможност да 

оглавите тази комисия, аз наистина ще гласувам за някой друг да бъде 
председател.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Димитров, моля Ви спазвайте правилата.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Марианче, кажи бе.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля Ви, не се обръщайте фамилиарно така към колегите и 

спазвайте реда. Колегата Наско Анастасов, заповядайте.
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Г-н Наско Анастасов - ПП „ГЕРБ“
Въпрос: Каква е презумпцията за намаляване числеността на 

комисията по управление на общинска собственост на девет члена, също 
важна както комисията по бюджет, както устройство на територията?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ще отговоря на този въпрос, но преди това искам да поясня, че аз 

съм направил моето предложение за десет функционални комисии на 
базата на проекта за правилник, който беше представен за обсъждане. При 
такъв проект за правилник, аз не мога да предложа друг брой и вид на 
комисиите, защото в правилника до днешното заседание бяха предвидени 
десет функционални комисии. На тях съм стъпил. По волята на 
болшинството от общинските съветници, комисиите станаха дванайсет. Е 
след като станаха дванайсет, правилника беше приет, аз изпълнявам 
задължението си, произтичащо от този правилник, че трябва да бъдат 
дванайсет комисии и правя това предложение. И за това не е имало как, 
преди това ние да коментираме въображаеми други комисии, дали две, три 
пет, дали ще бъдат петнайсет или двайсет комисии. В проекта за 
правилник пише десет, за толкова съм внесъл и предложението. Това е. А 
по въпроса з а .

Г-н Наско Анастасов - ПП „ГЕРБ“
Господин Наско Анастасов не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Сложен ребус е. Много време ми отне да спазя изискванията на 

закона. Всеки общински съветник да членува там, където може да бъде 
полезен с оглед на неговата квалификация, образование, след това идва 
наред предпочитанията, след това идват наред трите комисии и т.н. 
Старите общински съветници знаят, че това е една доста сложна 
технологична работа и общия резултат не винаги удовлетворява желанията 
на всички. Това е, което мога да дам като отговор. Какво сега искате, 
госпожо Радославова, изказване ли да правите или въпроси ли искате да 
поставите?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Ако ми дадете възможност, ще кажа какво искам.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Заповядайте.
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Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря. Г осподин Председател, ще се наложи, въпреки 

напредването на времето да поискам почивка от групата на Политическа 
партия „ГЕРБ“. Ще обясня защо. Защото пак казвам, тази докладна 
записка, която е с числен и поименен състав на съветниците, която 
получихме в началото на заседанието, изобщо не сме имали възможност да 
се запознаем, защото, да, продължи и се отече сесията на Общинския 
съвет, но всички въпроси, които подлежаха на решения бяха важни. И сега 
забелязваме, че има допусната грешка в това, което ние сме подали, като 
поименен състав за определена комисия. Ще Ви кажа, по образование и 
наука е включена Радиана Ангелова Димитрова, а по мой спомен е Мариан 
Иванов, а като предложение.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, ще Ви дам почивката, но ще поясня, не само при вас има такова 

разминаване, във всичките групи. От първата, която е тук в коридора с 
председател Елка Неделчева до колегите, които са в тази страна, Иво 
Димитров. Необходимостта да бъдат спазени цял комплект с изисквания, 
налага тия неща. Почивка. Колко минути искате?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Десет минути, за да може да сверим това.

ПОЧИВКА
ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги след почивката продължаваме нашата работа в честта 

дискусии, становища, мнения, съображения. Има ли други желаещи?

Г-н Наско Анастасов - ПП „ГЕРБ“
Приключихме ли с въпросите, господин Ненчев?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Искате да поставите въпрос ли?

Г-н Наско Анастасов - ПП „ГЕРБ“
Да. Каква е причината, по която в комисията по управление на 

общинска собственост, нашата група има само един представител, а в 
околна среда трима, като на другите комисии са по двама? Каква е 
причината?
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Отново повтарям моя отговор, че при оформянето на проекта за 

състав на групите съветници е взет цял комплекс от причини и условия, 
които вече казах и няма нужда да повтарям. Това е, което мога да отговоря.

Г-н Наско Анастасов - ПП „ГЕРБ“
Това не е отговор.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Съставянето на такъв голям брой комисии с персонален състав, е 

работа, която е свързана и с разместване, и не винаги съобразяване с 
предварително зададените предпочитания. Това са реалности, колеги. Така, 
да продължаваме. Заповядайте, госпожо Неделчева.

Г-жа Елка Неделчева -  ПП „БСП за България“
Аз по процедура. Виждам, че вече така доста оклюмали са колегите и 

нямат тая активност, нито с предложения, нито с въпроси и предлагам.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Още сме на въпроси, не сме преминали към предложения и 

изказвания. Категорично имаме такива.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре. Давайте с въпросите. Заповядайте, госпожо Радославова, Вие 

ли искате да поставите въпрос?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Не, аз изчаквам да преминем на следващата фаза за изказвания и 

предложения.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Има ли други желаещи да поставят въпроси? Не виждам. 

Заповядайте, доктор Апти.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Само процедурно да попитам, когато вече преминем на 

предложения, комисия по комисия ли ще се разглеждат нещата или 
анблок?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Това ще го решим всички заедно.
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Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Разбрах.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Имаме различни възможности, старите общински съветници знаят, 

като стигнем вече до етапа произнасяне. Желае ли някой друг да постави 
въпрос? Не виждам. Сега преминаваме към излагане на становища, мнения 
и съображения. Очаквам знак. Заповядайте, госпожо Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Благодаря ви, господин Председател. Изключително неприятен 

сюрприз, който като звучна плесница просто, е срещу „ГЕРБ“ в тази 
докладна записка. Сега абсолютно ми става ясно, защо всъщност Вие не 
дадохте на звеното да удовлетворят моята молба, а това звено съществува 
не за Председателя на Общинския съвет, то съществува заради общинските 
съветници. Да удовлетворят моето искане и да ми изпратят по имейл, за да 
може наистина да сме подготвени за разглеждането на тази докладна 
записка. Първо ще направя изказване във връзка с това, което е отразено 
тука в решението, след което ще поставя и нашите предложения. Това 
нещо го казвам, за да стане абсолютно ясно на всички какво точно се 
случва и по какъв начин ще се работи в този Общински съвет. Първо може 
би трябва да почна от това, което е абсолютно видно и става ясно от 
състава на комисиите, както и от председателските места. Ясно е, че 
победител в тези избори, не Денчо Бояджиев и „БСП“, ясно е, че победител 
в тези избори е Никола Николов и „Демократична България“ или 
„Реформаторски блок“, или сини, зелени, червени, каквито са. Това е 
видно от едно нещо, понеже аз обичам да работя с цифри и с факти, а не 
просто да словоблудствам. Ще кажа, Политическа партия „ГЕРБ“ е 
представена в този Общински съветник с осем общински съветника, тя е 
най-голямата група. В същия тоя момент, няма дадено нито едно 
председателско място, всички, които сме за пореден п ъ т .

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля, да не прекъсвате изказващия се. Моля, колега Димитров, ще 

ви дам думата след това. Продължете, госпожо Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Разбирам стратегията на Иво Димитров, който иска и я прилага 

винаги, за да може да прекъсне мисълта на изказващия се. Надявам се, 
наистина Вие да се включвате като Председател в свое време. Всички
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знаем кои са комисиите, не омаловажавам никоя от тези комисии, разбира 
се, че тя си има своята сфера на действие и експертиза съответно, те са 
важни по своята всъщност, но знаем кои са тежките комисии и в тях сме 
представени с по един човек при положение, че сме заявили по двама. 
Виждам, казах това, че „ГЕРБ“ няма предложение за нито един 
председател на една комисия, въпреки че, аз като съпредседател на групата 
подадох четири такива предложения. Сега ще ги кажа пред общинските 
съветници, защото те наистина са съществени и са подкрепени и с 
експертиза, и с административен опит. На постоянната комисия по 
бюджет, предложението на Политическа партия „ГЕРБ“и групата, беше да 
бъде председател Радиана Димитрова. Това е абсолютно съществено и 
изключително на място, защото тя беше много добър кадър в предишния 
мандат и определено има опит като многогодишен общински съветник. На 
постоянната комисия по управление на общинска собственост, също с опит 
начело на тази комисия, предложихме да бъде Наско Стоилов Анастасов, 
който забелязвам,че изобщо липсва в състава на комисията. На 
постоянната комисия по законност предложихме председател да бъде 
Галина Георгиева, което е абсолютно резонно, защото тя не е адвокат, тя е 
юрист и с изключително богат административен опит, като такъв, и с 
много добра експертиза. Наистина щеше да бъде полезна, изключително 
много като председател на тази комисия по законност. И разбира се, на 
постоянната комисия по култура, забележете, ни бяхме доста скромни като 
най-голяма група, не предложихме, понеже сме осем, да бъдем 
председатели на осем комисии, както направиха други групи общински 
съветници. На постоянната комисия по култура предложихме моята 
кандидатура като председател, мисля си, че няма нужда да обяснявам 
защо, абсолютно логично е това. Сега искам да анализирам какво точно се 
случва, осем човека в група, без нито един председател на постоянна 
комисия,. Следващите по численост групи са тези на „БСП“, които тъй 
като имат Председател на Общинския съвет, са направили крачка назад по 
отношение на председателствата на комисии и след това шест са 
общинските съветници, винаги трябва да се замисля, бяха сега, кога, 
„Демократична България“.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Какво трябва да кажа, решавам аз, а не някой от някъде да ми 

суфлира. На постоянната комисия по бюджет, виждам, че член на тази 
група председател е Милен Минчев, на постоянната комисия по 
управление на общинската собственост е Иво Борисов Димитров, също от 
тази група, на постоянната комисия по устройство и развитие на
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територията е Джипо Джипов, също председател. В следващия момент 
имаме и заместник председател, който е Пейчо Добрев Георгиев и явно, 
защото е трябвало и Огнян Обрешков да бъде председател на някаква 
комисия, ние по-рано на сесията приехме още две комисии да влязат в този 
състав на постоянните комисии. Така че абсолютно доказателство за това 
кой ще управлява и с какво мнозинство, какви са договорките, става ясно 
от състава, поименния, от председателския състав на тези постоянни 
комисии, ясно е, че всъщност някой печели, а някой друг управлява, което 
е видно. Няма нужда да говоря повече. Това, което искам да кажа е, че да 
довърша и да направя предложението на нашата група, а то е Мариан 
Иванов да излезе от тази дванайста комисия, която е общинско 
сътрудничество и да влезе в образованието на мястото на Радиана 
Димитрова. А в тази комисия, която е във връзка със сътрудничеството с 
Националното сдружение, да бъде вкарана Радиана Димитрова. Абсолютно 
компромисно е това, категорично не сме съгласни с нещата които са 
изписани, които се случват, абсолютно не по този начин случването на 
тези неща, защото ние до последно не бяхме уведомени, а беше редно това 
нещо да се случи. Трябваше да бъдем уведомени за това нещо 
предварително, че няма да са удовлетворени нашите предложения, нито за 
председатели, нито за членство в комисии, нито като представителство на 
групата в комисиите, които са с многочислен състав, но явно ни не 
намираме никакво място тука. Просто няма какво да го обсъждам, но 
много ясно става едно точно от тази докладна записка. Виждаме новото 
мнозинство кое е и това е мнозинството на „БСП“ -  червените с 
„Демократична България“ многоточие, защото не мога цялото заглавие да 
изрека, което е изключително безпринципна коалиция, която в този 
Общински съвет се сформирала, за да прави нещата по начина, по който то 
ги вижда, както те ги виждат без въобще да се съобразява с това, каква е 
волята на избирателя. А волята на избирателя е Политическа партия 
„ГЕРБ“ да бъде представена с най-много съветници. Приключих.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така. Благодаря Ви, бяхте на ръба да просрочите определеното 

време, но спазихте времето.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Биологичният часовник ми работи.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да. Колегата Иво Димитров, за какво, за реплика или за изказване?
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Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Да, за реплика, защото аз не разбирам претенциите, дали са на 

госпожа Радославова или на цялата група „ГЕРБ“, да има някакво 
специално отношение към групата на „ГЕРБ“. Да, волята на избирателите в 
Разград е такава, че се вижда в момента като представителство в 
Общинския съвет. И аз си обяснявам нейната къса памет и неспособността 
да изрече пълното име на нашата група или страха да го направи с това, че 
тя не помни преди няколко минути като ни забавлява с нейния бъдещ 
самоотвод като председател на постоянната комисия по общинско 
сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ. Госпожо Радославова, това е 
мястото и то председателско място, и то място за Вас, което най-много 
подхожда и въпреки тежестта му и значението огромно за работата на 
Общинския съвет, е направено предложение и Вие да бъдете председател. 
Да водите, да управлявате, да ръководите тази важна комисия, която ще 
спомогне много за развиване на връзките, за черпане на опит, за това 
Общинския съвет да работи ефективно, но вие се затръгнахте по грешен 
път. Тръгнахте да обяснявате, че Вие не ставате и за това. Не се 
подценявайте, ние сме видели в два мандата колко струвате и за това Ви 
правим предложение да бъдете председател. Когато аз поставих това 
предложение на председателския съвет, вие присъствахте и ми се струва, 
че вашата подкрепа беше плод на това, че виждахте и себе си като 
председател, и човек, общински съветник, гражданин на Разград, който 
чрез председателското място в тази важна комисия ще допринесе много. 
Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Радославова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
За дуплика, ако ми позволите.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
За дуплика, заповядайте.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Искам само да кажа, че не съм късопаметна като общински съветник 

Иво Димитров и искам да кажа, че това, срещу което в момента имаме 
някакви възражения, е тая безпринципност, по която се е направил този 
състав, численост на комисиите и съответно председателските места в тях. 
Това е изключително безпринципно и абсолютно не отговаря на волята на 
избирателя. Всички сме тук, защото хората са гласували за нас. Сега Вие 
си мислите, че тази комисия е толкова важна, нека да видиме как ще 
работи тая комисия, защото Вие изобщо не обяснихте и не казахте въобще
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по какъв начин и какво точно ще се случва там. Така че освен това, тези 
неща много ясно са разписани в правилника, те бяха и в предишния 
правилник, и във всички останали правилници назад във времето в 
предишни мандати. По какъв начин и как точно се сформират комисиите, 
как се определя числения състав, как се определя поименния състав, как се 
определят председателите. Трябва да има политическа чистоплътност, 
която в този Общински съвет, категорично липсва.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Не съм се обърнала към Вас, използвах си правото на дуплика.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Из имам молба, да се концентрираме така по съзидателната част, но 

моля ви, за кратко, защото след това е доктор Апти, дуплика иска.

/Шум в залата/

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така. Колега Димитров, явно... Приключено е. Давам думата на 

Общинския съветник доктор Левент Апти. Моля, да не се разправяте!

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Радославова, уважавайте желанието на доктор Апти. 

Доктор Апти, заповядайте.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Благодаря Ви, господин Председател. Аз искам да помоля отново да 

запознаете Общинските съветници със състава, тоест проекто
предложението за състав на тези допълнителни две комисии и също така 
имам процедурно предложение да разгледаме самите комисии, първо по 
числен състав, тоест да дебатираме числения състав, след това как ще се 
състои един състав, тоест със съветниците и на последно място с избора на 
председател на самите комисии. Благодаря Ви.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
За да стане ясно за всички съветници, разбираме, че правите 

предложение, първо да изчистим въпроса численост, персонален състав и 
след това вече председатели на комисиите.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.
Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Двете нови комисии, да. Отново ще ги повторя внимателно. 

Предложението за постоянната комисия по подготовка на общински 
програми, проекти и контрол върху изпълнението им е, за числен състав 
пет души, персонален състав: Огнян Досев Обрешков, Милен Йоргов 
Минчев, Левент Али Апти, Ахмед Басриев Ахмедов, Галина Милкова 
Георгиева и за председател на тази комисия Огнян Досев Обрешков. 
Постоянна комисия по общинско сътрудничество и взаимодействие с 
НСОРБ, Национално сдружение на общините в Република България, брой 
на членовете пет, персонален състав: Надежда Радославова, Хасан 
Хасанов, Али Кязимов, Пейчо Георгиев и моето предложение за пети член 
беше Мариан Иванов, но беше направено предложение, вместо Мариан 
Иванов, който трябва да мине според предложението в постоянната 
комисия по образование на мястото на Радиана Димитрова, в тази комисия 
по общинско сътрудничество да бъде Радиана Димитрова, Мариан Иванов 
да мине на нейното място в комисията по образование и наука. Това е 
предложението, което поставяме на вашето внимание. Заповядайте, 
госпожо Неделчева.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Господин Председател, понеже доктор Апти направи току що 

предложението за отваряне на дискусия по комисия по комисия, за 
председател, за числен състав и поименен състав, аз мисля, че тука от 
половин час това правим и какъв нов дебат да откриваме, когато почти 
всяка група си каза становището „ЗА“, „ПРОТИВ“, както за броя и за 
числения състав, така и поименния състав, така и за председателските 
места. И какъв нов дебат да откриваме по това? Така че аз съм категорично 
против процедурата, която предложи доктор Апти.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така, продължаваме. Други желаещи има ли да изразят мнения и 

съображения? Няма. Не, аз искам да разбера има ли друг някой желаещ да 
изрази становище? Не виждам желаещи. Сега преминаваме към по- 
нататъчния етап от работата на тази докладна записка, как и по какъв 
начин да процедираме за произнасянето ни с решения. Доктор Апти, да 
схващам ли, че Вие предлагате да се извършат три броя гласувания? Първо
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по броя на членовете по всяка комисия, второ за персоналния състав и 
трето за председатели на комисии, правилно ли съм разбрал Вашите 
предложения?

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Ако трябва да бъдем точни, така трябва да е. Пък ако получим 

някакво друго предложение, комисия по комисия, тоест примерно 
разглеждаме комисия по бюджет и може предложението примерно анблок 
да се гласува с брой, състав и това. Но на мен ми се струва, че първото 
предложение, това което правя аз, е по-логично.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Като процедурно предложение за реда за произнасяне на Общинския 

съвет. Други, има ли други? Заповядайте, госпожо Неделчева.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
На практика това, което каза доктор Апти, той препотвърждава, 

защото при предложението за три гласувания за всяка комисия , се отваря 
отново дебат върху това, което говорихме досега. Така че аз не виждам 
какъв е проблема, който имал каквото да каже, досега го е казал. И за това 
моето предложение е анблок гласуване членовете, поименния състав на 
комисиите и председателя анблок с това гласуване.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Реплика, доктор Апти.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Да уточня, нямам предвид дебат, а когато разглеждаме комисиите 

поотделно да има персонални предложения. Не говорим за едно или за 
друго, просто. Ако има някакво. Защото може някоя група да каже, че 
не иска да е в дадена комисия, да се прехвърли в друга комисия.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Госпожо Неделчева, вие сте били в час на процедури, договорки и 

неща, на които ние нито сме присъствали, нито сме били уведомени, като 
група! Аз съм била на председателски съвет и много добре знам за какво 
стана въпрос, след това ние не видяхме, нито числено с нас се обсъди на 
комисии, нито поименен състав или персонален, нито председатели! Ясно 
е, че като управляващи, вие ще ги определите тия неща, след като сте си
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сформирали безпринципното мнозинство, е видно, че ще си ги гласувате 
тия, но тези н ещ а.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“ 
Радославова, от името на „ГЕРБ“ или от името на „ДПС“ говорите?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
.  но тези неща трябваше да бъдат изговорени с председателите на 

групи, което не беше направено!

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре. Какво искате сега да направите? Дуплика, заповядайте.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Госпожо Радославова, поискахте десет минути почивка, след десетте 

минути имахте изказване с предложения на ръба на това да изчерпите 
даденото Ви по правилник време. Колко време Ви беше още необходимо за 
да направите това, за което говорите сега, че е нямало време за да го 
направите?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Тези неща не се правят в зала, госпожо Неделчева и Вие много добре 

го знаете! Тези неща не се правят в зала, тези неща се правят 
предварително!

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Моля, колега Димитров!

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Не мога да разбера как бивш Председател на Общинския съвет.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
С твоя глас ли беше приет този правилник?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
. ч е  решенията на Общинския съвет.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
С твоя глас ли беше приет този правилник?
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Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
.  се вземат някъде с извинение на . . .  си майна, а не в залата на 

Общинския съвет!

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Ти гласува ли за правилника, който беше приет преди малко като 

предишна докладна записка, ти гласува ли?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Приел ли си го? Чу ли какъв текст си приел в него?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Прие го Общинския съвет, не съм го приел аз, не сте го приели Вие, 

Общинския съвет го прие!

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Колега Димитров, колега Радославова!

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
И той вече действа! И в него има текст, който касае точно това, което 

се опитвам да Ви обясня от половин час.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Радославова, ако в момента може да видите. Моля Ви, 

моля Ви, спазвайте елементарен порядък! Това прилича на една дребнава 
свада и не подхожда на общинските съветници! Ако видите колко укори 
има в очите на другите съветници от тези ваши свади, ще Ви стане много 
неудобно! Г осподин Г еоргиев.

Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България -  Обединение“
И аз се чувствам неудобно, но ако позволите да взема думата в този 

Общински съвет.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Заповядайте.

Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България -  Обединение“
Аз подкрепям предложението на доктор Апти, да почнем комисия по 

комисия като правим три гласуване за числен състав, поименен състав за 
хората и председател на комисията и така да вървим комисия по комисия.
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Хората не един по един, мисля че той не предложи това, така че другото 
ми се струва, че наистина има общински съветници, извинявам се за 
отклонението, които не могат да излязат все още от роля. Обстоятелствата 
се промениха, айде да гледаме реално на нещата. И да не даваме 
определения, и да не говорим от името на избирателите, какво били 
решили те. Те решиха, каквото са решили и ние сме тука по тяхната воля.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Благодаря ви. Има ли друг желаещ общински съветник да изрази 

становище? Няма. И ние трябва сега да се произнесем по правеното 
процедурно предложение, за това как ще организираме гласуването по 
проекта за решения. Постъпи предложение от доктор Левент Апти и бих 
казал предложението се подкрепя и от господин Пейчо Георгиев. Да 
пристъпим вече към гласуване по проекта за решения, като за всяка 
отделна комисия се произнесем три пъти - брой, състав, председател.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колега Димитров, ако правите друго предложение, сега е момента и 

Общинския съвет ще се произнесе. Имате думата за предложение, как да 
организираме гласуването.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Правя предложение за състав, състава определя и броя, няма нужда 

първо да кажем, че ще бъдат пет човека, след това да приемаме 5 човека. 
Можем с едно гласуване, членове са този, този и този, това определя и 
броя. Иначе изпадаме в положение да гласуваме едно и също два пъти, а по 
направеното предложение на дванайсет комисии по три гласуване означава 
трийсет и шест минимум гласувания. Иначе ще бъдат редуцирани 
гласуванията.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
.  с една трета, да. Други предложения има ли? Няма. Сега дойде и 

времето да се произнесем с гласуване за това, което се предложи. Най- 
напред аз ще предложа на гласуване предложението, което направих, 
основано на току що приетия правилник, а именно броя на 
функционалните комисии да бъде дванайсет, със съответните отразявани в 
проекта за решение, а именно, че решението по точка 1, отворете си, 
колеги, на докладната записка, което започва с 1.1 и свършва с 1.11, да 
бъде допълнено с 1.12 ПК проекти и програми и 1.12 ПК сътрудничество.
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Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
От 1.1 ПК по бюджет, финанси и икономическа политика, след като 

стигнем до 1.10 ПК по международно сътрудничество със седем члена, да 
продължим с 1.11 с ПК по подготовка на програми, проекти и контрол 
върху изпълнението му и 1.12 ПК по общинско сътрудничество и 
взаимодействие с Националното сдружение. Точка 1.11 да стане 1.13, 
особената комисия по закона за противодействие на корупцията, това е 
подточка първа и в д в е .  След две десет, ПК по международно 
сътрудничество, да продължим с 2.11 и съответните подточки ПК по 
подготовка на общински програми, проекти и контрол върху изпълнението 
му и 2.12 със съответните подточки ПК по общинско сътрудничество и 
взаимодействие с НСОРБ. Ясно е нали предложението? Допълваме. 
Обявявам режим на гласуване по това предложение. Кажете, колега 
Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Господин Председател, с такъв запис при тази конфронтация, която 

тук цари, записвайки текстовете от 1.1 до 1.12, с фиксиране на членовете 
на тези комисии, Общинският съвет ще изпадне в следния капан, след като 
се приеме това, при избора на персонален състав и бройки, 
неконструктивната опозиция в Общинския съвет може да си прави отвод и 
да няма как да бъдат запълнени тези места, които преди това са били 
гласувани. Ето защо аз правя следното предложение: От точка 1 до точка с 
новите комисии 1.12, да няма фиксиран състав, състава ще бъде определен 
с гласуването по точка 2.1 до точка 2.12 и какъвто персонален състав 
избере Общинския съвет, това ще бъде и числеността на постоянните 
комисии. Благодаря Ви. Мога да го направя в писмен вид сега.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Ненчев, аз не разбрах каква разлика има в предложението, 

което дадох аз и предложението, което дава той?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Същината на предложението на колегата Иво Димитров, отворете 

диспозитива на решението и там от точка 1 до точка 1.10, да няма 
посочване на брой членове.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Г осподин Левент Апти не говори на микрофон.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Той предлага така да изглежда точка 1 от диспозитива на решението. 

Като се добави точка 1.11 след 1.10 по ПК общински програми и 1.12 стане 
ПК по общинско сътрудничество, и особената комисия стане 1.13. Но да 
няма бройки на членове, които са изброени за всяка комисия.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Разбрах, но той изложи съображение, защо счита, че е по-добре в 

точка едно да няма брой посочени членове.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Господин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Съветника има право да прави предложения, а съветниците ще се 

произнесат.

/Шум в залата/

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Това е пояснението, което прави колегата Иво Димитров и като 

почнем да определяме бройката, ще спазваме и тоя лимит, това 
ограничение, което е свързано с минималния брой членове. Така, колеги, 
да продължим. По точка първа аз направих предложение, комисиите да 
бъдат дванайсет функционални и колегата Иво Димитров направи 
предложение в точка 1 да няма посочване на бройката членове. Това ще 
гласуваме последователно. Това, което съм направил като предложение 
тука и като предложение в писмен вид е направен. Подлагам на гласуване 
най-напред предложението, което аз правя за броя на функционалните 
комисии да бъдат дванайсет и като пояснихме вече, кои други две комисии 
включваме. Обявявам режим на гласуване и ви моля с е га .

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Дванайсет или тринайсет?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Дванайсет функционални и комисията за конфликт на интереси е 

отделна, подчертавам думичката функционални. Определени са с оглед 
компетенциите на Общинския съвет.
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Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Питам, защото диспозитива в точка първа тя е като 1.11, значи тогава 

в този диспозитив .

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
1.11, където пише сега особена, става 1.13.
Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Добре, разбрах. Просто питам за бъде уточнено и да е ясно.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да. Предложението е да бъдат включени още тия две функционални 

комисии, които да заемат местото 1.11 и 1.12, а сегашната 1.11 за 
конфликта да отиде на 1.13. Ясно е, нали? Да гласуваме. Режим на 
гласуване.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов Не участва
2. Антон Руменов Монев +
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев Не участва
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов +
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва
11. Калоян Руменов Монев +
12. Левент Али Апти Не участва
13. Мариан Пламенов Иванов Не участва
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва
19. Николай Стефанов Колев +
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова Не участва
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25. Ремзи Реджеб Осман +
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева +
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Не участва
32. Таня Петрова Тодорова +
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва

След поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА“, „против“ -  няма, 
„въздържали се“ -  няма, предложението се приема.

И сега решението е, че ще имаме дванайсет функционални комисии, 
една особена, специална комисия за конфликт на интереси и сега ще се 
произнесем по предложението на колегата Иво Димитров. В точка първа, 
където изброяваме комисиите, да има ли посочени брой членове или не. 
Това е неговото предложение и той го е формулирал по тоя начин, а 
именно да няма посочено числен състав. Режим на гласуване, колеги. 
Гласувайте по предложението на съветника Иво Димитров.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов Не участва
2. Антон Руменов Монев +
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев Не участва
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов +
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва
11. Калоян Руменов Монев +
12. Левент Али Апти Не участва
13. Мариан Пламенов Иванов Не участва
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва
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19. Николай Стефанов Колев +
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова Не участва
25. Ремзи Реджеб Осман Не участва
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева +
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Не участва
32. Таня Петрова Тодорова +
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва

След поименно гласуване, с 18 гласа „ЗА“, „против“ -  няма, 
„въздържали се“ -  няма, предложението се приема.

Така с 18 гласували и 18 „ЗА“, предложението се приема и точка 1 
изглежда различно от това, което аз съм внесъл като предложение. Само да 
завършим гласуването, доктор Апти, ще ви дам думата. Сега трябва да 
гласуваме в цялост точка 1 от диспозитива на решението. Да, да.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
За водене на заседанието. Господин Ненчев, бях направил преди това 

процедурно решение, омаловажихте това процедурно предложение, не го 
подложихте на гласуване. Дойде друго предложение, което не е 
процедурно или дори да е процедурно то е след това, дайте да бъдем 
Председател на целия Общински съвет, а не само на определени хора.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Къде е?

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Г осподин Левент Апти не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Доктор Апти, ще свършим всичко, което Вие предлагате като му 

дойде мястото и времето. Не се безпокойте, всичко подред. Така, сега 
гласуваме... Не се притеснявайте, спокойно.

/Шум в залата/
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, концентрирайте се. Гласуваме в цялост редакцията на 

проекта за решение, посочен като точка 1. Режим на гласуване.

След поименно гласуване, с 19 гласа - “ЗА“, „против“- няма, 
„въздържали се“- няма, предложението се приема.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да. С така обявения резултат се приема диспозитива на решението по 

точка 1 в докладната записка. И сега минаваме към точка втора, където ще 
обсъдим и ще си кажем думата с гласуване по предложението на доктор 
Апти. Доктор Апти, да се върнем към това, което вие предлагате, за 
процедурата. Поддържате ли вашето предложение?

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Не, вече не поддържам, водете както искате, господин Ненчев.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре, благодаря Ви. Така, колегата Иво Димитров, Вие нямате нещо 

по точка 2. И сега трябва да решим по какъв начин ще направим нашето 
гласуване по точка 2, което започва от 2.1 и стига до 2.13, като завършва с 
особената комисия с конфликт на интереси и към това, което ви е 
раздадено включва предложението за двете комисии, които току що 
потвърдихме. В тая връзка, при мене има само едно писмено предложение 
от госпожа Надежда Радославова, а именно в състава на ПК образование -  
Мариан Иванов, а в състава на ПК сътрудничество, не успяла да запише, 
но аз мисля, че е Радиана Димитрова.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Не сте, но аз ще го добавя, ако нямате възражения. Да, Р. Димитрова 

записвам над вашия подпис. Други предложения има ли? Заповядайте, 
госпожо Георгиева.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Общински програми -  Галина Милкова Георгиева. Самоотвод или 

желаете разместване?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
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Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Тя е отделна. Доктор Апти.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Същата комисия и аз правя отвод, като член продължавам си това по 

точка 2., по точка 6. Благодаря за номинацията, господин Председател, 
като вносител. Смятам, че ще бъда полезен и като член на тази комисия, 
като без да съм председател. Благодаря Ви.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Колеги, нашия правилник мълчи по въпроса за самоотводите. 

Заповядайте, колега.

Г-н Али Кязимов -  ПП „ДПС“
Али Кязимов -  „Движение за права и свободи“, правя си отвод от 

новосформираната комисия, тази Националното сдружение на общините. 
Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да. Други? Няма. Така и по въпроса за самоотводите, тъй като 

отводи няма, нашия правилник мълчи по тоя въпрос и в закона за местното 
самоуправление и местната администрация, също няма изрична 
разпоредба. Има две възможни тълкувания, едната Общинския съвет е с 
уверение в правото си да прецени, кой от общинските съветници да 
членува, а общинския съветник и при това, че заявил да не бъде член, 
съответно да не участва в работата на тези комисии. А другата възможна 
редакция, така на разбирането и на тълкуването, след като е направен 
самоотвод, той трябва да бъде заличен от проекто-листата за състава. Има 
ли някой, който има желание, да изрази становище? Заповядайте, колега 
Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Благодаря Ви. Аз разбирам заявеното нежелание да поемат 

отговорност, избраните от листата на „ГЕРБ“ и „ДПС“. Разбирам, че те не 
са се явили за това да работят като общински съветници и предпочитат 
най-малкото натоварване, а може би добре си преценяват и възможностите. 
Няма никакъв проблем обаче ние да ги окуражим, избирайки ги за член на 
комисии, а в последствие те като преосмислят и като натрупат опит с едно, 
две, три заседания, ще станат много добри членове на тези постоянни 
комисии и ще допринасят за ефективната работа на Общинския съвет и

135



постоянните комисии. Нека не им отрязваме крилете на творчеството и на 
работата, която могат да работят...

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Моля?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Продължавайте.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“ 
Продължавам, само не разбрах, само не разбрах за председателите 

кога ще гласуваме, защото веднъж в неформално без да направи 
предложение, госпожа Радославова заяви, че няма да бъде, а след това 
може би е преосмислила своето председателско място.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Аз съм заявила това нещо още преди един час.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Добре, приемам.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Няма нужда да се повтарям.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“ 
Приемам, което означава, че трябва да направим предложение за 

двама председатели. Аз п равя . Позволявам си да направя за комисията по 
здравеопазване господин Николай Колев, правя предложение да бъде 
председател на тази комисия, тъй като той е уважаван лекар, който 
наистина може да ръководи тази комисия и ще бъде много добър 
председател според мен. И да направя предложение за председател на 
комисията за взаимодействие с асоциацията на общините в Република 
България, новия член, който ще бъде Радиана Димитрова, която също 
смятам, че ще ръководи добре тази важна комисия на Общинския съвет. 
Благодаря ви. Правя тези предложения писмено.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин Председател, искам да уведомя съветниците, че Радиана 

Димитрова по уважителни причини не е в залата, с нея също не е говорено, 
тя също не е уведомена за тези предложения, които идват от
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управляващото мнозинство -  сини и червени, така че нямате право в зала 
да правите такива предложения при положение, че общинския съветник 
отсъства.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Всеки общински съветник избран, има право да прави предложения, 

каквито намери за добре. Общинските съветници.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожо Димитрова, не бързайте веднага да хващате микрофона, 

изчакайте да завърши колегата Димитров.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Не я подценявайте. Аз я познавам, аз я познавам далеч, далеч преди 

Вас. Знам, че има способности, има възможности, недейте така да се 
отнасяте така към нея.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Всички имаме способности и възможности, но може би нямаме 

желание.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Далеч, далеч, далеч над вашите способности, така че те ще се справи.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре, достатъчно. Искате ли нещо Вие пък сега да кажете на Иво 

Димитров?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Категорично искам да кажа, че няма такова право да предлага 

съветници, които не присъстват в залата и не може да получи тяхното 
съгласие и несъгласие във връзка с персоналното му предложение.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Ни ще облечем в доверие и очаквания.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Моля, моля, моля! Закона не съдържа такива забрани, това искам да 

Ви кажа, но съветниците ще решат. Няма пречка. Така и .  Госпожо 
Неделчева, за изказване ли?

Г-жа Елка Неделчева -  ПП „БСП за България“
Да.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Заповядайте.

Г-жа Елка Неделчева -  ПП „БСП за България“
Във връзка с това, което казахте, че нито нашия правилник, нито 

ЗМСМА има някакви тълкувания по отношения на отводи, самоотводи и 
т.н., а от една страна. От друга страна, колеги, мисля че никак няма да е 
коректно и честно 99% почти от общинските съветници да работят и то 
както трябва в по три комисии, а тези, които си направихте отводи, да 
работите в по две комисии и в крайна сметка възнаграждението, което ще 
вземете в края на месеца ще бъде едно и също с това, което ще вземат и 
колегите, които ще работят в три комисии. Така че след като н ям а . 
Закона мълчи по отношение на отводите и самоотводите, и в същото време 
закона ясно казва, че всеки общински съветник може да прави 
предложения, а вече Общинският съвет е в правото си с гласуване да го 
приеме или да не го приеме. Аз съм съгласна с това, което изрази като 
становище и колегата Иво Димитров, да ги натоварим с доверие в тези 
комисии, а те да преценят как да работят.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Г оспожо Радославова, какво ще има сега? Реплика?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
За предложение, не.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
А за предложение.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
За предложение. Аз ще направя предложение тъй като видях .

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Вие вече направихте или друго?

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
К олко . Имам ли някъде ограничение по отношение н а .

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Нямате, да.
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Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
И аз така си мисля. Тъй като гледам каква е динамиката и логиката в 

тази докладна записка, аз мисля, че имам много добро предложение, което 
ще споделя с всички съветници в духа на съветник Иво Димитров. Видях 
тука, че в точка 3 от диспозитива, избира за заместник председатели на 
Общински съвет -  Разград Калоян Руменов Монев и Пейчо Добрев 
Георгиев. Видях, че Калоян Руменов Монев е и председател на 
постоянната комисия по законност и в тази връзка ми се струва, че 
господин Пейчо Георгиев, като уважаван наш съгражданин и общински 
съветник, в този мандат е малко ощетен. Така че предлагам той да бъде 
председател на комисията, която е по общинско сътрудничество и 
сътрудничество с Националното сдружение на общините в Република 
България. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре, ще пишете ли? Ще пишете ли? Само докато пишете само да 

ви развеселя и да ви к аж а .

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Господин Димитров написали го?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Пише го. Колеги ще ви въ рн а. Колега Димитров! .  ще ви върна в 

1990 година. Нашия знаменит писател Йордан Радичков иска да напусне 
Парламента. Обаче след като си е подал молба за напускане, трябва да има 
решение на Парламента, че го освобождават, става Тодор Колев и на 
двамата лека им пръст, и казва „Сега ще ти приложим ей тая хватка, която 
ти добре разказваш за мечката и мечкаря, който я води“, двамата са 
вързани един за друг и не могат да се освободят. Та сега при гласуването е 
възможно да се върнем към тая хипотеза, щото тогава Радичков три месеца 
не го освободиха от Парламента. Ако и да иска, ние да преценим, дали ако 
някой и да е казал „Абе аз не желая да бъда“, Общинският съвет да каже 
„Ние те определяме, пък след това ще видим“.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Така, това беше отклонение за да тонизираме малко обстановката и 

чакам госпожа Радославова да даде предложението. Междувременно, има 
ли някой още желаещ нещо да каже? Няма. Да, за председател на ПК по 
общинско сътрудничество Пейчо Георгиев. Интересно, нашият правилник
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няма забрана един съветник да бъде председател на повече от една 
комисия. Не греша, нали? Госпожо Георгиева, заповядайте.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Аз имам предложение по отношение. Имам предложение за 

господин Наско Анастасов, тъй като той наистина е дългогодишен член и 
председател на комисията по общинска собственост, поради нейния 
намален състав, по незнайни за мен причини , т о й .  Имаме трима 
представители в комисията по околна среда, поради което аз предлагам да 
се увеличи числения състав на комисията по общинска собственост и 
господин Наско Стоилов Анастасов от комисията по околна среда да отиде 
в комисията по общинска собственост. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ще го напишете ли, госпожо Г еоргиева? Напишете го. Други? Няма. 

Най-напред ще изчислим процедурните неща, свързани с начина, по който 
ще гласуваме. В тази връзка колегата Иво Димитров. Колега Димитров, 
аз не виждам вашето предложение, да гласуваме само поименен състав.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
А председателя?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Едновременно или?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Да.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
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Добре. Има ли други предложения за начина на гласуване? Тук в 
дискусиите имаше и изявления, анблок и т.н. Някой друг прави ли 
предложение?

Г-жа Елка Неделчева -  ПП „БСП за България“
Да това, което аз направих за анблок гласуване, сега, когато Иво 

Димитров доизясни своето предложение, те са едно и също. Аз не съм го 
представяла в писмен вид моето.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, щото е процедурно. Така. И госпожо Неделчева, като вносител на 

това предложение, В и е . Моля, моля, колега Димитров! Като предлагате 
да гласуваме анблок, това означава ли, че да гласуваме предложения текст 
от вносителя или първо да произнесем по въпроса за направените рокади и 
промени?

Г-жа Елка Неделчева -  ПП „БСП за България“
Аз предлагам да се произнесем първо по направените предложения 

за разместване на някои колеги от една комисия в друга, след което 
гласуваме предложението така както е представено в и направените 
промени.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре. Ами тогава ще настъпим към частичните изменения, 

направени с предложенията на колегите съветници. И тея всички са за 
промени са свързани с допълвания и промяна на редакцията и на текста на 
диспозитива на решението. Най-напред ще подложа на гласуване 
предложението на колегата Иво Димитров, който предлага за председател 
на постоянната комисия по социална политика, трудова заетост и 
здравеопазване да бъде доктор Николай Колев на мястото на предложения 
от мен доктор Левент Апти. Обявявам режим за гласуване по това 
предложение, касаещо доктор Колев и доктор Апти. Моля гласувайте.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година 
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов Не участва
2. Антон Руменов Монев +
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
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4. Валентин Стефанов Василев Не участва
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов +
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва
11. Калоян Руменов Монев +
12. Левент Али Апти Не участва
13. Мариан Пламенов Иванов Не участва
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва
19. Николай Стефанов Колев Не участва
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова Не участва
25. Ремзи Реджеб Осман +
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева +
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Не участва
32. Таня Петрова Тодорова +
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва

След поименно гласуване, с 18 гласа „ЗА“, „против“ -  няма, 
„въздържали се“ -  няма, предложението се приема.

Приема се предложението и вътре в състава на тая комисия доктор 
Колев председател и доктор Апти остава член. И за председател на 
постоянната комисия за общинско сътрудничество и взаимодействие с 
Националното сдружение колегата Иво Димитров предлага на мястото на 
Надежда Радославова да бъде колегата Радиана Димитрова. Поддържа го и 
сега го предлага на гласуване. Колеги подлагам на гласуване 
предложението на Иво Димитров. Радиана Димитрова да бъде 
председател. Моля, замълчете и се концентрирайте.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
.Радиана Димитрова да бъде председател. Моля, замълчете и се 

концентрирайте. Гласуваме предложението. Режим на гласуване. 
Гласувайте.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов Не участва
2. Антон Руменов Монев +
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев Не участва
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов +
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва
11. Калоян Руменов Монев +
12. Левент Али Апти Не участва
13. Мариан Пламенов Иванов Не участва
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва
19. Николай Стефанов Колев +
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова +
25. Ремзи Реджеб Осман Не участва
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева Не участва
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Не участва
32. Таня Петрова Тодорова +
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва
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Преминаваме към предложението на госпожа Галина Георгиева.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Не обявихте резултата от гласуване.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да, извинявайте. Господин Хасанов, кажете резултата.

Г-н Хасан Хасанов -  Дежурен секретар
18 общински съветници са гласували, „ЗА“ -  15, 1 -  „против“ и 2 -  

„въздържали се“.

/Смях в залата/

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Гласува ли са необходимия брой съветници 18. Необходимото 

участие на съветници го има. Така.

Г-н Левент Апти -  ПП „ДПС“
Проверка на кворум, господин Ненчев.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Доктор Апти, 18 е половина на 36, а ние сме 33-ма съветници.

Г-н Хасан Хасанов -  Дежурен секретар 
„ЗА“ -  15 са гласували.

/Шум в залата/

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Момент, ще продължим. Чакайте сега, има от 33-ма съветници 

гласували 18, но това не свършва проблема. Н о .

Г-н Хасан Хасанов -  Дежурен секретар 
Не, то сега почва.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Да. А за да бъде утвърден състава.

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Г оспожа Надежда Радославова не говори на микрофон.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Кое не е вярно, че 18 е половина на 36 ли?

Г-н Хасан Хасанов -  Дежурен секретар
Е не бе, как?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Ами тогава замълчете и изчакайте.

/Смях в залата/

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Ама съветник Димитров не .

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Закона изисква избора и решението на Общинския съвет за 

постоянните комисии да бъде с минимум 17 „ЗА“ от общия брой на 
общинските съветници.

/Смях в залата/

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И гласували 18 души, доктор Апти, прегласували 18 души. Тези, 

които са гласували „ЗА“ не достигат числото 17 и затова това предложение 
не се приема.

След поименно гласуване, с 15 гласа „ЗА“, „против“ -  1, 
„въздържали се“ -  2, предложението не се приема.

Така с това предложение на колегата на Иво Димитров 
приключихме. И сега преминаваме към предложенията на госпожа Галина 
Георгиева, която предлага господин Наско Анастасов от комисията по 
околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство да премине в 
комисията по управление на общинската собственост и стопанство. 
Подлагам това на гласуване, това предложение. Моля гласувайте.
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С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов +
2. Антон Руменов Монев Не участва
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев +
5. Галина Георгиева-Маринова +
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов Не участва
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва
11. Калоян Руменов Монев Не участва
12. Левент Али Апти Не участва
13. Мариан Пламенов Иванов +
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова +
18. Наско Стоилов Анастасов +
19. Николай Стефанов Колев +
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова +
25. Ремзи Реджеб Осман Не участва
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева Не участва
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ +
32. Таня Петрова Тодорова +
33. Хасан Халилов Хасанов +

След поименно гласуване, с 11 гласа „ЗА“, „против“ -  11, 
„въздържали се“ -  2, предложението не се приема.

Преминаваме към гласуване на предложение на колегата Надежда 
Радославова, тя предлага председател на постоянната комисия по
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общинско сътрудничество да бъде колегата ни Пейчо Георгиев. Обявявам 
режим на гласуване. Моля гласувайте.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов +
2. Антон Руменов Монев Не участва
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев Не участва
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов Не участва
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва
11. Калоян Руменов Монев Не участва
12. Левент Али Апти Не участва
13. Мариан Пламенов Иванов +
14. Милен Йоргов Минчев Не участва
15 Мирослав Цанев Маринов Не участва
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова +
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва
19. Николай Стефанов Колев +
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +
21. Огнян Досев Обрешков Не участва
22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова +
25. Ремзи Реджеб Осман +
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева +
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ +
32. Таня Петрова Тодорова Не участва
33. Хасан Халилов Хасанов +

След поименно гласуване, с 14 гласа „ЗА“, „против“ -  1, 
„въздържали се“ -  3, предложението не се приема.
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Госпожа Радославова иска още веднъж да гласуваме. Обявявам 
режим на прегласуване. Момент, да оправят техниката. Не, не, още не сме 
готови, аз ще ви дам сигнал. Сега за втори път ще гласуваме по 
предложението на госпожа Радославова, касаещо господин Пейчо 
Георгиев да бъде председател на постоянната комисия по общинско 
сътрудничество. Гласувайте.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов Не участва
2. Антон Руменов Монев Не участва
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев +
5. Галина Георгиева-Маринова +
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов Не участва
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва
11. Калоян Руменов Монев Не участва
12. Левент Али Апти Не участва
13. Мариан Пламенов Иванов +
14. Милен Йоргов Минчев Не участва
15 Мирослав Цанев Маринов Не участва
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова +
18. Наско Стоилов Анастасов +
19. Николай Стефанов Колев Не участва
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва
21. Огнян Досев Обрешков Не участва
22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова +
25. Ремзи Реджеб Осман +
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева Не участва
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Не участва
32. Таня Петрова Тодорова +
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33. Хасан Халилов Хасанов Не участва

След поименно гласуване, с 14 гласа „ЗА“, „против“ -  няма, 
„въздържали се“ -  1, предложението не се приема.

Преминаваме по нататък, колеги. Моля за внимание. Госпожа 
Радославова предлага колегата Мариан Иванов от комисията по общинско 
сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ да премине в комисията по 
образование. Нали така? А госпожа Радиана Димитрова да премине в 
състава на комисията по общинско сътрудничество и НСОРБ. Нищо, няма 
да пропуснем. Чухте го и сега обявявам режим на гласуване. Мариан 
Иванов да отиде в образованието, а госпожа Радиана Димитрова да отиде в 
комисията по сътрудничество и НСОРБ. Моля гласувайте.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов +
2. Антон Руменов Монев +
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев +
5. Галина Георгиева-Маринова +
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов Не участва
8. Елка Александрова Неделчева Не участва
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва
11. Калоян Руменов Монев +
12. Левент Али Апти +
13. Мариан Пламенов Иванов +
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова Не участва
17. Надежда Радославова Димитрова +
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва
19. Николай Стефанов Колев Не участва
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова +
25. Ремзи Реджеб Осман +
26. Румяна Антонова Балтова Не участва
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27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева +
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ +
32. Таня Петрова Тодорова Не участва
33. Хасан Халилов Хасанов +

След поименно гласуване, с 17 гласа „ЗА“, „против“ -  5, 
„въздържали се“ -  1, предложението се приема.

И съответно комисиите ще бъдат със състав: В ПК по общинско 
сътрудничество Радиана Димитрова и в ПК по образование Мариан 
Иванов. Други предложения има ли? Защото при мен няма други листчета. 
Някой, ако е пропуснал нещо да направи? Няма. Колега Димитров, 
продължаваме работата.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Само че за да продължим...

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Само за процедура имате възможност да се изкажете.

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Да, само за процедура. Преди малко нали гласувахме за Радиана 

Димитрова и тя не събра достатъчен брой гласове за да бъде председател 
на комисията за сътрудничество с асоциацията. Така ли е?

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И защо го казвате това?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Казвам го, защото тя тогава все още не беше член на тази комисия и 

сега вече, когато е член на тази комисия, правя предложение да 
прегласуваме...

Г-жа Надежда Радославова -  ПП „ГЕРБ“
Няма такова нещо, колега Димитров, просто.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Няма, няма да го поставим на прегласуване. Има други способи за 

уреждане на тоя въпрос. Сега остава вече да финализираме нашата работа, 
имаме две възможности, на базата на приетите отделни корекции в проекта 
за решение, да гласуваме анблок или по някакъв друг начин? Прави ли
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някой предложение за гласуване на анблок, сега на тоя етап? Колегата 
Елка Неделчева първи вдигна ръка.

Г-жа Елка Неделчева -  „БСП за България“
Ами ни реално преди малко направихме промени в отделните 

комисии, които вече са на лице или не са в зависимост от това какво е било 
гласуването и аз правя предложение, ясен е вече състава, ясен е. След 
като поименния състав е ясен, ясен е и числеността, председателите бяха 
коментирани, така че правя предложение за гласуване на аблок на всички 
комисии.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Има ли противно становище? Няма. Колега Димитров, Вие какво 

искахте да кажете?

Г-н Иво Димитров -  „Демократична България -  Обединение“
Г-н Иво Димитров не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Добре. Заповядайте, госпожо Георгиева.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Аз изразявам противното становище по простата причина, че 

въпроса със самоотводите не беше решен. Тоест какво означава, че 
персоналния състав е определен, като някои хора си направиха 
самоотводи, като членове на комисията, а продължават да фигурират. 
Когато се гласува с анблок, това нещо няма как да се изчисти. Благодаря.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Да. Колегата Калоян Монев, заповядайте.

Г-н Калоян Монев -  „ВМРО, Кауза Разград“
Колеги, досега Ви слушах обаче н ал и . За мен е, след като сме 

избрани общински съветници, участието в постоянни комисии е 
задължение, а не право. Това е ваше мнение. Участието в постоянните 
комисии е задължение на всички общински съветници, дали ще са две, 
дали ще са три, значи решава Общинския съвет, а не общинския съветник, 
защото иначе ще става анархия. Вече е. Дали ще бъде председател един 
съветник или не, това е негово решение, но за мен участието ни в 
постоянните комисии е задължение и ние трябва да го изпълняваме. За 
това аз подкрепям това, което се каза досега, този състав на постоянните 
комисии. Да се гласува анблок, а вече, ако има председатели, които са си
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направили анблок, за тях вече да избираме други председатели, тъй като 
няма такива, за мен предложението на госпожа Неделчева е правилно.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
И така, колеги, сега ще се произнесем по начина, по който ще 

гласуваме. Сега ще поставя на гласуване предложението след направените 
отделни частни гласувания, които касаят председателя на комисията по 
здравеопазване, колегата Радиана Димитрова и Мариан Иванов и т.н., така 
оформянето предложение с тези изменения частични които бяха 
направени, да бъде гласувано анблок до раздела с избор на заместник 
председатели. Ясно е, нали? Поставям на гласуване процедурното 
предложение за гласуване анблок. Колеги, сега ще гласуваме 
процедурното предложение за гласуване анблок. И само това. Моля 
гласувайте по това предложение за гласуване анблок.

След поименно гласуване, с 19 гласа - “ЗА“, „против“- 7, 
„въздържали се“- няма, предложението се приема.

И сега пристъпваме вече към произнасяне по същество, което 
включва предложението, което съм направил, предложението, което беше 
гласувано за увеличаване на броя на комисиите, функционалните да станат 
дванайсет и предложенията, които бяха приети за частичните промени, 
които вече споменах, председатели на комисията, членуване в двете 
комисии и .  Да, заповядайте, колега Монев.

Г-н Калоян Монев -  „ВМРО, Кауза Разград“
Аз имам една молба, за да е ясно какво гласуваме, може ли, ако 

имате готовност, знам че напредна часа, да прочетете състава на комисиите 
и кои са председателите, за да е ясно, какво гласува Общинския съвет.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Следете и изчитам комисиите:
Бюджет -  Милен Минчев председател, членове Елка Неделчева, Таня 

Тодорова, Калоян Монев, Валентин Василев, Радиана Димитрова, Ремзи 
Осман, Ахмед Ахмедов, Ирфан Ахмедов, Нюсрет Мустафа-Салим, 
Мирослав Маринов.

Управление на общинската собственост -  Иво Борисов Димитров 
председател, членове Стоян Ненчев, Румяна Балтова, Калоян Монев, 
Галина Георгиева, Ремзи Осман, Али Кязимов, Хасан Хасанов, Джипо 
Джипов.

Комисия по законност - Калоян Монев председател, членове Стоян 
Ненчев, Иво Димитров, Огнян Обрешков, Ахмед Ахмедов, Галина 
Георгиева, Мариан Иванов, Нюсрет Мустафа-Салим, Антон Монев.
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Устройство и развитие на територията, транспорт и т.н. - Джипо 
Джипов председател, членове Стоян Ненчев, Елка Неделчева, Иво 
Димитров, Гюлчин Ахмедова, Наско Анастасов, Ирфан Ахмедов, Нюсрет 
Мустафа-Салим, Антон Монев, Радиана Димитрова, Мирослав Маринов.

Околна среда - Румяна Балтова председател, членове Николай 
Стефанов Колев, Руско Кулев Дянков, Мирослав Маринов, Гюлчин 
Мехмедова Ахмедова, Валентин Стефанов Василев, Стефан Стефанов, 
Ирфан Салъфов и Наско Анастасов.

Социална политика -  Николай Колев председател, членове Левент 
Апти, Пейчо Георгиев, Свилена Дечева, Стефан Стефанов, Радостина 
Иванова, Руско Дянков.

Образование и наука - Елка Неделчева председател и членове 
Надежда Анастасова, Пейчо Георгиев, Свилена Дечева, Надежда 
Радославова, Хасан Хасанов, Сузан Съдкъ, Антон Монев и Мариан Иванов 
на мястото на Радиана Димитрова.

Култура - Свилена Дечева председател, Таня Петрова, Надежда 
Анастасова, Милен Минчев, Надежда Радославова, Радостина Иванова, 
Сузан Съдкъ.

Младеж, спорт, туризъм - Ремзи Осман председател, Румяна Балтова, 
Надежда Анастасова, Руско Дянков, Джипо Джипов, Радостина Иванова, 
Мариан Иванов, Сузан Съдкъ, Али Кязимов.

Международно сътрудничество - Таня Петрова Тодорова 
председател, Николай Колев, Гюлчин Ахмедова, Наско Анастасов, стефан 
Стефанов, Левент Апти, Огнян Обрешков.

Комисия по подготовка на общински програми, проекти и контрол - 
Огнян Обрешков председател, Милен Минчев, Левент Апти, Ахмед 
Ахмедов, Г алина Г еоргиева.

И общинско сътрудничество -  Надежда Радославова Димитрова 
председател, членове Хасан Хасанов, Али Кязимов, Пейчо Георгиев и 
Радиана Димитрова, която идва от комисията по образование, където отиде 
предложения Мариан Иванов. Това е предложението.

И сега ще си имате думата с вот да се произнесете, така както 
решихме анблок. Подлагам на гласуване по същество проекта за решение 
за комисиите, включително и конфликт на интереси. Моля гласувайте.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година 
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов +
2. Антон Руменов Монев +
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3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев Не участва
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов +
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов +
11. Калоян Руменов Монев +
12. Левент Али Апти +
13. Мариан Пламенов Иванов Не участва
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва
19. Николай Стефанов Колев Не участва
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова Не участва
25. Ремзи Реджеб Осман +
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева +
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ +
32. Таня Петрова Тодорова +
33. Хасан Халилов Хасанов +

След поименно гласуване, с 18 гласа „ЗА“, „против“ -  6, 
„въздържали се“ -  няма, предложението се приема.

Преминаваме към точка 3 от проекта за решение за избор на 
заместник председатели. Не бяха направени предложения по време на 
дискусията и затова предлагам да гласуваме анблок избора на двете 
кандидатури, които са на вашето внимание. Обявявам режим на гласуване. 
Моля гласувайте по предложението за заместник председатели.

С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
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се”
1. Али Бахриев Кязимов Не участва
2. Антон Руменов Монев +
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев Не участва
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов +
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва
11. Калоян Руменов Монев +
12. Левент Али Апти Не участва
13. Мариан Пламенов Иванов Не участва
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва
19. Николай Стефанов Колев +
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова Не участва
25. Ремзи Реджеб Осман +
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева +
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Не участва
32. Таня Петрова Тодорова +
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва

След поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА“, „против“ -  няма, 
„въздържали се“ -  няма, предложението се приема.

И сега в цялост, докладната записка, която включва всичките тези 
въпроси, постоянни комисии, заместник председатели на Общинския 
съвет. Обявявам режим за гласуване на докладната записка и проекта за 
решение в цялост. Моля гласувайте.
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С П И С Ъ К
на общинските съветници от Общински съвет -  Разград 

Мандат 2019 -  2023 година
02.12.2019 г. -  поименно гласуване

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал
се”

1. Али Бахриев Кязимов +
2. Антон Руменов Монев +
3. Ахмед Басриев Ахмедов +
4. Валентин Стефанов Василев Не участва
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва
6. Г юлчин Мехмедова Ахмедова +
7. Джипо Николов Джипов +
8. Елка Александрова Неделчева +
9. Иво Борисов Димитров +
10. Ирфан Салъфов Ахмедов +
11. Калоян Руменов Монев +
12. Левент Али Апти +
13. Мариан Пламенов Иванов Не участва
14. Милен Йоргов Минчев +
15 Мирослав Цанев Маринов +
16. Надежда Иванова Анастасова +
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва
19. Николай Стефанов Колев +
20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +
21. Огнян Досев Обрешков +
22. Пейчо Добрев Георгиев +
23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства
24. Радостина Цветанова Иванова Не участва
25. Ремзи Реджеб Осман +
26. Румяна Антонова Балтова +
27. Руско Кулев Дянков +
28. Свилена Дечева Дечева +
29. Стефан Димов Стефанов Отсъства
30. Стоян Димитров Ненчев +
31. Сузан Мехмедова Съдкъ +
32. Таня Петрова Тодорова +
33. Хасан Халилов Хасанов +

Общинският съвет взе следното
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Р Е Ш Е Н И Е 
№ 5

Съгласно изискванията на ЗМСМА Общинският съвет трябва да 
избере членовете и председателите на постоянни комисии, определени 
съгласно Правилника за организацията и дейността на Общинския 
съвет-Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация.

Всеки общински съветник може да участва в състава на не 
повече от три постоянни комисии.

Наред с това в изпълнение на специфичните изисквания на 
специалния Закон за противодействие на корупцията и за отнемане на 
незаконно придобитото имущество /ЗПКОНПИ/ от състава на 
общинския съвет следва да се излъчи, особена постоянно действаща 
комисия на основание чл.72, ал.2, т.3 от същия.

Съобразявайки се с внесения за разглеждане и приемане на 
сесията на 02.12.2019 г. проект за Правилник за организацията и 
дейността на Общинския съвет-Разград, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация, са проведени 
консултации с ръководителите на групите общински съветници. При 
тези консултации са обсъдени предложенията на групите общински 
съветници за включването на съветниците в състава на постоянните 
комисии. Обсъдени са и номинациите за председатели на постоянните 
комисии, и заместник председатели на общинския съвет.

Съобразени са професионалната квалификация, опит и лични 
предпочитания на съветниците. В предложения проект за решение е 
спазено изискването всеки общински съветник да членува най-малко 
две и в не-повече от три постоянни комисии.

С оглед гореизложеното и на основание чл.21 ал. 1 т. 1, 
чл.24, ал.2, чл.48 от ЗМСМА и чл.72, ал.2, т.3 от Закон за
противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно 
придобитото имущество /ЗПКОНПИ/ и в съответствие с проведени 
консултации с председателите на групите общински съветници, 
Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА“, 
„против“ -  6, „въздържали се“ -  няма,

Р Е Ш И :

1. Определя численост на постоянните комисии в 
структурата на Общински съвет Разград, както следва:

1.1 ПК по бюджет, финанси и икономическа политика;
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1.2. ПК по управление на общинската собственост и 
стопанство;

1.3. ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 
решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 
организации;

1.4. ПК по устройство и развитие на територията, 
транспорт на общината;

1.5. ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 
стопанство;

1.6. ПК по социална политика, трудова заетост и 
здравеопазване;

1.7. ПК по образование и наука;
1.8. ПК по култура, културно -  историческо наследство и 

духовни ценности;
1.9. ПК за младежта, спорта и туризма;
1.10. ПК по международно сътрудничество;
1.11. ПК по подготовка на общински програми, проекти и 

контрол върху изпълнението им;
1.12. ПК по общинско сътрудничество и взаимодействие с

НСОРБ;
1.13. Особена ПК по чл.25, ал.2, т.3 от Закона за 

противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно 
придобитото имущество /ЗПКОНПИ/.

2. Определя състав и ръководство на постоянните комисии 
в структурата на Общински съвет Разград, както следва:

2.1. ПК по бюджет, финанси и икономическа политика -  11
члена;

2.1.1. Милен Йоргов Минчев - Председател
2.1.2. Елка Александрова Неделчева
2.1.3. Таня Петрова Тодорова

2.1.4. Калоян Руменов Монев
2.1.5. Валентин Стефанов Василев
2.1.6. Радиана Ангелова Димитрова
2.1.7. Ремзи Реджеб Осман
2.1.8. Ахмед Басриев Ахмедов
2.1.9. Ирфан Салъфов Ахмедов
2.1.10. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим
2.1.11. Мирослав Цанев Маринов
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2.2. ПК по управление на общинската собственост и 
стопанство - 9 члена

2.2.1. Иво Борисов Димитров - Председател
2.2.2. Стоян Димитров Ненчев
2.2.3. Румяна Антонова Балтова
2.2.4. Калоян Руменов Монев
2.2.5. Г алина Милкова Г еоргиева-Маринова
2.2.6. Ремзи Реджеб Осман
2.2.7. Али Бахриев Кязимов
2.2.8. Хасан Халилов Хасанов
2.2.9. Джипо Николов Джипов

2.3. ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 
решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 
организации -  9 члена

2.3.1. Калоян Руменов Монев - Председател
2.3.2. Стоян Димитров Ненчев

2.3.3. Иво Борисов Димитров
2.3.4. Огнян Досев Обрешков
2.3.5. Ахмед Басриев Ахмедов
2.3.6. Г алина Милкова Г еоргиева-Маринова
2.3.7. Мариан Пламенов Иванов
2.3.8. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим
2.3.9. Антон Руменов Монев

2.4. ПК по устройство и развитие на територията, 
транспорт на общината - 11 члена

2.4.1. Джипо Николов Джипов - Председател
2.4.2. Стоян Димитров Ненчев
2.4.3. Елка Александрова Неделчева
2.4.4. Иво Борисов Димитров
2.4.5. Г юлчин Мехмедова Ахмедова
2.4.6. Наско Стоилов Анастасов
2.4.7. Ирфан Салъфов Ахмедов
2.4.8. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим
2.4.9. Антон Руменов Монев
2.4.10. Радиана Ангелова Димитрова
2.4.11. Мирослав Цанев Маринов
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2.5. ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 
стопанство -  9 члена

2.5.1. Румяна Антонова Балтова - Председател
2.5.2. Николай Стефанов Колев
2.5.3. Руско Кулев Дянков
2.5.4. Мирослав Цанев Маринов
2.5.5. Г юлчин Мехмедова Ахмедова
2.5.6. Валентин Стефанов Василев
2.5.7. Стефан Димов Стефанов
2.5.8. Ирфан Салъфов Ахмедов
2.5.9. Наско Стоилов Анастасов

2.6. ПК по социална политика, трудова заетост, и 
здравеопазване -  7 члена

2.6.1. Николай Стефанов Колев - Председател
2.6.2. Левент Али Апти
2.6.3. Пейчо Добрев Георгиев
2.6.4. Свилена Дечева Дечева
2.6.5. Стефан Димов Стефанов
2.6.6. Радостина Цветанова Иванова
2.6.7. Руско Кулев Дянков

2.7. ПК по образование и наука -  9 члена
2.7.1. Елка Александрова Неделчева - Председател
2.7.2. Надежда Иванова Анастасова
2.7.3. Пейчо Добрев Георгиев
2.7.4. Свилена Дечева Дечева
2.7.5. Надежда Радославова Димитрова
2.7.6. Хасан Халилов Хасанов
2.7.7. Сузан Мехмедова Съдкъ
2.7.8. Антон Руменов Монев
2.7.9. Мариан Пламенов Иванов

2.8. ПК по култура, културно -  историческо наследство и 
духовни ценности -  7 члена

2.8.1. Свилена Дечева Дечева - Председател
2.8.2. Таня Петрова Тодорова
2.8.3. Надежда Иванова Анастасова
2.8.4. Милен Йоргов Минчев
2.8.5. Надежда Радославова Димитрова
2.8.6. Радостина Цветанова Иванова
2.8.7. Сузан Мехмедова Съдкъ
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2.9. ПК за младежта, спорта и туризма -  9 члена
2.9.1. Ремзи Реджеб Осман - Председател
2.9.2. Румяна Антонова Балтова
2.9.3. Надежда Иванова Анастасова
2.9.4. Руско Кулев Дянков
2.9.5. Джипо Николов Джипов
2.9.6. Радостина Цветанова Иванова
2.9.7. Мариан Пламенов Иванов

2.9.8. Сузан Мехмедова Съдкъ
2.9.9. Али Бахриев Кязимов

2.10. ПК по международно сътрудничество -  7 члена
2.10.1. Таня Петрова Тодорова - Председател

2.10.2. Николай Стефанов Колев
2.10.3. Гюлчин Мехмедова Ахмедова
2.10.4. Наско Стоилов Анастасов
2.10.5. Стефан Димов Стефанов
2.10.6. Левент Али Апти
2.10.7. Огнян Досев Обрешков

2.11. ПК по подготовка на общински програми, проекти и 
контрол върху изпълнението им -  5 члена

2.11.1. Огнян Досев Обрешков -  Председател
2.11.2. Милен Йоргов Минчев
2.11.3. Левент Али Апти
2.11.4. Ахмед Басриев Ахмедов
2.11.5. Галина Милкова Георгиева-Маринова

2.12. ПК по общинско сътрудничество и взаимодействие с 
НСОРБ -  5 члена

2.12.1. Надежда Радославова Димитрова -  Председател
2.12.2. Хасан Халилов Хасанов
2.12.3. Али Бахриев Кязимов
2.12.4. Пейчо Добрев Георгиев
2.12.5. Радиана Ангелова Димитрова

2.13. Определя състав и ръководство на Постоянно 
действаща комисия от общински съветници към Общински съвет 
Разград по чл.72, ал.2 т.3 от Закон за противодействие на корупцията 
и за отнемане на незаконно придобитото имущество /ЗПКОНПИ/, 
както следва:

2.13.1. Пейчо Добрев Георгиев - Председател
2.13.2. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим
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2.13.3. Стоян Димитров Ненчев
2.13.4. Калоян Руменов Монев
2.13.5. Г алина Милкова Г еоргиева-Маринова

2.13.6. Ремзи Реджеб Осман

3. Избира за заместник председатели на Общински съвет-Разград 
Калоян Руменов Монев и Пейчо Добрев Георгиев.

4. Решението да бъде изпратено на кмета на община Разград и на 
областния управител на област с административен център Разград в 
седемдневен срок от приемането.

ТОЧКА ТРЕТА 
ТЕКУЩИ

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
С това, колеги, точката докладни записки приключи и сега ви моля 

да имате търпение само за няколко съобщения. Обявявам, че са формирани 
групи съветници така както са и листите, с които участваха политическите 
сили в избора за общински съветници. И на кратко само, длъжен съм по 
правилник, да ви изброя няколко материала, които са постъпили за 
разглеждане в Общинския съвет и те са: Искане за отпускане на финансова 
издръжка на съюза на слепите в България; Предложение за парични 
награди за Натали Колева и Лъчезар Вълчев по Наредба №25; 
Предложение за парична награда на Виктория Георгиева Василева по 
Наредба №25; Предложение от Висшия съдебен съвет на Република 
България да вземем решение по тяхното искане и да им предоставим за 
безвъзмездно ползване общински имоти, публична общинска собственост; 
От Държавната финансова инспекция е получен доклад за извършен одит 
за ОУ “Васил Левски“, който е в звеното и всеки може да се запознае с 
него; Получено е предложение от Националния компетационен жилищен 
фонд за запълване на състава на членовете на местната комисия за 
уреждане правата на гражданите с многогодишни жилищни обществени 
влогове; Получено е съобщение за свикване на общото събрание на В и К, 
с което се занимавахме днеска от Областния управител; Предложение 
докладна записка от Иван Илиев директор на Спортното училище за 
финансово подпомагане дейността на училището; Предложение от 
професионален футболен клуб „Лудогорец“ Разград, относно предложение 
за изменение на договор от 15.02.2016 година за концесия за строителство 
и с предмет реконструкция, модернизация на стадион „Лудогорец Арена“ 
неговото управление, това предложение по същество предлагат да бъде 
променено наименованието на стадиона, да стане вместо „Лудогорец
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Арена“ „Хювефарма Арена“, те са разпределени и по нататък ще обявя 
какво ще са прави по тях; От Централна избирателна комисия ни 
уведомяват, че органа по избора е определен в кодекса на труда и че 
декларациите, свързани с подаването, че общинските избирателни комисии 
не били орган по назначаването, а били по кодекса на труда; Получен е 
отчет за ДКЦ-1, което е на разположение в звеното; Предложение от 
Цветан Димов, касаещо честването на стогодишното основаване на 
организиран футбол: Предложение подписка от Инициативен комитет село 
Балкански за вземане на мерки за ограничаване на движението на тежко 
товарни автомобили в село Балкански.

Всички материали са разпределени по комисии и те ще бъдат 
разгледани по предвидения в нашия правилник и закона ред. Господин 
Г еоргиев, ви искахте нещо да кажете преди да закрия сесията.

Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България -  Обединение“
Искам да обърна внимание на колегите, че са получили на пощите си 

декларации, които трябва да попълнят и срока е до 11, но аз ще помоля за 3 
минути или 2 минути време, комисията по закона за противодействие на 
корупцията, да се съберем да приемем едни декларации, които, колеги, 
трябва да попълните, част 1 и част 2. Те по всяка вероятност не се 
различават от тези декларации, които са били и миналата година. Миля че 
е същия срок... Срока е, от когато сме положили клетва, едномесечен срок.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Да. Аз ще допълня само колегата Георгиев...

Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България -  Обединение“
Та колко е госпожо.

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Как?

Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България -  Обединение“
От, от?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.
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Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Госпожа Георгиева счита, че е до 31 декември ли? Именно. 

Обявявате срока до?

Г-жа Галина Георгиева -  ПП „ГЕРБ“
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
Добре.

Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България -  Обединение“ 
Очевидно не сме си направили тоя труд, Галя, благодаря за това.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Господин Георгиев, аз предлагам комисията да се събере на петия 

етаж .
Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България -  Обединение“
Друг път.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
... или в залата.

Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България -  Обединение“
Щом има такъв голям срок, друг път.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС 
А отлагате?

Г-н Пейчо Георгиев -  „Демократична България -  Обединение“ 
Оттеглям си предложението.

Г-н Стоян Ненчев -  Председател на ОбС
Във с това което каза господин Георгиев, уведомявам съветниците, 

че втората голяма декларация, имуществената е доста главоболна работа, 
от опит мога да ви го кажа и съм осигурил съдействие от страната на 
общинската администрация, експертите на общинска администрация, да 
окажат помощ и съдействие на съветниците при попълването на голямата 
декларация за имущество. А нашето звено, двете служителки, ще ви 
напътстват и всичко това ще стане и със съдействието на секретаря на 
общината госпожа Нели Добрева. Кои ще бъдат служителите поименно, 
допълнително ще ви се каже, но имате възможност да ползвате техните 
услуги. Нека първо в 20:15 минути поради изчерпане на дневния ред да 
обявя, че закривам заседанието и ви благодаря.
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ПРЕДСЕДАТЕЛ:
/Стоян Ненчев/

ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:
/Хасан Хасанов/
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